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A Wo.

Q Did you go into any specifics or detaijls
as to what people you wanted contacted?

A Ro.

Q Did you go into any specifics or details
about wha_t kind of people, whether they be agency people,
immigration specialists, or whatever?

A Ho.

-] ‘And when you talked about what it would cost
you you didn't make any distinctions as to legitimate
costs to attorneys, to specialists or anyone e&lse, is that
right?

A Well, reading the statement here, Mr.
Errichetti was the one who first indicated the figure or
noney. -

He gtated that with all the money the Arabs
had they could afford to cover all the necessary expenses.

Q When you say figure, I would ask you to
reconsider, is not a figure a precise amount in the language
of the street or.of the drawing room in America?

When you say figure you mean a precise amount

of money?
A Yes.
Q And Errichetti never meationed a precise amount?
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A Ko.

] And as a matter of fact, what he did say was
expenses, is that right?

A Yes.

Q Okay.

, Now, when he said expenses he didn't refer to

the fact that as to whether ithese would be legal expenses
or consultive expenses or anything else, is that right?

A In the context he gave it to me at *hat time

it meant payment.

Q It meant payment?
A Yes.
Q Well, what was the language that was used

that said when you get people +to take care of this if

you can pay their expenses, what word did he use that this

is payment?
A In the way he used expenses.
Q That was your interpretation?
A Yes, it waa.
Q Let's take the precise wrod so the jury can

interpret it.
The pracise words were, as you have recorded
them and as best you recall them from your testimony,

that Errichetti said, that with all the money the Arabs
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have they can afford to cover all the necessary expenses,

» © » O >

[+]

A

Q

Is that righr?

Yes.

He never said fee?
Correct.

Never said pay-off?
Correct.

Bever said contribution?
Correct.

Never said gratuity?
Correct.

He said expenses?
Yes,

And that's all?
Correct.,

And when you said find out what it cost, you

did not specify, d4id you, as to whether it would be fees,

pay-cffs, contributions, gifts, you didn't, did you?

A

Q

No.
1 know what I meant by it.

I understand that you knew what you meant,

but the language which was proposed is the language which

you have stated 80 that others can consider what the expense

was, right?
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Right,

So I want to make sure of one thing, if his

Honor will indulge me, and that is this:

At no time did you or Errichetti say this

is the specific thing I want done?

A.
Q
A
e
it?

A

Q

Correct.
That was not said?
Correct.

These are the specific people I want to do

Correct.

No categories were mentioned of lawyers or

specialists or immigration types or anything else?

A
Q
figure?
A
Q

Correct.

Not one cent in terms of coin mentioned in a

Correct.

Not one statement other tahn the Araba have

money and they can pay the expenses tc get this help, is

that correct?
A

Q

And your statement was to try to contact

people and see if you can't get something started and find

out what it would cost?
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A Yes,

Q End of conversation?

A Yes.

Q Correct?

A Correct.

Q° Now, byou are aware, are you not, that in the

time, whatever time period it was prior to your ceming eon
board the operation, that McCloud, known as McCarthy, and
Margo Kennety and others had been talking with Mr.

Errichettl and visiting him as his guests, is that right?

A Correct. ’

Q And in fact you too visited him as his guest,
i=s that right?

A Correct.

[+} Now, during the time of certain of the tapes
which are proposed here and cffered and accepted in
evidence, like 2, 3 and 4, or 1,2 and 3 relating to
August 6th, 7th and Bth of 197%, you in effect were
a guest of Errichetti, ware you not?

A {No response).

[} I will remind you of this if I may., Look

at the first one, 1A and tell us wWhere the meeting was

held.
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A The first one, August 5th, we were at the
Northwest Adrlines Lounge, at the sirport.
[ Yes.
I'm sorryh, I said the 6th and I misstated
bedause the first is the 5th and I beg your pardon.

Now, the one at the 6th where was the meeting

at that time?

Hiatus House in Cherry Hill, New Jersey.

A

[+] And the date?

R The 6th.

@ And the next one is the 7th, is it not?

A Yes,

[+3 And where was that?

A Same location.

Q And the Bth?

A Bame location.

Q And there can you tell us whether or not you

paid for the accommodations or the FBI or whe paid for
them?
A I believe at that time Mr. Errichetti
paid for them.
Q So in effect yoo were his guest at that time?
A Yes.

It was a reciprocal type of arrangement.
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When he came to Florida or sometimes over ta

New York we paid for his =--

Q

Well, now, when he came to Florida on cne

occasion he paid for a lot of things, didn't he?

A
Q
the Left Hand,
A
Q
A

Q

When he came to Florida on one occasion?

Were you present when he first went to visit
that's the name of the boat?

Yes.

The Left Hand?

Yes.

Were you present on the first occasion when

he visited the Left Hand?

A

A

[+]

That was on the 26th of July.

Who paid for focd and liguor?

You are talking about the prior time?
The first time.

Yes, yes.

S0 either =-

You are talking about March?

Yes, yes.

Yes.

And on those occasions that was before your

coming on board?

A

I was on board,
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Q You were on board the operation?

A Yes,

Q And who paid for the focd and liguor on the
first occasion -- on that occasion?

A I believe he paid for the liguor and another

individual paid for the food,
Q Was he responsible for the payment, do you

know, whether or not someone else paid?

A I think scmeone gave him a blank check.

Q To write out for the food?

A Yes.

[+3 IBut in that instance he paid, the instance

in March I am referring to?
A Yes.
Q And then again we discussed it in thes
dates, the 6th, 7th and 8th of August, of course he paid?
A Yes.
Q How many people did he pay for then that were
on the government payroll as undercover operators? Do

you have any recollection?

A Offhand I don't know.

Q Could I try to refresh your recollection?
A Sure.

Q Wasn't McCloud there?

82-077 0-—81——22 {Pt. 1) BLR
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No.

Wasn't Bradley there, a special agent named

I believe so.

So there would have been at least three

special agents there, Mr. Bradley, Mr. McCloud and yourself?

Yed,

And perhaps other syou can't recollect at

Correct.
And of course Errichetti paid for everything?

Well, he paid I believe for 'some of the

He paid for feod and ledging, didn't he?

He didn't pay. He had a check from somebody

else. I didn't consider him paying.

v

Well, what would you consider if his

credit card reflected that?

¥ou know they have been subpoenaed by the

government, do you not?

A

Q

A

Ko, I didn't?
You did not?
No, I didn't,

4 ¥ w
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{Following occurred in open court.)

MR. BROWN:

Your Honor, I will defer that

line of gquestioning with your permission.

THE COURT:

All right.

Q Mz, Amoroso, you had indicated that you had

not made any special =-=- you had indicated during examination

that == this morning in playing your role you were just

plahing yourself, you did not make any special differences in

your personality or act differently?

A I didn’'t say that.
Q ¥cu did not say that, I'm sorry.
A 1 asked for a specific point or time that

he was referring to.

Q I Bee.

Well, is it true then that you did in the

course of this operation act out of your true self and

in the sense be an actor or a character?

A Yes.

] As a matter of fact, I strongly believe and

I will show you an example without ==

THE COURT:

Mr, Brown, your beliefs have

nothing to de with this case,

MR. BROWN:

your Honor?

May I show you what I am doing,
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THE COURT: REphrase what you are saying.

It is not proper for an attorney to say to the

jury I believe or I think,

Lawvers are not supposed to think.

MR. BROWN: I never have to make that
decision, your Henor.

MR. BEN-VENISTE: Sometimes that is
apparent.

MR. BROWN: May I approach the witness with
this transeript, your Ronor?

THE COURT: Yes,

Q For example, if I may show you an extract
from a transcript of 3500~24, which is related to
Saturday, March 24th, which is outlined by me in yellow.

I would ask you to examtnfa that before I
aak you the question. .

A Yes.

Q Now, the extract that I have shown you was
certainly an instance on your part where you were acting

out a part contrary to your true personality, isn't

that right?
= A I don't know.
I may have said that in my true personality.
1+ Are you sure when they ask you, what are you
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laughing at, and Weinberg says good morning, and you said,
M "
po I had a good party last night after that huge party,

that that's you?

A Yes.
Q What did that mean?
A That the party before was terrible, which is

an expression.

Q ]quc party means good?

A No, it was terrible.

¢] I sea.

"] You are a facile 1in more than one language,
apparently.

Were you ever present at a time, and I will
show you the portion of the transcript without identifying
it any further.

MR. BROWN: This is another one here.

{Mr., Brown confers with Mr. Puccio.}

MR. BROWN: May I approach, your Honor?

THE COURT: Yes.

Q I show you 3500-22 and I have selected from
a paragraph a phrase and I want to make sure that you see
it in its whole context.

A This is not me.

[+ 1 am going to ask you about what he is saying,
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whether it fits and a pattern.

that,

Q

Do you gee what I mean? No, you didn't say

¥R. PUCCIO: May I have the page, please?
THE WITNESS: 13, page 13 of the transcrio:,
MR, PUCCIO:  Thank you,

MR. BROWN: 3500-22.

THE WITHNESS: Just where it is marked?

Ware there ever occasions in the course of

this gperation when Mr. Errichetti said to you as a

person, I can write the script better for thie thing.

A

Q

A

¢

A
Q

You juat pointed it to me.
I just pointed it out to yom?
Yes.

There were such occasions when he said

. things like that, ie. that right?

Yen,

hnd he also said, is it not true, give me

the script, tell mes what to say; is that true?

A

I don't know.

You would have to’ give me the instance and

1 will agree with you if you have it.

I just can't recall,
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But in this one instance that I showed you
he said in effect I can write the script better than you
can?

A Not in effect. It is whatever was said.

Q I will withdraw the in effect. You said
you ebject to the phrase, is that right?

A Whatever is there is what was said.

He says I can write the script better.

Q And what was he referring in that instance
where he says I can write the script better, what was he
referring in that instance as to you or members of your
agent party?

A He was referring to a meeting from what you

showed me there between McCloud and Mr. McDonald,

2 So he was referring to McCloud?
A Correct,
Q Now, then,McCloud then continued in the

operation up through *79, is that right?
A Yas.
[} Well, now, I understood and please correct

me, that you replaced MeCleoud in January of ‘797

A Yes.
o Am I correct?
A Well, there was a phasing cut period there.
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Hews still involved, I believe, for a
couple of months between Janudry and February and March,

Q I am not asking about what he was f{nvolved
in. I am only askipng if he was still ianvolved in the
operation.

A Yea, Tt was a phasing cut from him to me
during the phasing out period,

Q And this reference then was to Mar. McCloud,
I could write the script better, is that correct?

A Yes,

Q Bow, it is true, then in terms of —- I'1l
withdraw that.

Was this operation, these activities, given

a particular name, the activities that involved you, Mr.
McCloud, Mr. Bradley, Margo Xennedy and others for the

government, with respect to my client and others in this

indictment?
Was the entire indictment given a name?
A I don't know what you refer to as a name.
4] I have heard the name ABSCAM, I don't know

if it was given a name by the bureau or the operatives
or not, oF- &% don't know if that is a media term.
MR. PUCCIO: I object, your Honor.

THE COURT: Overruled.



¥ o2 2 o=

2 Amoroso-crose=-Brown 1n3%

A I believe the title of the case was Abdul
scam and they shortened it to ABSCAM.

A5 far as the title of cammunications being
sent from office to office.

Q S0 in fact, the FBI did have a nom de guerre,
a code word for this, and there was a code name for it.

A It was not a code name. It was just the
shortening of the entire name.

Q Was there a code name for this operaticn
employed by the burgau which denominated a sting
operation.

MR. PUCCIO: I object to this, Judge.
THE COURT: What ground?
MR, PUCCIO: On the ground of relevancy as
to what the bureaw characterized it as.
THE COURT: Overruled.
- You have known it to be referred to as a

sting operation, have you not?

A From the news media and not from w:i:t.‘hi.n.

Q No ore including Mel called it a sting
cperation?

A lint that I know of.

Q Do you know or can you tell this jury whethez

or not this entire operation, whatever it was called, was



12

15

2

u

L] ANOroso=cross—-Brown

16
oxgiinated or suggested by Mr. Wainberg?
MR. PUCCIO: I object.
THE COURT: Overruled,
You may angwer it.
A I ptated before that I don't know. Bu the
time I got it, into it, it was already in existence.
Q Did you net research the history about the
operation that you were about to supervise?
A Ho.,
o You were not concerned about its genesis, hew
it began and what its central theme was?
A Vo, Because I was starting a new theme.
[+] So the central theme J_of this operation
changed when you came in?
A Correct.
Q And was Mr. Weinberg the one who suggested
the change?
A Not to my knowledge, no.
- Q Isn't it a fact that this operation was

at least in part based on hia recommendation as to how
to con people?
A Mot to my knowledge.
I don't know.

Q Well, you don't say yes, and you don't say no.
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You don't know?

I don't know.

Well, how often were you with Mr. Weinberg
'79 up to should I say February of '807

1 would say probably fifty percent of the

That would mean almost every other day, every

something like that?

({Continued on next page.)
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A It would work probably in periods of a two-wee:

run and a two weeks off, a week on and a week off,
1t would depend on what we were doing and where

we were going.

Q And your testimony despite this intimacy
of January to February of '80, when you were with him hals
of the time, which is half of about 400 days which I
counted quickly, you were with him about 200 days and you
never asked him about his past activities as a con man?

A No, I was not interested.

Q Wasn't his value te the bureau the fact that
he was a euperb con man?

A Yas.

Q Wouldn't you then be concerned as to what
his qualificatjon was ag a ¢on man singe that was essen-
tial to his utility to you?

A No.

He never asked me what my gqualifications wers.

Q Was he your supervisor?

A No.

Q You were his supervisor?

A Correct.

] And now in the course of this procedure,

these activities, did you cbserve him aa = con man?
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Wasn't that your job?

A To observe him? HNot to observe him, no.

Q Didn't y¢u observe him conning people,
working his particular talent?

A Working with me, yes.

[s] Wasn't the bureau paying him $3,000 a
month to execute a con, a skillful con operation?

A Yes.

Q Didn't you observe him in the performance

of this duty he was being paid for?

A Yes.
Q Was the superb con artist?
A Yes.
Q Was he the best you have ever seen?
A Close.
Q And he conned everybody but you, is that
right?
A 1 can be conned just like everybody else.
Q Did he con you?
A I don't think so.
He conned everybody else though?
Q By everybody else, whom do you mean?
Let's take my client. He conned my client,
didn't he?
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A I would say so.

Q He ¢conned him in & superb fashion, is that
right?

A Yes, I would think so.

Q S0 I will just deal with my client without

referring to the other gentlemen at the table.
He was good enouhg to con my client into
seaming to do something that was never carried out,
to wit, having congressman of the United States interfars
with the business of government, is that right?
Wasn't that the purpose of the design that
is embodied in this indictment?
A In this indictment.
But that is not originally what we were
involved in.
Q ‘-Let's deal with this indictment,
With respect to this indictment, wasn't there
a con which flowed only from the total cperation right inte
this indictment?
MR. PUCCIO: I object to the form of the
question.
MR. BROWN: I'll withdraw it.
Q Isn't it o fact this indictment is on:l.y

ene of several facta of the operation called ABSCAM?
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MR. PUCCIO: I okject, your Honor. Irrelevan:
THE COURT:  Sustained.
Q Well, you were working on Errichetti from
January on, weren't you, to con him into doing something
that he could bz arrested for?
F ! He were involved with Mr. Errichetti to see
from the beginning as I stated, involved with organized
crime, in casinc gambling, in Atlantic City, but it just

spread out into other areas.

Q It was the same con, that was your technigue?
A Yes, the technique.
Q Your technigue was con all the way through

no matter which episede we are talking about, it was
con all the way, is that right?

A Yes,

Q S0 the con was designed to con or trick ay
¢lient inte doing something that would be unlawful; isa't
that right?

A Ko, I don't think so.

Q Well, in whatever area it was, you were
going to con him to do sowething, you just said so.

A If he didn't want to do it he could have
walked right away.

¢ Tell me this:
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Were you trying to confidence him into doing
something?
MR. PUCCIO: I object to the terminclogy
used, confidence.
MR. BROWN: He has answered already,
your Honor.
THE COURT: Ho need for response to the
objection.
Objection overruled.
Q Your wheole operation from the day you got
into it and before, Was to exercise a confidence technique
on Errichetti to confldence him into doing certain things,

is that right?

A 1 disagree with the way you are doing,

Q Didn't have te fool him or cenfidence hin?

A Yes.

Q And wasn't the total operation designad to ool

him or confidence him?

A Yes.

Q And wasn't the object of the fooling or.
confidnece technique to have him doing certain technigques
that you had designed?

A If he so desired.

Q I understand what you just said, But you
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_wanted to confidence him into dblnlq something., Is that
right?

A Correct.

o] Let's take this indictment and the naturaliza=~
tion concept of immigration.

That sprang from your head, didn't it?

A Yas.

And that was initiated by you, wasn't it?

A Correct.

Q And in effect it was to have somebody doing
something unlawful concerning the immigration of your
fictitious superiors, is that right?

A If he wes disposed to.

Q If l:n sas disposed to, but you didn't tell
him spacifically what you wanted.

You were going to con him into doing anything,
is that right?

A I didn't have to. He did ix.

[+] You were the one who asked him to do it,
were you not?

A Yes,

Q And Weinberg was the one who continued
to work with you to ask him to do it, is that right?

A Yes.

82077 0—S1——23 (P, 1) BLR
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Q And withoyt your having asked him to do it,
you don't know if thera would have aver been such
genesis of any idea, such idea in his head, do you?

A Correct.

Q S50 you were responsible for the genesis, ig
that correct?

A Yes.

(Continued on next page.)
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Q .And you were responsible for the continuing
technique of con and fool?
A Yes.
[} And you knew in the- first place that there

would never be any influence exercised on the governnent
of the United States with respect to immigration and
naturalization, isn’t that right?

A Correct.

Q So that from the very beginning you not only
had fictitious prsons, fictitious .idea, ideas to con,
but you even knew there would never be anything carried
out pursuant to these objecta?

MR. PUCCIO: I object.
It's been asked and answered.

Q Well, now, at the time that you obtained
the money in order to carry out the activities that were
.fiimed as to luqu'lt 22nd, who was it that suggested ths
money, the amount of money?

A At that time?

Q With respect to the filmed events of
August 22nd which were shown here yestarday, can we
zero in on that?

A Yan,

Q wWho suggested the amount of money to be
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invalved,
A Mayor Errichetti.
Q How much did he say would be involived?
A $100,000.
Q Is that what you did?
A Ne.
Q You modified that, is that correct?
A Yes.
[+] ¥You injected your own ideas, is that corrac:?
A Yes.
Q Were you aware of the number of conversaticss

that Mr, Weinberg had with Mayor Errichetti throughout
that period at that time?

A Yes.

[+ How many conversations did Weinberg have wizh
Mayor Exrichetti from, I'll start from January when you

first came into the picture until August 22nd, do you havz

any idea?
A From January?
o ¥ou firat came into the picture in January?
A Yen,
[+ Dntil August 22nd, which ia the film we
had.
A I don't know.
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Q You-dldn't dictatc when those conversations
would be held?

A Ho.

Q “You don't know whether all those conversations
were taped or not?

A ' Correct.

] You don't knew which porticns of the
conversations were taped, do you?

A Are you referring to specific conversatiops?

Q Well, let's take the conversations where you
said -~ which was shown to you, the tape-referred to.this

morning, when you said, well; who cut it off when the

. secreatary was on so he would not waste the tape, is that

right?
A 1t wxs not that he would cut it off,

He would not turn it oin until the mayor got

on the phone.
Q I see.

50 you didn't superviss those activities?

A Ho.
1] 8o everything:he did he did on his own?
A Wot everything, Taping those conversations

. he did on his own.

o How many conversations did you actunally
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supervise in which Mayon Errichet.ti hd with the magter
con man?
A I don't know.
1f I was present then I would take the
tape at the time or one of the other agents who was
present.
If we ware not present and he waa alone at
home he would maintain cusi':ody.
Q Are there no FBY records whe -- that would
show who supervised him on these various cccasiona?
A No.

{Continued on next page.)
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.Q Are there any FBI records that would show
how many tapes he actually acquired and how many he
later delivered to you?

A I belleve there is a list right there of tks
tapes that we have.

Q Of the tapes that you have.

Do you know whether or not he taped anvboS:

without using those particular tapea?

A Are you referring to the cnes that are
missing?

Q Right.

A I would say then that there are some that

are missing.

Q Pid you supply him with the tapes?
A At times Idid, at times other agents did,
Q Ia there any record of those that are

supplied him?
A No.

Q Is there any record that would indicate heow

long he talked in terms of a particular tape, any tape that

he did?
A Any record?
1] Yes.
A From the telephone records I imagine you csuld
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etermine that.
[l Beyond that any of them that are taped by

telephone, do you have any knowledge of that?

A 1 don't Know what you are referring to.

Q Any tape other than by Mr. Weinberg the
con man?

A Are you referring to Nagra recordings?

Q Any type of tape recordings, any kind
whatsoever.

A I believe every time he used a Nagra he was

supevised by an agent.

Q What wonld be the differnce between the
supervision of a tape recording denominated Nagra
because of equipment and the supevision of a tape
recording whatever the name of the item?

A Bacause at the time the Nagras were made
we were meeting with individuals.

At the time the tapes waere made at his
residence he ws home in Florida by himself awaiting the
next trip out of t:.mn but maintaining contact with the
various people we were dealing with.

Q Carrying out the con?

A Yes.

Q S0 it is true that the majority of the time
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that Weinberg contacted persons like my client, Mr.
Errichetti, he was totally unsupervised in the sense of
anobedy menitering what he said or being a party te tha
act, is that righe?

. Ko.

1 wouldn't say the majority of the time.

Q Well, do you know how many Nagra conversatizns

he was privy to when you and others were present?

A I don't have a count, no.

Q You know he made well over fifty of ths ot-

Cassettes that you 4id not monitor, is that right?

A Correct.

Q ¥ou know he never made nearly Lifty Nagras?

A Yes.

Q S0 the vast conversations of the pecple he wis

conning was unswpervised then in the sense of whether
it was taped or not?

A You are talking about the taped conversa-
tions as opposed to thn_t:‘ming of the jurisdiction of the
agent, within the jurisdiction of an agent?

A Within the juriediction of an agent?

Q Yes.

An agent being with him, We had samebsdy

with him as I:said before, approximately fifty percent
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of the time,
A Sometimes those phone calls are five mi-.:
long , made at his house, very imnacucus conversaticns

that are recorded.

Q That is your interpretation, innecuous.
A okay.
Q With respect to the agents, how many 5.’ .

calls that he made, whether on tape or in pen:sun, wara
actually under the supervision of a special agent?

A I don't know.

Q Well, the majority you say were not u=ler
the supevision of an agent?

A Of phone calls, yes.

[+] And how many meetings were there when a=
agent was present, if you have any knowledge?

A 7 would say most of them. I don't want
to say all of them,

I would say most of them,

{Continued on next page.)
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Now, is there anywhere an outline, & scrigs
vhat .this man did which shows what each

was when they supervised him?

A . No.

] There .16 no such log?

A No.

Q If I may call it that?

A No.

Q So this master conmanp was allowed to go

unsupervised in many of the details of the operation; is

that right?
A I don't agree.
Q Well, he was off on his own, wasn't he?
A He was off on his own at hene,
@ What does home have to do with 1t?
A ‘Home has to do with being in Florida apd ozt

of the proxinity of the people we were dealing with at tie

time, only by the telephone calls we have referred to.

Well, the telephone calls put him in close

electronic proximity, didn't they?

A

As far as telephones, yes.
But the way you phrased the question I was

led to believe that you were talking about personal contacis.

Q Evan personal contacts, were you with hit cn
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all personal contacts or some agents?

A Not on all, na.

Q Well, you know ether was a g‘r’eat many in
which he was not personally supervised by any agent; is s:s-
right?

A I don't believe so.

Q Do you know of occasions that he went to

Mayor Errichetti's office unsupervised by people?

A Mayor Errichetti's office?

Q Yas,

A Not to my knowledge,

o You don't know about that?

A No.

Q Pe you know about the gifts he received,

such as Beta Max, tape recorders, other itens, microwave

ovena? Do you know of that?
A ¥No, I don't.
Q Do you know of any other occasions where

other than the Mayor'as office you say that there werxe no
othar cccasions, including the Mayor's office where

Mr. Weinberg was alone with Mayor Errichetti, unsupervisel
by an agent? .

A I didn't say that. I waid I didn't know 5%



165,

Amoroso-croas-Brovn

Q HWould you state then =-- have you ever aske:
.him that?
A I believe !Mr. Weinberg met with Mr. Errichkes:zi

en a nunber of occasions alone. How many, I don't knov.
Q But you do conceie that you know that he maz

with him on a number of occasions alcone unsupervised by

agents?
A Yes,
Q And you do also know that they had nany
ations pervised by agents, vhether or not fre—

home; dis that correct?

A You are referring to telephone?

+] Yea, telephone, yes.

A Yes.

[+ S0 that, to the degree you have described,

the numerous occesions they have met alene, the telephone

conversations this .conman was not supervised by any

: reprasantative of the United States Govermment; isn't thas

right?
A Correct.
MR. BROWN: Excuse me just one nonent, vour
Homor.
THE COURT: All right,

{Pause.)
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[+] Do you know where the Elan Club is in
Philadelphia?

A Elan?

Qo Yas.

A I think I do, yes.

[+] Do you recall in the coutrse of this ozeratiz-

going to that club for the purposes relevant to the cseras.:-
to show what kind of guy you were?

A Offhand 1 don't recall. I may have, ves.

Q Part of your purpose was toc show tha* -2z
were a swinger, a guy who was with it, is that right, vour
part in this thing?

A I guess, yes.

] And you used to -- wera you to be observel
to flash your money and talk about wonen as you did in the
Elan Club on a number of ocr::aaio‘n:, to show your chazacter:?

A I don't recall being there a nunmber of iirss.
I just recall cone timas.

Q You did these things to snhance the character
that you were supposed to be playing; isn't that right?

A I would like you to rephrase the question or
make it clearer.

< Sure.

You don't customarily in your true chazacter
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as an FBI Agent talk about women and flash money and that
sort of thing, do you?
A Talk about women.
[+] Well, since Mr. Hoover's death rules have
changed.
How about flashing money?
A I don't have that to do.
Q Well, you have plenty of that in this
operation, right?
A I wouldn't say I had plenty.
] You had money for expenses?
A Yes.
Q Particularly related to the type of character

you were supposed to be?

A Okay.

Q Which was swinging Tony; is that right?

A Not really. I don't know that I pertraves
that image.

Q HcCloud was an old stiff and didn't upderstsz:i

an old stiff, and you were the kind of guy who was with it)

is that right?
A If you way so.
Q You recall occasions where Exrichetti would

say, what is the speech I am going to make, when he was with
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you, and Weinbkery and you had hin ready to go in a con?
Do you recall any such instances?
MR. PUCCIO: I object, your Honor.
Q I show you 3500=37, which is page 4.
THE CQURT: Is there an cbjection?
MR, PUCCIO: Yes, to the form of that
gquestion,
MR, BROIRI: I withdrav the guestion.
THE COURT: All right.
Q I show you for your information April 8tk
'79, page 4. It is denominated 3500-37.
HR. PUCCIO: Thank you, !Mr. Brown.
Q I am referring to this here, and I will ask
you a question which relates to this,
MR. PUCCIO: May T have the page, please?
MR. BROWH: Page 4. I theught T said
page 4. Had I not?
THE. WITNESS: Three lines from the botteo.

MR, BROWN: Right,

Q Were there occasions such as the one set Jor=:

in the script —- in the transcript 1 have shown.you, whera
Mayor Errichetti would say, here, well, what is this speech
I am suppossd to make?

A I am trying to take it in context.
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Of course, absolutely.

Anpd may I amend my question to say that what

I showed you was not stated in the course of the total

operation, and if you say so I will amend it,

By the way, I am reminded of sonething,

It says AA. And if that's not you, I will

It's circled here AL.
Yes. But AA indicates you were present?
Yes,

It is true then on the transcripts from tise

to time you are called TR, which is Tony DeVito, and sonme:ires

Ak, which is Amoroso?

Corxect, correct.
THE COURT: Now what is the guestion?

The question is this: Isn't it a fact

within the context of the teotal con that Errichettl at least
on one eccasion would turn to you and say, what is the scrizz?

What am I supposed to say?

That's what it says here,

{Continued on next page.)
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+] That's what I'm asking you.
A ‘He says what is the topic, what is the speech

that I make. That's what he says here,

Q That would be within the context of the cen?
A Unrelated to this matter here.
N Q Yes. Unrelatad to the matter before us.

I'm talking ebout his attitude in the course of the total
con,
So there were times as demonstrated by that
incident where he says, what is the speech, what an I
supposed to Bay; is that correct?
A Yes.
Q And I am talking not about that particular

instance, but I am talking about attitude and response to

coaching,

A Yen., B er, no P was made to hism
acre,

Q ~ Was that though in the course ofthe kind of

ramark he would make whan he was to be coached from tine
to tima?
EY I don't know if he ever had to be coached
the way you put it,
HMR. BROWN: I am just walking up to get the
bock, Judge.
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Q Po you deny that within the context of the
total scheme he was not coached as to what he was to say
to certain pecple?

A He knew from what we probably would have
sald to him what we expected from the people that came to
see us. If you call that ccaching, then that's coaching.

Q Let me put it this vay: as he cazcheld =
the senze of told what to iy 0 curtain pegplie 50 Lhat
they would say what you wanted them to say?

A No. He was coached the way you are putting
it in the sense that he was told anybody that he brought
to up would have to know what they were coming there for

and why they were thers.

Q They would have to say certain things?

A To know why they were thers, yas,

Q Por exampla, with rlespm:t to the August 22nd
televisios shea yeostesdoy, it was arfarateod that Mo, llvoxd

would be told what to say when they went on carmera in order
to inpress the shelX; isn't that right?
MR, PUCCIO: I objact, your Honor.
THE COURT: Sustainad as to form.
You can refer to i1t as a videctaped meeting,
if you wish,.

(1] With respact te the videctaped meeting of
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nugun_k 22nd, it-was part of the con that through Errichettf,
he was to be told what he would say in order to meet the
standards of this sheik's approval; jisn't that right?

A Excuse me, Mr. Errichetti was told what we
were looking for. It was then whatever he said to Mr,
Myersg to then get him to mest with us is unknown to me.
He knew what we were asking for. And what he told HMr.
liyars, 1 have nc knowlcige of.

Q You don't know, you don't know what to ex-
pect --

MR. BROWN: The videotape episode, may I
call it that?
THE COURT: That seems reasonable.

o With respect to the videotape episocde, are
you telling this jury that thera was no preparation made
»o that when he came before the audlence, before the
e3nzras, that natioers vould coeeacd vithin the des'gn tha:
you had anticipated?

KR. PUCCIO: I object, your Honor.
THE COURT: Strike the audience.

Q Whan you cams befora the camera, isn't it
a fact that you had sc arranged matters and either so conned
Errichetti or told -him directly that when the person came

bafora the cameras that he would act in a way designed as
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you put it to come Qn strong to convince the sheik; isa't

that right?
A Well, he was told what we wanted,
Q For what purpose, Mr, Amoroso?
A For what purpose?
Q Yos.
A 8o the party that we broucht thers before

he ot there had understood what the meceing vas ali wocos
Q What was the meeting about in terms of the

video episode of August 20th, what was the meeting about,

or 22pd?
A I think it's self-explanatory.
Q I aak yop the guestion and you were the

designer. Would you be goed ‘encuyh to tell us what the
meeting was all about,
A I will read it to you.
Q Jusk tai_ Tie, wlat was %3 wesiinoof 0
meating? What waa it all about?
I will withdraw the question if you have a
problem.
It is a fact that what it was all about was
is that you wanted thare to appear on these video cameras
and ultirmately on tape for scme future jury a scene which

would depict people like my client performing, supposedly
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for the sheik, but actually so that you could say that he
committed a crime; isan't that right?
A Yes.

MR. BROWH: I have no further questions at
this point,

THE COURT: Any redirect?

MR. PUCCIO: Yes, your Honor. We may have
a few ~= zuy I have a fgw rat.anes on thes?

THE COURT: It's five minutes of one. Why
don't we break for lunch. I have a couple of
matters I have to handlae during the luncheon hour.

We will resume at guarter after two., During
the receas please do not discuss the case.

(The jury leaves the .courtroom.)

(Luncheon recess.)
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MR, PUCCIOs I call Ellis Cook, Judge.

ELLIS cCOoO0K, having been firs:
duly sworn by the Clezk of the Court, took the stans

and testified ase followst

THE CLERK: Please state your full nane I:o=
the record.
THC WITNESS: Ellis Cook.
THE CLERK: Please apell- your last nane.
THE WITHESS: C-o-o-k.
MR. PUCCIO: HMay 1 proceed?
THE COURT: Proceed.
DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIOz

=3

Hr. Cook, are you married?
Yes, aiz,

Do you have any children?
Yes, mir.

How many do you have?

Two.

What is your occupation, sir?

I am &an attorney.

© » O F O ¥y O ¥

Are you a meriber of the Bar _of the'State.of
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Yea, sir.
And when were vou adnitted to the bar?
I think it was January, 1968,

And have you been a practicing lawyer in the

State of Pennsylvania ever since?

A

» 0O >

Yes, sir,

Nov, you know the defendant Howard Criden?
Yes, sir.

How did you make his acguaintance?

I met Mr. Criden I think it was in Decenmber,

1568 while we were negotiating opposite sides of a sale

of a restaurant. At that times we were negotiating and he

asked me if I was looking for other employment.

1 was just

a new attorney at that time. And I said if it's a good

jab, yes.

And at that time he made me an offer and I

went with him in his firm at that time.

A

And in what year was that, sir?

T think that would be in the end of Decenber

or beginning of January, 1968 =- I think it was the end of

1968.

Q

And have you remained -- well, did you rezain

in association with Mr. Criden from that time until on or
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about February 2nd or February of this year?

A Yes, Bir.

Q Now, do you know the defendant Louis Johanscn?

A Yes, sir.

Q And how did vou make !Mr. Joehanson's
acquaintance?

A - At the tipe I originally met Mr. Criden in

1968 he and Mr. Johanson were partners. And, of course,

when I went with Mr. Criden I was also with Mr. Johansox.

Q What was the name of the law firm, do vou
recall?

A Fine, Criden & ;.'Iohanson.

Q What were the successor names?

A Fine, Criden, Jchanson, Dolan and Morriseyv;

and then Criden, Johansen, Dolan, Morrisey and Cock.
Q And what is the name of your present £irm
with which you are associated?

A Romiser, Cook & Richman.

Q And thesz gentlenen were previcusly asscciated

with you, Mr. Cock?
A Yes.
Q Thay were part of the former law Eirm?
MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

Ralavanca,
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MR, PUCCIO: I will wvithdraw it.

Q Now, Mr. Cook, what type of work have you
done at the -- have you done at the Criden, Johanson law £ir

A The first year I 4id personal injury work
with Mr. Fine, Thereafter I became really under Mr. Cride-
doing real estate and corporate and commercial law.

Q For how long a period of time did that
econtinue, sir?

A I would say from the latter part of 1969 to
February of this year.

Q pid you ever do any legal work with or for

Mr. Johanson?

A Certainly.

Q What type of work did you do with him or fer
him?

A Well, Louis -- most of the work I would éo is

not with Lou but for him, Let's say his schedule is busy
and I would take a hearing for him or that type of thing.
I didn't work day-to~day with Lou or anything in that regari.
Q Would you be able to describe your :olati.nnsi"i:p
between you and Mr. Criden during the period of tine that
you were associated with him?
A It was more like a father and son than a

partner and associate. I love the man.
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And what was your relationship te Mr, Johansza?
A Pina. T really liked Mr. Johanson.
Q Was it the same kind of relationship you had

with Mr. Criden?

A No, sir.

Q Bow, sir, did you ever hear of a man naned
Neifeld?

A Yes, sir.

Q Who is Mz, Neifeld?

A Mr. Neifeld is I gquees the best term is an

investor. He buya and sells real estate.

4} ¥haere is he located?
A I think it is the Warwlck Hotel in Philadelphia.
Q When for the first time, if you recall,

Mr. Cook, did you hear of Mr. Neifsld?

A It may have besn a few ysars ago. I don't
recall how I heard the name.

Q Do you recall how you heard Mr. Neifeld's
name?

A Hr, Criden knew him., I think he had either
done some work with him or he knew him,

[+] Now, Mr. Cook, during the year 1979 did thece
come a time when you heard Mr. Heifeld's name in connectlen

with a plece of property in Atlantic City?
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Yes, sir,
When did that occur?
Te the best I could say ia the spring of 197§,
And who did you hear about this fron?

Mr. Criden.



F

-discussed —- and this was Howard apd I, Mr, Criden and 1 --

e 1115

Cock - ajrect
Q To get back to my question, Mr. Cook, I direct
your attention to the first conversation that you had with
Howard Criden and try to place the day, if you can, at
least the month, about the Neifeld property in Atlantic
City, and tell us the best you can recall what you said

to him and what he said to you,

A I would say Mr, Criden had indicated rometir:z E
in the spring of 1979, and that's the best I can put as iI
tho date, that Mr. Neifeld had a property that's a square !
block on the boardwalk im At lantic City, Now Jersey, had
an option to purchase it. And he was looking to finance

it sc he can build a hotel casinc on that site. And we

different ways of possibility financing the hotel casino.
There was no specific conversation: It was more a dis-

cussion, not a sitting down ~- it was more a discussion.

1] Was thla at your cffice?

A Yas, sir,

Q Whare iz your office located?

A 1424 Walnut Street, Philadelphia,

Q Downtown Philadelphia?

A Yos, sir.

Q How, did thers come a tima when some arranga-

' mant took place concerning the Weifsld property?
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A Yos, sir. I guess it would be the early pa:t!

of July 1979 that Mr. Johanson came back to the office
and indicated he had been down the shore, I guess the
Atlantic City area, over the waekend and he had met a
fellow by the nams of Meller -- I don't remenber his first

nama -- who indicated he knew somebody who knew somebody

casing down im Atlantic City. .. I

Q And whom did Mr, Johanson tell this informa-
tion to?
A 1 balieve it was to Mr. Criden and myself, 1

Or it might have buen to Mr. Criden who then told me. \

I'm not sure, air.

Q In any.event, you found out about it; is
that right?

A Yeas, sir.

Q And would you have kaard akb- t_. it o your

law office in Philadelphia?

A Yas, mirx.

a Bow, prior to tha time that Mr, Johanson said ;
that Keiler had a friend who had a friend, as you described,

did you, Mr, Criden or any member of the law firm, the law

firm itsalf, have any arrangement with Mr. Heifeld concern-

ing the sale or financing & casino on that property?
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A Prior?

Q Prior to the time that Mr. Johanson talked
about Mr, Meiler's friends,

A At that time I think it was pratty tantativa
with nothing in writing. It is just that scmeone would
be able to finance it and there would be a fee, I don't
think thare is anvthirg relduced more definite to that at
that point. et e

Q Did you understand thera was a fee involved
if the property was sold or financing wae ob tained for
Nr, Neifwmld?

A Cartainly, sir,

{Continued on next page.)
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o Now, in that converation wherein Mr.
Johanson had advised what he found out from Mr. Meiler, was
there any mention of whom Mr. Meiler's friend was?

A I think it was Mayor Brrichetti.It was
either mentioned that day or a day ar two later.

Q So you learned in any event that it was
Mr., Errichetti; is that right?

A Yes, sir.

Q And according to your testimony Mr. Errichett
was Mr. Meiler's friend; 1s that right?

A He knew him. I don't know if "friend” is
a preper word, sir.

Q And according to your testimony you heard
that Mr, Errichetti in turn had a friend who had money
for the Neifeld property possibly; is that right?

A . Yes, =ir.

Q And during his first conversation with Mr.
Johanson or Mr. Criden were you told who this friend of
Mr. Errichetti's was?

A I think it was just some Arabs who had a
lot of money and were interested in this type of thing.

Q Were the Arabs identified by name at that
time?

A I would may no, S5ir.




n

111v

Cook-direct-Puccic
[+ Now, was there any further conversation
about these friends of Mr. Errichetti?
A When?
o After your very first conversation was there
another conversation about them?
A I think the next thing that happened was
that there was a meeting arranged. I think Mr. Criden
and Mr. Johanson and Mr., Errichetti met with Nr. Meiler.
I am not sure, but that seems to have happened.
MR. BROWN: I ask that it be stricken, your
Honor. He mentiored my client and he isn't sure,
go I object.
THE COURT: Read it back, please,
IThe Court Reporter reads back as requested.}
THE COURT: You said it seems to have happene:‘j?
THE WITNESS: 8ir, I remember there was a
mnt.{ng set up and I don't remember -- I think what
I wag saying ig I don't remember Mr. Meiler. There
was a meeting with Mr. Johanson and Mr. Criden where
they were pupposed to meet with Mr, Errichetti. I
am not sure Mr. Meiler was there or not.
THE COURT: Did that meeting occur?
THE WITNESS: The best I know they went for

that meeting and we left a letter agresment to have

RZNTT N_R1— 2% (B¢ 11 PTD
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signed with Mr, Meifeld if we were successful to

have the property scld or financed,

THE COURT: Motion to strike is denied.

Q Let me take you back, Mr. Cook.

Was there a time after you first heard of
Mr. Errichetti in this context that you were advised
by Mr. Johanson or Mr. Criden or both that there
would be a meeting with Mr. Errichetti and Mr.
Meiler?

A Yes, sir.

MR. BROWN: I object to that as leading,
if your Honor please. All he has to say is yes
or not. It's o classic response.

THE COURT: Overruled.

A Yes.

Q Approximately or to the best of your
recollection when were you advised that this meeting with
Mr. Meiler and Mr. Errichetti and Mr. Johanson and Mr.
Criden was to take place?

A Either the day before or the day the meeting
was to take place.

Q And would you be able to give us some point
of time as to when this occurred?

A My best recollection would be the second week
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of July.
Q Of last year?
A Yes sir, 1979.
Q All right.

Kow, did there come a time after you were
advised that this meeting was to take place that you met
with Mr. Criden and Mr. Jochansen again?

A I don't think so.
o Well, you certainly met with them after they A

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Hanor,

to the form of the guestion.

THE COURT: I haven't heard the gquestion yet.

Strike the "well".

Rephrase the guestion,

Q After you were advised that the meeting
with Mr. Meiler and Mr. Errichetti was to take place,
did you have a further conversation with Mr. Johanson and
Mr. Criden about it?

A The answer is, I think only with Mr. Criden,
not with Mr. Criden and Mr. Johanson.

Q All right.

What did youw say to Mr. Criden and what did

he say to you? And place the time if you can.

A The best I can do, gir, iz just between the
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second week of July and the 25th of July. That's the best
I can identify it timewise.

] All right.

Where did the conversation take place?

A It would be in our office.

Q Go ahead. Tell us as best as you can recall
what you said and what Mr. Criden said.

A Mr. Criden and I prepared a letter agreement
to be signed by Mr. Neifeld embodying what our law firms
fee would be in the event we were successful in having
the hotel site either sold or £inanced.

Q And what were the terms of this agreement,
if you recall?

A The sales agreement I remember. It stated
that any sum in excess of 12 million dollars that we got
from Ma. Neifeld would be curs., However, the persaon who
bought it would alsc have to pay 8 million dollars, which
was the least p_urchase price to the owners of the property.
So that actually meant that anything in excess of 20
million dollars the buyer actually came up with would be
our commission or fee.

As to the financing arrangements, it's a
gtaggered fee and I just remember it was a percentage of

the financing and some other cenditiens. I den't remember
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that as wall, sir, because it started to be at all times i
talking about a2 sale. Financing went out of the picture
very quickly.

Q In any event, there were two agreements with
Mr. Meifeld; is that right?

h Yes, sir.

[+] And you participated in the drafting of
these two agreements?

A ¥s, sir.

Q And was there any conversation before these
agreements were drafted concerning what had happened at
the meeting with Mr. Meiler and Mr. Errichetti?

A They had arranged a meeting to take place
in Plorida and that's the reason we wanted one of the
agreements for Mr. Neifeld we wanted to be prepared and
aigmed.

a Were you told by Mr. Criden or anyona who

wasg to be met with in Florida?

A It was these representatives of a Sheik.

Q Now, were any names furnished at that peint
to you?

A No, sir.

Q And do you know where in Florida this

meeting was to take place?
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A It was Fort Lauderdale.

o Now, Mr. Cook, did there come a time when
Mr. Neifeld to your knowledge signed these two agreenents?

A Well, they were amended by his counsel and
redrafted and then eventually I think on July 25th they
were both signed by Mr. Neifeld and his partner.

Q Did there come a time when you were advised
by Mr. Criden or Mr. Johanson that they would travel to
Fort Lauderdale?

A I would say everybody in the office knew
at least a week before they went down that there was going
to be a meeting. We were very excited about it.

Q Do you know what date they would travel,
they traveled to Fort Lauderdale?

A I think they left the 25th because 1 think
the meeting was the 26th.

Q Do you know if anyone else was going to
Fort Lauderdale?

A well, Mayor Errichetti was supposed to be
there and I don't remember whether Mr. Meiler was supposed
to go or not.

a Wow, Mr. Cook, did you have occasion to
speak to Mr. Criden and Mr. Johanson after that trip to

Fort Lauderdale?
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A Yes,sir.
] And how long after they returned did you
speak to them?
A 1 would say immediately. They were both
very excited. The deal looked good.
Q Okay . -

And -was that during July that you spoke with

them?

A It had to be a few days after the meeting.
I don't know if they came back then or after the weekead,

but it would have been in a few days.

{Continued on next page.}
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Q So within a few days of the meeting yocu
spoke to them?

A Yes.

Q Where was it that you apoke with Mr, Criden
and Mr. Johanson after their return?

A It would have been in the office, sir.

Q All right.

Now, tell us as best you can recall what
you said, what Mr. Criden said and what Mr. Johanson said
during that meeting?

A Well, most of the meeting he had indicated,
that's Mr. Criden, I believe he would have done all the
t.i‘lking, most of the talking, that they met with the
representatives of the Sheik, they toock down with them
blueprints, prospectus, a report of the contract and
the estimated cost of the hotel casino. The entire package
was taken down.

They indicated they met on a yacht, that they
met a Mr. Weinberg and a Mr. DeVito:; that Mr. Weinberg
was the financial advisor for the Sheik and Mr. i:hvito
was like hia right hand man, like in his atead when he is
not around.

They explained the entire package and the

casion deal and they said, I believe that Mr. DeVito is the
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man who sajd it and that it locked very good and he was
going to take the package to Lendon with him because that's
vhere the Sheik was, but he said almost definitely that's
the deal the Sheik would want and we could almost start
counting the money already from our commission on the sale
price.

The sale price to be taken down to Florida
was 25 million dollars, so there was a five million

dollar sommission in the deal for the sale of the hotel.

Q Who was to aplit the five million dollar
commission?
A It was predominently our firm because we

had the deal with Mr. Neifeld., But . I think it alsgo had
to be split, as I remember Mr.Criden saying, with Mayor
Errichetti and Mr.Meiler, because they introduced us to
the Sheik. And I also understood that Mel and Tony wculd
get a plece of the commission.

Q And how many different ways ie that?

A As I understocd it, we would get half and

everybody else would split the other half.

o $o you would get --

A Two and a half million dollars.
Q Two and a half million dollars?
A Yea, sir.
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Q And Mayor Errichetti and Mr. Meiler and

Tony and Mel would split the rest?

A Yes, sir.
Q This is what you were told?
A Yes, sir, by Mr, Criden, ves, tc the best

of my recollection.

Q Was there any mention during this convars:-
tion, Mr. Cook, of Mr. Criden's plane trip back from Fors
Lauderdale?

A Yes. Mr. Criden indicated that on the w:z:
back he sat with Mayor Errichetti on the airplane and the:
got to talking and Mayor Errichetti also indicated that
the Sheik was very interested in meeting with various
Congressmen and we could make some fees if we introduced
him to Congressmen.

Q 0id Mr. Criden tell you that Mr. Errichetti
had gaid anything else?

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor,
to the form of the guestion. Leading.
THE COURT: I didn't get the last part of

the gquestion. It wasn't leading up to the part I

heard.

Read me all of it, Mr. Rapaport.

{Court Reporter reads back as requested.)
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THE COURT: Overruled.

A Yes,sir,
Q Tell us, please, Mr. Cook?
A He indicated that Mayor Errichetti had tolc

him that he had already introduced 1 believe Senator

#Williams to the Sheik.

Q Yen.

A And he had received $100,000 for that,

¢ Who had received $100,000 for that?

A I don't know, sir.

Q What did Mr, Criden tell you?

A He just said that they intreoduced Serator

Willjams to the Sheik and received $100,000. I don't
know who was at the meeting, sir.
Q Mr, Cook, Mr. Criden told you that Mavor
Erricheteti told him; is that right?
MR. BROWN: T object, your Moncr. I cbhject.
That's an improper recapitulation and obviously
leading. The guestion has been asked and answered
on two separate occasions.
THE COURT: Overruled.
Q Mr. Criden told you that Mayor Errichetti
told him what about Senator Williams?

MR. BROWN: That's why I object, your Ronor.
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It's been asked and answered and, therefors,
a leading question.
THE COURT: Overruled.
MR. BROWN: 1It's irrelevant.

A He had indicated that he had introduced
Senator Williams to the Sheik. They had received $100,00.
at that time,

Q And who is the they?

h I would assume Senator Williams.

MR. BROWN: Objection.

Q What were you told?

ME. BROWN: He has already said that three
time already.

A To the best I recall, sir —

MR. BROWN: I object for the repetition.
THE COURT: Overruled.

A The best I recollect is he said they
introduce? Senator Willjams to the Sheik and $100,000 wes
passed and received at the meeting, I can only assume
it was the peaple at the meeting.

MR. “BEN-VENISTE: Objection, your Honor,
to the presumption.
THE COURT: Was anything more said as to

wha, quote, they, unquote were?
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THE WITNESS: No, sir. There were no cther
names that I can recall.

THE COURT: Mr, Cook, so that 1 understand
what you are saying, were Mr. Criden's words to
you that they received $100,0007

THE WITNESS: Let me think for a second,
sir.

THE COURT: Yes.

(s pause in the proceedings.)

THE WITNESS: Just that there was a meeting
and there was $100,000 passed. It wasn't definite
that I remember as to who received it or was handed
the money. It was just that there was $100,000
paid for meeting with the Sheik, sir.

THE COURT: All right. Proceed.

Q And, Mr. Cook, were you told by Mr. Criden
what the $100,000 was paid for?

A No, eir.

Q Now, was there any discussion during this
converation about Congressmen?

A He had said that Mayor Errichetti had told
him that if we knew any Congressmen and we could introduce
them to the Sheik, we could make some fees.

Q And what did you say at this meeting?
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A I didn't know anybody. I == we --
Q Did Mr. Johanson say anything?
A Bascially it was just that he would see

arcund if there was anybody who wanted to meet with the
Sheik.

Q Do you want to finish? I'm sorry.

A I was just going to say he was active in

politics and knew a lot of people.

Q He was a City Councilman at that time; isn's
that right?

A And still is, sir.

Q And he was a Ward leader at the time; is
that right?

A He still is and he was, yas,

[+ What is a Ward leader, Mr. Cook? Do you
know?

A That's somebody who in this case is a

democratic chairman who is a chairman of a certain political

area which encompasses 200,000 people, I believe ie the
amount .

Q Did Mr. Johanson say at this meeting that
he would attempt to contact any Congressman?

A I think he indicated that he would see if

' anybody he knew was interested in meeting with the Sheik.
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Q Pid he mention any names?
, B I don't think so at their first meeting, sir.
Q Now, you used the word, "fee"™; is that
right?
A Yes, sir.
Q When describing what Mr. Criden told you:

is that correct?

A Yes, sir.

o And were you told whoe was to receive this
fee?

A Well, the Congressman was to get the money.

and we were to get a portion of it for delivering him,
taking him to the meeting wherever it would be, whatever
would happen.
[+] So everybody was to get a fee; is that right?
MR. PEN-VENISTE: Objection, your Honor.
MR, DUFFY: Objection. I

THE COURT: Sustajned.

Q Well, what was the Congressman going to get?

A He was going to receive money, as I under-
stood.,

Q How much?

A At that time I had no idea, sir.

Q And what was the Congressman going to get the
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meney for Mr. Cook?
A At that time I had no idea, sir,
Q Well, didn't you ask Mr. Criden what the

Congressman was going to get the money for?

. A Are we still at the first meeting?
] Yes,
A At that time, to be honest, we thought it

was a fantasy, a war story. We didn’'t think anybody woulé
pay money.

Q You already heard that $100,000 was paid;
is that right?

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

Argumentative with his own witness.

THE COURT: Sustained.

[+] Well, during this conversation, Mr. Cook,
were you told what you receive money for?

A At that time it was indicated that if we
could have scme Congressmen meet with the Sheik we could
make somwe money and at that point that was it at that
meeting, sir.

There was nothing further about it.
Q And this would be a fee; is that right?
A That's what we work for, a fge, in our

law office; yes, sir.
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Q Have you ever done anything like this belcra?
A No.
We had never been offered anything like tinls.

It seemed to be very easy.

{Continued on next page.)
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[+] And as you understood it, what were you :c
do for this fee, Mr. Cook?
MR, BEN-VENISTE: Objection.
A We had to introduce the Sheik to Congresscsn
because he wanted to meet Congressnen and explain his

position and what he wanted to do and his theories anZ u:

he wanted,

At that point it was too early == what I 27
saying, sir, at this meeting it was nebuleous. We didn'«
think there was anything real here.

o I see.

But you learned through later meetings whas

this was all about; is that f.‘iqht?
A Yes.,
Q And when was the next such meeting that rou

had, Mr. Cook, concerning this matter and with whom?

A I can’t give you days, sir, but sometize ==
L+ As best you can recall.
A I would only say between the meeting ia

Fort Lauderdale and the latter part of August is the best
I can do, sir.

Q Did you have occasion to discuss this matier
with Mr. Criden and Mr. Johanson again?

A At a later time, and I would say wii=in
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week or so Mr. Johanson had indicated he had talked with
Congressman !Myers and he would be willing to meet with the
Sheik or the Sheik's representatives, I don't remember which

one it was,.

Q And did HMr. Johanson say anything else?
A At that peoint, no, sir.
Q Now, at this point were you advised by anyone,

Mr. Cook, of the specific reason why the Sheik's
representatives wanted to meet with the Congressman?

A Yes.

Prior to the end of August we were told that
the Sheik was concerned that there may he a revolution in
his country and he would have to seek asylum in the United
States or he felt he may have to anyway.

Q I see.

And whe told you this?

A My, Criden, sir.

Q And did he tell you anything else about the
Sheik's concerns?

A Just that he wanted to be able te leave his
country if o revolution happened and bring his family wl:th
him,

Q And do you remember anything else about this

matter, the Sheik's econcern, that is?
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A I know he was interested in investing in
this country also. That's cne of the reasons we nmet with
him on the yacht, i
[+] Were you ever told at this time that the Sheik

and his representatives were willing toc pay money to alleaviz=s
certain concerns that you have?
MR. BEN-VENISTE: Objection to leading, your

Honox .

THE COURT: Overruled.

A He had indicated, we were told that the Sheik
would pay to meet with the Congressmen and explain his
position that he wanted to come into this country if there
was a revolution in his country.

Q And in this connection you were told that the
Sheik or his representatives wanted to pay the Congressnan }

noney to do something; ie that right?

MR. DUFFY: Chjection to form, sir.
HMR. PUCCIO: I would submit I am permitted

some latitude at this point.

MR. DUFFY: Objection to the commentary,
your Honor. We were instructed not to.
THE COURT: The jury will disregard the

comment,

Objection is overruled.
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A Would you reread the guestion, 8ir?

THE COURT: Yes,

{Record read,)
A It was never said to do something, sir.

What was indicated is that he wanted to have

the meeting, pay the Congressman sc in the event anything
happenad l;e would have a friendly face here in this country
if he had to come here guickly.
Q ¥What would this friendly face do?
"R, BEN-VENISTE: Exzcuse me, your Honor.
I ollaject to the form of the guestion, |
1f we are asking for conversations, I think
we should identify the participants in the conversatioc:o

i

and who said what, i
i

MR, PUCCIO: I can rephrase that, Judge. 1

’ I

THE COURT: Clear that up, if you will,
|

please. |
Q What weze you told? i

f
A I was told by Mr, Criden that the Sheik

wanted to meet with Congressmen so that he can explain "
his position, that he was willing to invest in this country.3
But he wanted to be able to come ints this country with

his family in the event there was a revolution or he had

to leave his country. And he wanted tc meet with various
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Congressmen 50 thar; would be a friendly face, if this even:
ever otcurred.

That's what I was told.

Q Rere you told by Mr. Criden how the
Congressman's face would become friendly?

A It's just that there was somebody he could
approach that he had already met, scmebody that wasn't a
stranger in the event ¢of a revolution when he wanted to cone
to somebody that sort of owed him a favor, was my understandi:-:
It was sorebody who had done scrnething for hin, explaining ==

MR. DUFFY: Your Bonor, T object, This
witness 1s characterizing in a c¢ritical area, sir.

MR. BEN-VENWISTE: May we have only the
conversation, your Honor, and we move to strike the
characterization. I believe he has given the
ccnversation,

THE COURT: I3 what you have told us unaé.
you were told by either tir. Criden or Mr. Johanson?

THE WITNESS: Yes,

I was going into some more of what I was told,
sir,

THE COURT: The objection is overruled.

The motion is denied,

THE WITNESS: It was indicated to me by
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Criden that Mr. Errichetti told him that ths

Sheik had like 100 million dollars ip a safe dezzsiz

box and he would pay 50 or $100,000 like you or 1

giving a 55 tip to somebody in a restaurant, ari

this was his way of transacting some business.

]

¥tho was the Sheik going to pay the moner to

according to your conversation?

A

Q

The Congressman, sir,

And were you told by Mr. Cridem or Hr. Johans:cs

what the Congressman was to do for this money?

A
come into
going to
could the
into this

Q

All it was is that he would help the Sheik
this country. And the elpression was if he was
invest in this country and do this sort of thing,
Congressman help him if it was necessary to ccne
country.

Were you told by Mr. Criden and Mr. Johanson

that the money would be paid so the Congressnan would be

beholden to the Sheik?

A

That"s the word I used with you, yes.

MR, BEN-VENISTE: 1 object, sir. Whether

it's the word Mr, Cook used ia irrelevant in this

conversation with tir, Puccio.

The question is what Mr. Cook was told by

sonecne else, If that is what Mr. Criden said,
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that's one thing. If that's what !lr. Cock is
characterizing, it's another.

THE COURT: Mr. Cook, counsel's comments
are at least p}artially correct.

Is that a term that !lr, Criden used in
describing this with you?

THE WITNESS: No, sir. That's my term.

THE COURT: That is your interpretation
of what it is Mr, Criden told you?

THE WITNESS: Yes, sir.

THE COURT: Az long as the jury understarnds

whose term it is, I will let it stand.

{Continued on next page.)
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CONTINUED DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO:
THE COURT: You may proceed, Mr. Puccio.

Q Wow, was it your understanding, Mr. Cook,
from your conversations with Mr. Criden that the sheik
was willing to pay money so that the congressman or men
would be beholden to him?

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

Irrelevant.

THE COURT: I have problems with the
question, Mr. Puccio. His understandings are

& very br:-c'a:l concept, Can ¥ou narrow it down

a bit?

MR. PUCCIO: Yes.

] Was it your understanding, based upon your
conversation with Mr. Criden that the sheik would pay a
congressman 8¢ the congressman would be beholden to him?

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

THE COURT: Overruled.

A Is that my upderstanding?

Q Yes.

A Yes, sir.

Q And that was based upen your conversation

with Mr, Criden; is that right?



n

1

1145

Caok-direct
MR, BEN-VEWISTE: Objection, your Honor.
Repetitive,
THE COURT: Asked and answered,.
Q Now , di& there come a time, Mr. Cook, when

any specific figure or number was mentioned as the amount

of money that was to be pald in connection with this natter?

A Yes. Mr. Criden indicated it was to ke $100,3C),
sir.

Q And did hb indicate who was to receive that
$100,0007

A No. That was never talked about. Do you

-

mean divided? When you msay "received,” I don't know what
Yyou mean, gir,

Q All right. Did ¥r. Criden indicate to you
who would be the recipient ultimately of that $100,0007?

A Mo.

Q Were you told that anyone in your las firn
would receive part of that?

A When we discussed $100,000, sir, I could
never remember any split-up being discussed, bhecause we
still didn't think it was really even after the meeting
was set up.

Q How, you said you didn't think it was really

even after the meeting was set up?
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A Yes, sir.

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Homor,
as repetitive.
THE COURT: I will permit it,

Overruled.

Q And what meeting are you referring to?

A The meeting where Congressman Myers was to
meet with the sheik’'s representatives.

Q Apd did Mr. Criden ever say anything to you
about the meeting with the sheik's representatives not
being real?

A Yes. It had been cancelled a few times and

we just thought it was a story, a meeting Would be set
up, cancelled, set up, cancelled, We just felt somebody
would be -=- was. talking, blowing smoke.

Q Had Mr. Johansen, to your knowledge by that
time contacted Congrssman Myers?

A Yes, li.:. There was a'meeting set up, yes,
air, there was.

Q And are you saying the meeting with Myers
was set up and cancelled a few times?

A To the best of my recollection, it was cancell
I believe twice, air.

Q Well, Mr. Cook, do you remember the day
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in which =-- withdrawn.

Were you told by Mr, Criden who was to atterd

this meeting with Congressman Myers?

A Yes, sir.
Q What were you told?
A I was told Mayor Errichetti and Congressman

Myers would meet with the sheik's representatives.
Q And were you told anything else concerning
this meeting with Congressman Myers and Mr Errichetti and

the sheik's representatives?

A That it was going to be in New York, I think.
4] Were you told where it was going to be held?
A The only thing that sticks in my mind, sir,

ig that it was at Kennedy Airport.

Q ¥ow, Mr. Cock, do you Know or do you rscollect
whether or not Mr, Criden or Mr, Johanson were to attend
this meeting?

A Thay werae not to atte:_td’hhe meeting, sir.

Q Did either one or both of them tell you whether
or not they were going to travel to New York?

A They were going to travel to New York , but

they were not guing to go to the meeting.

Q Bow did you learn that they were going to

travel to New York?
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Mr. Criden and Mr. Johanson told me.

What did they tell you they were going to

That Mr. Criden was going to go to New York,

that Mr. Johanson and Congressman Myers were going to drive

up to New York together. They were going to meet Mayor

|
Exrichetti there, and then Congressman Myers, Mayor Errichetti

ware going to meet the sheik's representatives.

2

Were you told how Congressman Myers and Mr.

Johanson ware to §o to travel to New York?

A

Particularly from Longport, NHew Jersey,

where they both live,

Q
A
Q

A

By what means of transportation?
1 think it was car, sir,
Were you told?

Iam certain they said they were driving up

to Mew York from Longport.

]

A

Who told you that?

We had discussed it, Mr. Johanson, Mr. Criden

and I had discussed the meeting going on, how they were

going to qel: wp there.

Q

S0 you discussed the actual travel arrangements;

ia that correct?

A

Yes, sir.

i
}
I
I
|
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Q And did you discuss Mr. Criden's travel ar:ange-

ments?
A I just knew at that time prior to the date
of the meeting that he was going to go up to New York.

That was all.

to New York?
A Not wuntil the day he left for New York.
Q And you learned on that day how he was to

travel to New York?

A Yes., He left from the office, sir.

Q And d4id he leave with anyone?

A I an certain he left with his son, Michael.

Q Prior to the time that Mr. Criden =-- withdrawn.

Did you learn whether or not they were to

travel by avtomobile to MHew York?

A He said --
¢] That is the son of Mr. Criden and Mr. Criden
- himself?
A They sald they were going to drive to New
York. '
Q All rigith.

Did you leazrn Mr, Errichetti's travel arrangeme

at this meeting?

|
]
i
|
|
Q And do you know how he was going to go up l

nt =
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A I think he was told that he was going to

drive up aeparately in Mew York and meet them there.

Q From where?

A Camden, I would assume, sir.
Q Who tolid youw that?

A

It would either be Mr. Criden or Mr. Johanson.
6 Now , e;s 1 understand it, you were told that
Criden or Mr. Criden and Mr. Johanson were not going to
be in the actual meeting: is that right?
A Yes sir.
MR, BEN-VENISTE: Objection, your Honor.
Asked and answered.
THE QOURT: Overruled.
A They were not to be at the meeting, no, sir.
Q Did either one or both of them explain where
they were going to be or where the meeting would take place?
A Wherever they were to meet Mayor Errichetti,
wherever that was.
Q Did either one or both of them, that is Mr,
Criden or Mr Johanson, explain to you why they were going
to be at the actual meeting? ‘
A That's what Mayor Errichetti and the sheik's
representative had arranged.

Q That'e what you were told?
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A Yes, sir.
[+] Now, let's turn to the day in which you said

you remember Mr. Criden leaving the office to attend the
meeting.
Did he say anything, that is, did Mr. Criden
say anything to you uwpon his departure?
A. He said he was going to the meeting, he would
be back and hang around.
He told you te hang around: is that right?

Yes, Ssir.

DPid he tell you where to hang around?

» 2 > O

The office. He thought he would be back

about five, six o'clock. We would probably be there anyway,

Q ¥ow, did yow hang arcumd the office that
day?

A Yes, sir.

Q Do you remember the day?

A Wo, sir.

Q Would you agree that the date was August
22, 19797

A That sounds right, sir.

Q pid there come a time on that day, August

22, 1979, when any of the people who you were told attended

that meeting or went to New York returned to the office?
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A Yes, sir.

Q ard who was the first person te return, if
you recall?

A Mr. Criden and his son.

Q Where wre you when Mr. Criden and his son

came through the door?
A I was working at my desk.

Q And when Mr. Criden and his son, Michael
Criden, that is, entered the office, were either of them

carrying anything?

A Yes, sir.
Q Were they both carrying something or one
of them?
A Michael Criden had an expansion folder omn --

under his arm and I think a paper bag.

Q Was Mr. Criden carrying anything?
A I don't think so, sir.
Q Tell us, Mr. Cook, a2 best you can recall,

what happened when they both returned to the office on
that evening?

A Mr. Criden, that's Howard Criden, walked
inte my office, took the envelope fromhis son, and was
walking with me.

4] What did he say?

82077 0—81——27 (Pt. 1) BLR
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A His son walked away at that point and I didn't .

stay there. He said the meeting had taken place and there :

wasn't $100,000, it was only $50,000. He then said he ‘

had $35,000, Mayor Errichetti had taken 515,000, and left
$35,000 there, And he didn't know what he was going to

tell Congressman Myers, because origlnally it was to be

$100,000. It was like what do we Qo at this point type

of situation, |
Howard and I thendiscussed Lf there was suppose;d
to be one hundred and there is only thirty-five left, when. ,
Congressman Myers came back, we probably would get nothing. i
And at that point we decided and took out §10,000 and put i
it aside and said we would tell Congressman Myers there
was 525,000 left, and he should do with it whatever he
considered fair.
Q Then what happened?
A Congressman Myers c¢ame back in with Mr. Johansop.
They introduced me to Congressman Myers and I went back
to my own office. I was in Mr, Criden's office at that
time.
A few minutes later they called me in. Apparently

Congressman Myers had left. Ard they called me back into

Mr. Criden's office, and there was $10,000, plus the $10,000

I had in oy office.
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Q Well, after Congressman Myers left and you

walked into Mr. Criden's office, are you saying you observed

$10,0007
A I don't know if I observed it or if they
told me it was 510,00, but I did see it, I don't know

if it was that moment, or a few moments later,

9 Who was standing in the office at that time?
A My, Criden, Mr. Johanson ard myself.

Q Was there a conversation?

A He said, Congressman Myers said if that's

all there was, it was fair that he took fifteen and left

ten.
Q Who said that?
A I think Mr. Criden.
Q What happened to the $10,000 that had been

withdrawn from the thirty-five before Congressman Myers
left?
A I put it on Mr Criden's desk and he put it

with the other 510,000. So he then had $20,000.

Q What happened next?
A They gave me $4,500 as my share and I left.
Q Were you advised, Mr. Cook, of the disappearanc

of the rest of these moneys?

A As best I remember, Mr. Criden indicated

|
i

i
?
E
i
|
:
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he got $9,000, or $9,500, and Mr. Johanson got either $6,000

or $6,500?

Q And that was indicated to you by Mr. Criden
and Mr. Johanson; is that right?

A I t.il.i.nk by Mr. Criden. I don't think it
was Mr. Johanson.

o Fow, so you left that evening with $4,500
in cash; is that right?

a Yes, sir.

Q Co you remember the demominations of the
bills, Mr. Cook?

A I think they were one hundred dollar bills,
sir.

Q What did you do with that money when you

left the office?

A Took it home with me, sir.
Q What did you do with it when you got it home?
A I put it in a metal lock box I have in the

house. Then I eventually put it in a safe deposit box.
[+] Where is your safety deposit box located?
A Trevose Federal Savings and Loan.
MR, PUCCIO: May I have = moment, your
Bonor?

THE COURT: Let's all take a moment.
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(Atter recess.}
THE MARSHAL: Please be seated.
THE COURT: Bring in the jury.
(Jury entered the Courtroom.)
THE COURT: All right, Mr. Puccio, you ma¥
proceed.
BY MR. PUCCIO:

Q Mr. Cook, after the $4500 that you had raecei

was placed in that box in your house, did you then begin
to believe that this matter was real?
MR, BEN-VENISTE: Objection, your Honor.
THE COURT: Sustained.
MR. DUFFY: That's a rhetorical guestica,
your Honor. 1 ohject. v
THE COURT: Sustained,
[+] what happened to that $4500?
A I eventually put all or most of it into

my savings account.

Q And -- that's your savings account?
A Yes, sir. It went to a savings account,
yes, sair, Bell Savings and Loan.

o Wall, Mr. Cook, did you have a safety

deposit box?

MR. BEN-VENISTE: That's already been, asked
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and angwered, that he put it first into the safe:tw
deposit box, next into the savings account.
THE COURT: I'm not sure that the "first*
and "next®™ is accurate; but he has testified that
he 4id put it into a safety deposit box.

¥R, PUCCIO: I'm sorry,Judge.

Q Where did you maintain this safety deposit
box?

A Prevost Federal Savings and Loan, sir.

Q And when did you put the £4500 into that

safety deposit box?

A Sometime thereafter. I don't think too
long.

Q Well,on the 22nd, you put the $4500 in the
box, in the locked box in your house; is that right?

A Yes, sir.

Q How many days after you put the $4500 in
the safety deposit box at Prevost Savings and Loan?

A Kumber one, I don't know if X put it al)
in, sir; and secondly, I would have to see the card from
the bank. I think it was sometime shortly thereafter.

MR. PUCCIO: May F approach the witness,
sir?

THE COURT: Yes.
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Q {Handing documents) I show you Governrment's
Exhibit 13 and I direct your attentijon to this blue card
and this yellow slip, and I ask you to take a look at that.
A Yes, sir.

Q Do either one of those documents refresh

.your recollection as to when in point of time you visited

that box after the August 22nd meeting?

A It appears to be August the 25th, sir; so
it would be a few days thereafter.

< And to ‘the best of your recollection how

many of these dellar bills did you put in that box on that

day?
A I would say most of it, sir.
Q What did you do with the rest of it?
A I know I paid some expenses with it, and I

den't remember exactly when that occurred?
[+] Well, what type of expenses?
. MR. BEN-VENISTE: Your Honor, I object
only as to the relevance of this in taking --
THE COURT: 1Is there some special element
to it, Mr. Puccio?
MR. PUCCIO: 1'll move on.
_ THE COURT: All right,

Q Wow, deoea your signature appear on those two
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documents from that Exhibit that I showed you?

A
Q
are?

A

Yes,

And

One

sir.

do you know what those two documents

is the initial contract entered into

by and between myself and my wife, and Prevost Federal

Savings and Loan, for a safe deposit box, dated October

14, 1978; and the other is a record of a vault visitationa

signed by myself, dated August 25, 1979.

Q

And

documents, sir?

A

Yes,

MR.

your signature appears on those two

Bir.

PUCCIO: Your Honor, I offer thuse two

documents into evidence.

sir?

THE

MR.

MR,

THE

MR.

THE

COURT: Any cbjection?
BEEN-VENISTE: No objection, your Haonor,
DUFFY: Ne ebjection.

COURT: Received in evidence.

PUCCIO: May I approach the witness,

COURT: Yes. Is that Exhibit 132

PUCCIO: Yes, Judge. But at the present

time I'm only asking for part of it to be received,

Perhaps we can =--
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THE COURT: Just the blue card and the yellcw
card you referred to?

MR. rqccra: Yes, Maybe we can mark these
as 13A, or some --

THE COURT: They are now referred to on the
record as Exhibit 13. We will mark those two
“documents. You can staple them together or clip
them together, They will be Exhibit 13. If you've
got other parts ~-

MR. PUCCIO: 1'1l remove the others --

THE COURT: == then you can designate those
by letters as well.

MR, PUCCIO: Thank you, Judge.

{Continued on next page.}
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BY MR. PUCCIO:

Q Now, in the days after the August 22nd
meeting, was there any conversation that you had with any-
one about another safety deposit box?

A Yes.

Q And who did you have the conversation with

and when, to the best of your recollection?

a 1 would say shortly after the meeting with
Mr, Criden.

Q Shortly after the August 22nd meeting?

A Yes,sir.

Q You had a conversation with Mr. Criden?

A Yes, sir.

Q About another box?

A Yes, sir.

0 And what did you say and what did he say

to the best of your recollectiocn?

A Mr.Criden said to me that Mr.Johanson did
not have a safety deposit box, and I should get the card
so Mr. Johanson could be added te the safety deposit box
that Mr. Criden and I had together.

Q And where was the safety deposit box that
you and Mr, Criden had together?

A Bell Savings and Loan Association.

Q Where was that located?
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A 15th Street, Philadelphia.

Q And as a result of this conversation with

.Mr. Criden, did you do anything?

A I went to Bell Savings and Loan and got

another signature card.

Q And on what date did you do that, do you
know?

A No idea, sir.

Q About how long after the August 22nd meeting

with Congressman Myers did you do that?
A T guess it would be a week, sir, within a
week.
+] And what did you do with those signature
cards after you got them from the Bell Savings and Loan?
A I signed them, Mr. Criden signed it, Mr.
Johanson signed it and I took it back.
Q Now -=
MR, PUCCIO: May I approach the witness,
sir?
THE COURT: Yes.

Q {Continuing) =-- I show you a document which

is contained in Government's Exhibit 11 for identification.

I ask you to look at it and tell us if it

refreshes your recollection as to when you obtained the
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signature cards from Bell Snvinés and Loan?

{Document handed to the witness.)

A It appears to be August 27, 1979, sir.

Q And is that the date, to the bast of your
recollection?

A That's the date on the cards, sir. I would

presume it's correct.

[+] And does your signature appear on that carc?

A ¥es, sir.

Q Does Mr. Criden's signature appear on that
card?

A Yes, sir.

Q Does Mr. Johanson's signature appear on that
card?

A Yes, sir.

Q That's the very card you obtained; is that
right?

A 1 would presume so.

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor.
We have no objection to the offer into evidence
of this card; but these quegtions are repetitive,
your Bonor.

THE COURT: Are you offerring it in evidence?

MR, PUCCIO: Yes, I am, sir.
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THE COURT: There is no objection. Received
in evidence.

THE COURT: May I approach the witness, sir?

THE COURT: Yes. You say this is part of
Exhibit 117

MR, PUCCIO: VYes, Judge. They were prerarked.

Could we receive this, then, as Exhibit 11,
if we =- to be consistent with the other one, or
however you wish.

THE COURT: That's fine with me. Exhibit 11.

{50 marked.)

MR. PUCCIO: May I have « moment, your Heoncr.

THE COURT: Yes.

{Pause.)

BY MR, PUCCIO:

Q Now, Mr. Cock, were you ever told anything
by anyone. about a script that Congressman Myers would hara
to read for the Sheik's representatives?

A No, sir.

Q Were you ever told by anycne that at the
Avgust zzha meeting, Congressman Myers would put on an
act for the She'i.k's representatives?

A What I was told is, he had to meet with

-Mayor. Errichetti beforehand, where they would prepare hin
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for what he would have to say; anpd then he would meet.
Q Were you ever told that he would put on an
act and say things that he really didn't msan?

Were you ever told that?

A We, sir.

Q Mr. Cock, 4id you ever meet with Mayor
BErrichetti?

A Yes, sir.

Q When for the first time did you meet with

Mr. Errichetti?

A Sometime in September, I think the middle of
September.

Q And where did you meet with him?

A His office in Camden.

[+] And prior to that time had you had any

converstions with anyone about other Congressmen?

A Yes.
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DIRECT EXAMINATION
BY MR.. PUCCIO:

Q Mr. Cook, when for the first time did you neet
Mayor Errichetti?

A I think it ie in the middle of September,
1979.

+] And can you give us the date, please?

A No, 1 cannot, Bir.

But I would gay it ie a few days before
Septamber 19th.
Q September 19th was the day in which you teck

a trip to Washington, D.C., is that right?
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A Yes,

Q And sbout how many days befoe that trip to
Washington, D.C, 4id you meet with Mr. Errichettl?

A Within a few. I don't recall exactly.

Q. This was the very first time you met with

him, is that right?

A Yes.

Q Where did the meeting take please, Mr. Cook?
A Hia office in Camden, New Jersey.

Q waluld that be the mayor's office?

A Yes.

Q Do you know where in Camden that was located?
A I guess they call it City Hall.

Q And do you know what time of the day the

meeting took place?

A .I have no recollection, sir. It was during
the day though.

o Was anyone with you at the time you met with
Mr. Errichetti?

A Mr. Criden.

Q Now, tell us as best you can recall, Mr.
Cool, what was said by you, Mr. Criden and Mr. Errichetti

at this meeting?
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A Bagically what was said was in order to
invdst in the hotel casine, the sheik wanted to make
sure that this investment wanted to help get him ia the
country, in other words, if he invested $100 mi)lion to
build a hotel casino, he wanted to make sure he can

come into the country and live here and bring his family.

Q Tall us, please, who said that.

R It would be either Mr. Criden or Mr.
Errichetti.

Q Try if you can to identify, if you can, who

gaid what as you recount this.
MR. BROWHN: 1 object, your Honor, as leading.
He said e:l_.ther Dne.
THE COURT: Overruled.
Go ahead.
I said I can't remember which one it was, sir.

What else was said, if you recall by wham?

» 2 o O

I really -- other than certain quotes, sir.
I probably only would be able to say almost everything
was either Mr. Criden or Mr. Errichetti, I can't remember
specifically who said what things at the meeting.

Q Go ahead.

A However, it was indicated that the sheik's

relatives wanted to meet with a member of the immigration
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department to meet with a member of the immigration
department to satisfy the sheik that his investing in the
casino would allow him to get into this country with

his family.

An@ that Mr. Errichetti and Mr, Criden
didn't know anybody, if you have anybody to meet with,
And therefore I should go down as a member of the
immigration department and satis®y the sheik that by
investing in a casiono hotel would allow him « verhicle
to come into this country with his family, if it would.

Q - Was there any money menticned?
A Yen.

Originally it was said the sheik through
this representative would pay $25,000 to the representative
of the immigration department.

Q That would be with you, is that right?

A At that time they were talking about a real

.member of ti2 immigration department at that time.

It eventually became me. But I indicated
I would not take any money because I was afraid to.
[+] Why were you afraid to?
A I was concerned that if the sheik found out I
was not a member of the immigration department I would

be kilied.
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4] Did you tell that to Mr. Errichetti and
Mr. Criden, Mr. Cook?
A As best I recall I think I told it to

Mr. Criden who indicated he told it to Mr, Errichetti.

0 Did you agree to do this, Mr. Cook?
A I agreed to go to Washington, yes.
Q Who did you go to Washington with?
A ¥x. Johanson.

MR. BEN-VENYSTE: I wonder whether we have
s the whele conversation in Mr. Errichetti’'s office.

Mr. Puccio elicited I think only a portion
of the conversation. I thought the original
conversation before he cut off Mr. Cook was —-

THE COURT: Mr.Ben-Venista, that is what
cross-examination is for, and it is not to argue
the case now before the jury.

Please git down.

MR. BEN-VEKISTE: I'm sorry, your Hopor.

THE WITNESS: I'm sorry, I forgot the
question.
Q I'1l ask you another gquestion. You have

talked to Mr. Ben-Veniste about this matter, ian"t that
correct?

A Talked to him one time, sir, for about
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20 minutes.
Q Now, you went to Washington with whom, Mr.
Cook?
A Mr, Johnansen and Mr. Criden.
Q and when you arrived in Washington you met

with whom, Mr, Cook?

A Mayor Errichetti and his nephew,

) His nephew Joe?

A His nephew.

Q His nephew Joey is his driver, is that right?
A I understand it was hia driver, yes,

Q And there came a time when you went to a

house in Washington, is that correct?

A Yes.

] On W Street, is that correct?

A Yes. °

Q And was this the 13th of September, 19797

MR. BROWN: Judge, I do object to the leading,

It's become profound. I know you ruleﬁ otherwise
heretofore, but this is going into specifics, if
you will, sir.

THE COURT: I think it would be appropriate,
Mr. Puccio, if you would attempt ti elicit the

intrmation by usual direct examination technigues.
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If there are difficulties I']11 give you

acme latitude but let's first see if there will be

difficulties.
Q What happened in Washington, Mr. Cook?
A I went with Mayor Errichetti to the house on

Washington Street.

Q Do you mean on W Street?

A Excuse me, what did I say?

Q Washington Sreet.

A W Street, I'm sorry, sir.

Q All right.

A And Mayor Errichetti reminded me not to be

nerveus, that there was nothing to be nervous about because
I knew I was not really the immigration person so why was
1 ac nervous and uptight about it.

And I said I am afraid. And he said not to be
afraid about it because they know you are not whom you are
supposed to be, Just go in-and assure tham that jnvesting
in the hotel casino would allow the nl_leik to come into this
country.

At that time we drove to W Street, want
into the meeting. We met for a few minutes. ‘l‘hny said
after I talked to them, you are now who you are supposad

to be. And the meeting was very short because apparently
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it appeared at the meeting that they didn't expect
somebody who was not whom he was suppossd to be,

MR. BEN-VENISTE: Objection, your Honor,
I would like just the conversation and not

the witness' characterizations.

THE COURT: At this point, Mr. Cook, please

tell us as best you can recall who said what, who did

what.,
A Sat down at the meeting, introduced myself
.as. Mario NWoto, who ia the immigration official.
They asked me some guesticons about did I
have a card, and I said, no, I didn't.
And thnis is Mr. Amoroso doing most of the
talking, if not all of it at that point.
They said do I have any forms. I kaid no,
becauae there are many different forms. And then the
conversation got on into — I talked about if he built

a hotel casino, he can come into this country as a

treaty merchant and under the immigration laws he is allowed

to and there would be no problem at all about emigrating
to this country and bringing his family as long as he had
an investment and a business here.

At that point either Mr. Amoroso or Mr.

Weinberg sald to me, you are not as old as we expected,
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or we sent somebody over to immigration and you are not
Mr. Hoto.

And then the meeting broke up and about five
minutes later I left, I was told the meeting was adjourned
and I left,

Q Would it be fair to say that you were thrown
out,Mr. Cook?

MR. BROWN: Objection to that.

MR, DUFFY: Objection and move to strike

and ask for a cautionary inatruction, sir.

THE COURT: Overruled.

A I was not thrown out but I was asked to
leave. They said the meeting was adjourned.

Q Who said that?

A Either Mr. Amoroso or Mr, Weinberg. I
don't remember, sir.

Q How long did this whole thing take?

A My best recollaction is lass than ten
minutes. I may ba wrong.

Q How, prior to your appearing here as a
witness, Mr. Cook, you enter into an ug:meml'. with
the United States Government, isn't that correct?

A Yea.

MR, BEN-VENISTE: Objection, your Honor.
LA I
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{The following occurred in open Court.}
BELLIS COOK, having been previously duly

sworn, was examined and testified further

as follows:

DIRECT EXAMINATION
BY MR.PUCCIO:

THE COURT: All right, Mr. Puccio, you may
proceed.

THE WITNESS: Sir, if I remember something
different may I etate it?

THE COURT: Mr.Cook has told me that he wouléd
like to correct an answer that he gave a mopent
ago?

What is it?

THE WITNESS: I met with Mr., Ben-Veniste
twice. After that very evening I met with him
in the park for about 20 minutes. And prior to that
I.had met him-in my lawyer's office, I guess about

a month ago, for about 45 minutes.

[+] When did this meeting in the park take place?
A L Wednesday afterncon, was it?

Q Was anyone else present?

A Yes, Mr. Fryman, my attorney. Nr. Duily

came out & little later. Then I think it is Mr. Cacheris
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came out and then left.

[+] And that was about 20 minutes?

A 1 would think maximum, ves sir.

!&R. BEN-VENISTE: 1If this is in the nature
= of impeachment, your Honor, I chject to it. 1If he
is impeaching the witness with this supposedly.

THE COURT: Owarruled.

Q Fow, Mr. Cock, this agreement that you
cbtained with the Government provided that you would not
be prosecuted, is that right?

A Not be indicted or prosecuted, yes sir,

Q And that was in exchange for your providing
testimony, is that right?

A Yes, sir.

] And, Mr. Cook, was it alsc p=rt of this

agreement that you would return the money that you received

in comnection with this matter?

A Tes, sir,
[+] Did you in fact do that?
A Yes, weir.

MR. PUCCIO: No further guestions at this
time.
THE COURT: All right.

Cross examination, Mr. Duffy.
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MR. DUFFY: Yes, your Honor, but I think -- |

may we go-out of turn this one time, sir? |

THE COURT: Any time. As long as counsel

can agree to it. Who wants to go first? |
MR, DUPFY: I don't know if he is prepared

to do it, but Mr. Ben-Veniste has been menticned

as having met with this witneas. I think he oucht
to go first. H

THE COURT: If that is agreeable with counsel

e
14

ie all right with me. ;
MR. BEN-VENISTE: Yes, it is. i
THE COURT: If you don't agree then you have

to go in order.

b
L
i
1
CROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

|

Q Well, let's start with that, Mr. Cook. l

I made the reguest to interview you sometire

1
age of your attorney, did I not? . i
A Yes, sir. . |
. @ And your attorney was present when I '
interviewad you .in. Philadelphia? . 1
A Yes, sir. l

Q And that interview took place in your

attorney's office? !
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A Yes, sir.

Q And that lasted about 45 minutes?

A That is my recollection, yes.

Q I1f there is any suggestion by reason of

Mr. Puccio's questions that I encouraged you to say an‘,‘:hingl
different from the exact truth in this case, you tell that
Jury?

A No. You asked me what happened; what I

would testify.

[+ And prior to that time that I interviewed you,
i

had you already testified before a Federal Grand Jury? I

A I think three times, sir.

Q You bad met with Mr. P'uct":io how many hours?
Can you estimate it?

A Twenty-four, thirty hours. I am not sure,
sir.

Q Thirty actual hours of talking to Mr. Pucciec, |
and I talked to you for forty-five minutes?

A No, I wouldn't say thirty hours of talking,

but thirty hoiurs in his office.

[+] Bince the time I talked to you in Philadelphia,

you have spent some more time with Mr.Puccie?

A Laat week, sir, yes.

] And how many hours were you here in Brooklyn
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last week?
A I was here from I think it was either 8:30

or 9;00 o'clock until about seven in the evening.

Most of that time wasn't spent, although,
with Mr. Puccio.
[+ Whemever Mr. Puccio has asked you to come

in to talk to him about this case yvou have?

A Yes. I cooperate with him.

MR. BEN-VENISTE: I would ask the Court to
instruct the jury that that was perfectly okay,
and it was ckay for me to talk to the witness,
your Honor.

THE COURT: I think that is fair advice to
be given to the jury. Nobody "owns" a witness.
Any attorney is permitted to interview any person
that they think is in some way related to a matter
that is in litigation whether or not he expects hin |
to be a witness. It is up to a witness as to whemeé
or not he wishes te talk to an attorney. And it 1
is only under certain supervised circumstances that f
witnesses are compelled to talk to attorneys. There !
is no inpropriety on either gide, either on the ‘
Government's or defense counsel side, in their

talking to witnesses and trying to find out what the !



L

n

n

3

126
Cock-cross-Ben-Veniste e

particular witness' receollection is concernin.q the
events that are in question. All cases get prepared
for tria)l, There is nothing unpusual about it on

either gide.

MR. BEN-VENISTE: Thank you very much, your
Honor.

BY MR. BEN-VENISTE:

Q Now, Mr. Coock, you mentioned that Mr. Criden —-

you love Mr. Criden; he was like a father ta you; he L

took you into his law firm and he trained you to be a lawyer?

A Yes, sir.
Q And obviously when all of the publicity nbout_‘
this case came out .it was apparent that you had evidence :
relating to these transactions?
Correct, sir?
A Obvious to who?
Q Cbvious to you?
Yes, air. Yes, sir.
Q And Mr. Criden told you, did he not, "Ellis,

you go in there apd you tell the truth,” did he not?

A Qf eocurse, Yes, he has.
Q And he never told you anything different?
A Ho. He maid, "I understand your positian.

Tell them what you have to tell them.” b

§2-077 0—81——29 (Pt. 1) BLR
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. Q And you have attempted here in this Courtroon

yesterday and today to tell the truth as you know it?

A I think I did more than attempt. I think
I d4id, sir.
Q Mow, let's talk about the law firm, the law

firm of which Mr. Criden and Mr. Jchanson were partners,

and you hecame a partrer, is a small law firm in Philadelghia?

A Yes, sir.

Q And, however, you are aware, are you not,
that the law firm has the highest rating, the AB rating,
that a law firm is granted under the Martindale Hubbel ==

MR. PUCCIO: I cbject to this,
THE COURT: Sustained.

Q With respect to the hotel casino deal,
had the firm ever been able to make an anticipated profit
like the one which was discussed in connection with the

¥ew Jersey hotel deal? I mean before that?

A Do you mean the magnitude of this?

a Yes.

A ®o, sir.

Q This was an extremely exciting opportunity,
was it not?

A . It was, well, what I guess a« lawyer calls

a once in a life time case.

1
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Q It was a dream come true?

A Yes. It was all our retirement fund, yes
eir.

[+] And if this was a real deal, if this Sheik

was real, and you had some guestion at the beginning, I
think you tegtified in believing that it was real, you stcsl
on th basis of this legitimate hotel casino construction

to make a great deal of money, a once in a life time

opportunity?
A Yes, sir.
Q Let me show you defense exhikbit, I think,
B.
Have you ever seen that {indicating)?
A Yes, sir.
Q Do you recognize it aa the architectural

drawings for the proposed hotel casineo?

A Yes, mir.

o And were there other documents that Mr.
Criden took down to Fort Lauderdale when he was meeting
the Sheik?

A I think there was two other documents. I
think they were in like blue backers. Cne was a COst’
projection _ﬂonc by, I think, a New York construction

company as to what it would cost to make various parts of
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the casino as a cost prospectus,
There was another document, I think, smaller,
I don't know what it was, But it may have been of
anticipated revenues of the casino, how it would make 2
profit, and cash flow projections.

Q 8o there were more documents than just

these extensive drawings?
Is that ecorrect?

A I think it was three sets of documents, yes
sir.

[+] And all the parties concerned were very
serious about being able to build a hotel on the boardwalk
in Atlantic City?

This was an appropriate location, was it
not?

A Yes. It is vacant ground on the boardwalk,
air.

[e] And feasible in respect of this booming
new industry in New Jersey?

A The finapcial projection showed that it was.

[+] NWow, Mr. Criden =-- I think I misapoke myself
swhen I said that Mr. Criden and Mr. Johanson were to meet
with this supposed Sheik -- they were supposed to meet with

his representatives according to what you were told?
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A Yes, the Sheik's representatives, yes sir.

a Az a matter of fact, there was no suggestic:,

was there, that there was anything whatsoever improper ataus

the reason that they were going down to Florida to make
this presentation?

A Mo, We, after a lot of searching and going
to a fot of financial sources that turned up empty thought
that there really was » real thing this time.

[+] Now, as a matter of fact, when they came
back, Mr. Johanson and Mr. én‘.den. they were pretty
excited, weren't they?

A Yes, sir.

Q They told you, did they not, that the Sheik's
representatives were very positive about the presentation

that had been made to them?

A Yes, sir.
[+ Thelr reaction was positive?
A Like I testified yesterday, they indicated

that Teny was going to take the documents over to the
Sheik in London so he could review them personally.
But it had thejr primary approval.
+] S0 that the representatives had approved <f
it, Tony amd Mel, Tony was going to make a recommendatioc:

to the Sheik in London?

i
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A Yes.
Q A favorable recommendation?
A Yes. That is what I was told, 'yes sir.

They said it was the type of thing that looks good, the
type of thing that the Sheik would be interested in.

Qo ¥ow initially I think you said that while
Mr. Criden and Mayor Errichetti were discussing matters
on*the airplane back, according to what Mr. Criden tolé vou,
Mayor Errichetti said that the Sheik wanted to meet political
figures in the United States?

A Yea, sir.

Q And that there was some concern that this
Sheik who apparently was in some sorf of country --
incidentally did they describe what country it was?

A Howard had mentioned to me == Mr. Criden,
United Arab Emjirates was the cou.n'try he always indicated to
me.

[+] And did you ever get that from a.ny'une other
than Mr. Cridem?

A Ho, sir.

Q That there was going to be a revolutien in

A BEe was concerned that there may be.

Q And poseibly the Sheik would then have to seex
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asylum?

A Well, he was concerned, he said to me, he
was a member of the ruling class and if the peasants were
to revolt he probably would be executed or made priscner
or something.

Q Did he indicate this was a Government that
at this time was very friendly to the United States?

That is was 2 non-communist country?

A Well, what it was said was, that in talking,
that they didn't think there would he any problem with the
Sheik coming into this country if he was geing to invest
money. I think it was a conversaticn talking about as
long as he wasn't a murder or a communist.

Q He wasn't a communist, he wasn't a terrorist?
A Yes, sir.

] He wag just a fat rich Sheik?

A Yes.

Az a2 matter of fact it was stated to me

he owned ground that oll went over, and he received royalties

for the oil going over his land.
MR. BEN-VENISTE: Okay.
I think we can save time, Mr. Cook, if you
respond to my gquestion with a yes or no if you

cAan.
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THE WITNESS: Yes, sir.
MR. BEN-VENISTE: And then we will be akble
to proceed.
THE WITNESES: Yes, sir.
BY MR. BEN-VENISTE:

Q Now, at that time I think you testified ngbziy
knew any Congressmen who would be appropriate to meet ti=
sheik?

A ¥o one was discussed at that time.

Q And then at o later time Lou Johanson said,
"Well, gee, I know Ozzie Myers. Fe is a Congressman in =
district. I think Ozzie Myers could meet with the Sheik"?

A I don't know if it happened that way eor
he came in one day and said that Congressman Myers would
meet with the Sheik. I don't know,

o Moew, is it not a fact, Mr. Cook, and I want
you to be very careful about your answer, is it not a fac:
you were told that there would never be any guid pro guo
for the Congressman receiving money from the representatjives
of the Arab?

A Mr. Criden always used the term no quid pro
quo in describing the meeting with the Sheik's representa-
tives.

o And guid pro guo means that the Congress—an



H

25

Cook-cross-Ben-Veniste
would never have to do anything?

Is that correct?

126

MR. FUCCIO: I cbject to that as irrelevan:t.

Q Po you know what quid pro quo means?

A Something in return for doine
I do this; you do that.
Q Okay.
Are you absolutely clear that

case, Mr. Cook?
A Mr. Criden has always said --

Q Yes or no?

{Continued on next page.)

something,

that was the
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A I would say that would be it, yes sir.

4] MNow, let me move on to something that was
brought at the end of Mr, Puccio's gquestioning, and thz:
is your first meeting with Mayer Errichetti.

At that meeting I think Mr. Puccio eliciissf
a part of the conversation and I would like you to tell
the jury the whole conversation, Mr. Cook,.

MR. PUCCIO: I object to the statement, yzur

Honor.

THE COURT: Sustained as counsel's comment.,
You are supposed to ask guestion, Mr.

Ben-Veniste.

Q I would like you to tell the jury, Mr. Cock,
whether Mayor Errichetti didn't say at that meeting that
when you were being asked to impersonate this Immigratio:n
official that Mel Weinberg was going to know that you
wouldn't really be what you said you would?

A That is correct.

It was said to me they Know you aren't
who You are supposed to be,

And T thought I testified to that. If I
did not, I am sorry.

MR, BEN-VENISTE: Well, it is not for vou

to be sorry, sir. I think you testified about iz
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in terms of a later conversation with Mr. Errichetrzi,

Mr. Coock.

You are here to answer the guestions.
MR. PUCCIO: 1 object to these statements,
Judge.
THE COURT: Sustained.
I 'do not want to wWarn you again, Mr.
Ben-Veniste.
MR. BEN-VENISTE: Very well.
THE WITWESS: The conversation was, sir --
THE COURT: There is no gquestion.
THE WITHESS: Very well, sir.
Q ﬁayor Errichetti and HMr. Criden told you,
did they not, that Mel Weinberg would know when you came
in there that you were not who you were going to say you
were) that you were going to put on an act?

A Yes, sir.

Q And that act was going to be for the henefit

of Mr. DeVito?

Correct?
A No, wsir.
Q That that act was te.convince Mr. DeVito

who was the hard guy, and Mr. Mel Weinberyg was the easy

guy?
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Isn't that a fact?
A That is party true, sir.
Q You were surprised when Mr. DeVito walked

out of the room, were you neot?

A Yes,sir.

Q Because you thought this was going to be
easy?

A Yes, sir.

o] Now, the name Mario Noto was supplied to

you by whom, sir?
A Mayor Errichetti, sir,
Q And do you know now at the time there was
no such person as Mario Hotp at the Immjgration Service,
that is, in September of 1979 when you went to the
Williams Street House in Washington; that Mario Noto dida't
even work for the Government any more?
A I was told that now: 1 didn't at that tire.
MR. BEN-VENISTE: MNow, your Koner, at this
time I would like the jury to see a video tape
recording. And it has been marked as Exhibit 3500-113,
I believe. I would like to have that Exhibit,
please, and mark it as Defense Exhibit.
MR. PUCCIO: We have no chjection to havins

it played your Honor.
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THE COURT: Very well. That is 3500-143
which is received in evidence.

MR. BEN-VENISTE: Well, I would like to marx
it as a defense exhibit.

THE COURT: It doesn't matter how it is
marked in evidence. The record shows you are
offerring it,

MR. BEN-VENISTE: Thank you, your Honor,

MR. PUCCIC: Your Honor —-

MR, BEN-VENISTE: May I ask whether there
are any transcripts prepared by the Government
relating to that?

We haven't received any if there are.

MR, PUCCIO: Your Honor, we have a copy
hére, We don't have the original in Court.

THE COURT: You have a copy of it?

MR, PUCCIO: Yes. If there is a problem
we can get the original.

THE COURT: Well, do you want o copy or the
original?

MR, BEN-VENISTE: Well, I don't Know.

I think probably the original has probably
the best fidelity. I would like tc get that playes

to the jury if there is not any delay. I don't want
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to delay the proceedings. T thought that the
originals were here in Court.

THE COURT: Well, you do what it is you have
to do.

We will take a ten minute recess while
they put things together, ladies and gentlemen.

{The jury thereupon retired from the Courtroc:

at 11:35 o'clock P.M.}

(Continued on next page.)



u

=
. 12
Cook-cross-Ben-Veniste 2

(whereupon, the video tape recbramg
referred to is played,}

THE COURT: Al]l right, Mr, Ben-Venis:s,
you nay proceed,

MR. BEN-VENISTE: Would it be more
convenient if we removed those?

THE COURT: No. We don't have that much
to go before lunch.

MR. BEN-VENISTE: Very well, your Heonor.

CROSS EXAMINATION BY
MR. BEW-VENISTE: {Continuing)

Q Mr, Coock, the person that said, I anm thla ane
who is very friendly with the Mayor, got very frieéndly with
the Mayor, that was Mr. Weinberg: is that right?

A Yes, sir.

Q And he was the one who stayed behind?

A He was to the right of the camera.

Q He stayed behind ‘after Tony left after o
short period and then Mr. Weinberg followed?

A Yes, ®ir.

Q Okay .
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How, 18 it not a fact, sir, that veoi wvars
told before that meeting that Tony is the straicht cre, he

is the one who has t¢ go back and report to the Sheix?

A Yes, sir.

Q And who told you that?

A Mr. Criden, sir.

Qe Did tlr. Errichetti tell you that, tcsc?

A 1 don't recollect. I know Mr. Criden &:13,

sir.
MR, BEN-VENISTE: I have nothing Zu-cher,
your Honor,
THE COURT: vho is next?
MR. DUFFY: I am, your Eonor.
THE COURT: All right, Jr. Duffy.
CROSE EXAMINATION BY
MR. DUFFY:
Q To take it up frow there, Mr. Cook, &ida't
the Mayor tell you and Howard Criden that not only did
Mel know that you weren't going to be the person that you
tepcresented__to be, but that he vas in on it and he could
handle Tony? pidn't he use those words?
A He said he could take care of Tony.
Q Takae care of Tony, all right,

Let's let the jury know about this fellow
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supposedly fron immigration.

I noted on the tape that in the early

portion Mr. Amoroso gaid there was going to be a fellow
arriving whose name, as he put it, was Mario Thomas Moto.
I heard it as M-o=t-o, lMoto. And then I heard you in
your masguerade characterize yourself as NHopo, N-o-p-o,
and you spelled it.

Am I correct up to there?

A Yes, sir.

MR. PUCCIO: I object to the form of that
guestion,

THE COURT: It's a compound guestion. I
don't know that the witn'e:s' observations as to what
wae on the tape are any better than the rest of us
aB to what occurred when he was not in the room.

As to what the witness said, that's sorething
else.

MR, DUFFY: Maybe I can break it down, sir.

THE COURT: Break it down and we can address
it separately,

Q Did you conceive what was on the tape as I
did that the agent spelled the expected visiter -- not
apelled, pronounced the ekper.‘toﬂ visitor's name as Moto?

A Yes, sir.

82-077 O0—81——23¢ (Pt. 1) BLR
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MR. PUCCIO: I object to that.

THE COURT: It ean only be replayed.
Overruled,
] And then when you came in in your masaouerzcte

and then I think it was lleinberg who asked you your na—e,

didn't you think the name you were supposed to give was “crTo

and then you spelled it N-o-p-o?

A Yes, sir.

Q And haven't you found out since that the
fellow that you were supposed to be inperscnating was Mario

Noto, N-o-t-o?

A . That's what I have been told, yes, sir.

Q S0 they even gave you the wrong nane; isn't
that right?

A Yen, sir,

{Continued on next page.)
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BY MNR. DUFFY: {Continuing)

Q Now, before you went down to conduct this
impersonation did you do a little research on immigration
law?

A Yes.

Q Before then did you know anything at all
about immigration law?

A Ho, sir.

Q Did you know anything about, for examgle,
what it would take to sponsor a private immigration bill?

A No, sir,

Q Bave you ever heard that even discussed in

connection with any of these proceedings?

A No, sir.

Q Up until then?

A No, sir.

Q S50 you came on with this, if he invests

here he can be a treaty merchant?

A Yes, sir.
Q bid you know what a treaty merchant was?
A ! Yes.

It was explained to me if you make an
investment in this country under certain treaties we have

with foreign countries, such as the United Arab emeritus,
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a person can come in with = visa by naking certain .
investments in this country. |
Q The guastion is: Did you know what a treaty ;
merchant was? :
A Yes, air, |
Q Then you mentioned something about na\r.i.gatian:
in commerce.
Did you know really what you were talking
about?
A A small amount, sir.
Q I had you clocked on the tape, and we can
disagree or not, as having been virtually frozen for three
nﬂ.nut.ne and 26 seconds by the clock on the tape.

Row did ypu feel during that time? Is that

‘when you were frightened?

Y I was frightened the entire time, but I was
more frightened then. .
Q Because you thought samebody would do avay

with you, behead you, perhaps?

A I think the word I used before was petrified,
and that probably describas it.

Q If they ever found out that this was going

on, this nasquerade -~

A If the Sheik found out, yes, sir. |
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Q By the way, this came up about tue weeks

earlier in the very beginning of September, did it not?

A 1 know it came up prior to this —
Q Wonld you answer my guestion ves or no.
A Sir, I know it came up before that. I

don't know if I can answer it yes or no. I know it was

somewhat prior, within a week or two,
MR. DUFFY: I will accept that, your Honor.
THL COURT: All right,
Q What I want you to tell this jury is this:
Isn't it so that Howard Criden came to see you and seid,
Mayor Errichetti has got a deal going with these Arabs,

they got all this woney, all we got to do is bring down

a body to impersonate an immigration man? Am I right
up to there?

A Yeos.

Q And he said, you can inpersonate a guy fron

immigration and we can get 25 grand to split up? Weren't

those his words?

A Yes, sir.

4] And then did you talk about that to Louis
Johanson?

A Yes, air,

Q : And didn't he veto it?
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A Yes, sir.

Q Didn't he say that's crazy, that's going too
far?

A .I don't know if those were his exact woris,

but he vetoed it, sir.
Q A1l right.
Then you had another conversation with Criden
who assured you that the Mavor had set it up with \jeinbezg
and all they wanted to do was that they would file a rezcrt

with the Sheik and for that yvou can get §25,0007

A Yes, sir.

c And Weinberg was in on the scam; iz that
right?

A I wasn't whom I was supposed to be, ves, sir.

Q Didn't he tell you that money was going to

be cut up with Weinberg?
A No, sir.
Q2 He didn't tell you }Iéinberq was going to get
part of the $25,000?
A No, sir,
!?R. DUFFY; I don't have any more guestions.
THE CQOURT: All right.

Mr. Cacheris.

MR, CACHERIS: Yes, your Homor.
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CROSS EXAMINATION BY

MR. CACHERIS:

[+] Mr. Coock, you were asked about a term, cuid
pPro guo.
A Yes, sir.

You are an attorney, aren't you, sir?

A Yes, sir.

Q And you explained that tec mean what, sir?
A Get something for giving sormething.

Q How, in this case you knov nothing could ke

given didn't you?

A Assurances of a friendly face I think was a
term used to me, sir.

Q You were told earlier in the game that the
meeting that was set up for Ozzie Myers was for the purgzoses
of blowing swoke?

Yes, sir.
Is that correct?
Yes, sir.

For deing nothing?

*» o P O M

No, sir,
That's not what I think 1 said.
You said blowing smoke?

We said we didn't know, didn't think there
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would be a meeting.

Q You were alse told if thera was to be one

it was talk and blowing srmoke?

A No, sir.
Q You never said that?
A No, sir.

MR. CACHERIS: May I have the transcript,
if your Honor would forgive me?

(Pause.)

MR, CACHERIS: Page 1144.

Q Yesterday on your direct examination, and

I am reading from page 1144, you were asked these questions:

"Question: And did Mr. Criden ever say to
you about tle meeting with a Sheik's representative
not being real?

"Answer: Yes, It had been cancelled a
few times and we just thought it was a story, a
meeting would be set up, :né:elleﬂ, set up,
cancelled. We felt somebody was, would be talking,
blowing smoke,™

A If that's my testimeny, yes, air.

a ¥Now, when you went down to Washington and

became an jimposter, you, too, were blowing smoke, weren't

you?
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A Yee, Bir.
MR. CACHERIS: Thank you,
THE COURT: Mr. Brown, any questions?
MR. BROWN: Very few, your Honor.
CROSS EXAMINATION BY
MR, BROWN:

Q Did you know 'iayor Errichetti prior to tisz
events you descrihed?

A Ho, seir.

Q Did you meet hin other than on the occasicn
that you described where you talked to him in his offics
about Mario Noto?

A Just the next day after that or a few gavs
thereafter in Washington.

Q And then you went down to the episode

described on the screen?

A Yes, sir.

Q Is that right?

A Yes, sir.

Q Did you know from the very beginning that

this was a total charade?
A Ho, sir.
Q2 Did you think it was serious, that you were

going to carry it out as being the real Mario Nots?
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trangaction.

Q
8creei.

A

Q
charade?

A

Q

Mr. Weinberg was aware of the fact that vou were not infeed

Mario Noto?
A

Q

give you any indication that he was avare of the fact that

Cook—-cross-Brown g
¥o, sir., I thought you meant the entire
I misunderstood your question.

Let's talk about what happened on the TV

i'm sorry, 1 misunderstoed your guestion,

¥You knew from the beginning it was a total

Yes, sir,

And it was your understanding that

Yes, sir.

And when he sat and talked to you did e

you weren't HMario Noto except for your aga?

A

o ¥ O

screen?

(<2 I -

¥o, Bir.
And he was the one who remained with wou?
Yes, =ir,

That person we were referring to was off

Yes, air.
You watched the play here on the screen?
Yes, sir.

He was off screen, wasn't he?
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A Yes, sir.
Q Now, what was he doing?

Can you tell us physically, was he standing,

sitting, was he giving you any signals or anything? .

A He was sitting in a chair talking to me.

Q. Just talking to you straight? .
A Yes, sir, :
Q And 4id he tell you that there would be any '

consequences of your not being the Marioc Noto in gquestion,
the difference in age?

A No, sir.

Q Did he say anything to you about the fact

that your purpose was to come there to put on this act? i

A I never talked to him other than on the tapes.
Q . That's all?

A Yes, sir. :T
Q And we saw Ancroso on there and you know he is!

the other agent?
Yes, sir,
The man with the cigar?

Yas, sir,

Did he say anything to you off screen?

» 0 » 0 w

Afterwards I remember talking with Mr. Weinbery

outside, but I don't remembar *r. Amoroso, whether he came
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out or not.
o What did Mr. Weinberg say -- that's off screen,

outside; is that right?

A Yes, sir. .

Q Can you tell us what Mr. Weinberg said to
you? '

A He said he "is sure we can work this out, get ‘

it all straightened out, that Tony is just afraid that you

are not whom you said you are?

Q He never said, look, you are not Noto, you

"have tried to pull a game on us, he never said that to you,

did he?

A ¥o, sir.

Q In fact he had said it's going to be okay,

we will work it outy is that right?

+

A Yes, sir.

Q Was that in keeping with the concept given
you that he knew all about it and was going along with it?

A Yas, air, i

Q Did Mr. Welnberg ever at any tine do anyt.h!.nql
that was out of character as one of those hoping to set thiI.
thing up? |

A Wo, sir. He said he was trying to work it

out.
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Q Which was in character with him being in
league with everybody; is that right?
A Yes, sir.
Q Wow, when you went to Mayor Errichetti's .
office you went as & result, I suppose, of conversztions

with gsomeone?

A Yes, sir,

Q Was it Errichetti, Criden or somebody else? '
A Mr, Criden, sir. '
[+] Rott, as far as the comment that you had made

on the stand about some money and a Senator, did you have
any direct knowledge as to whether or not that information
was correct or not?

A Wo, sir.

Q As a matter of fact, did you ever hear from
anybody that Mayor Errichetti was supposed to get any of the
money that was mentioned in conrection with the Senator? I

A Mo, Bir.

Q Po you have any knowledge or proof that
quor Errichetti received any money with respect to the
information you gave as a result of Mr. Puccio's direct

examination of you?

A No, sir.

< Is it not true that you said in fact that as
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far as you know the fenator received it, as to whether he

Teceived it you don't know what Mr. Errichetti's part was

in it?

A Yes, sir.

Q Is that not true?

A Yea, sir.

Q And I call to your attention sonpething you
discovered -- withdrawn.

You have had an opportunity to read your
Grand Jury minutes?

A Yes, sir.

Q pid you discover in there something which
apparently is a typographical error as to the amount
involved in the senatorial transaction?

A Ko, sir,

Q I don't want to press the issue, and I
want to make sure --

MR, BROWN: May I approach the witness, if
your Honor please?

THE COURT: Yes.

MR. BROWN: 3500-263 happens to be at page

22,

4

a I am sure you will r gnize this d

as 3500-263 at the top?
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A Yes.
And it purports to be your Grand Jury testizose?
A Yes, sir.
Q And I ask you to exanine page 22 and if ti‘:_s':'s
indeed a typographical error I will not even uentliun it in

front of the jury.

A It's not a figure 1 ever said, sir.
Q It's wrong?
A It's wrong.

MR, BROWH: I have no further questions and

thank you, your Honor.
THE COURT: 1Is there any redirect?

MR. PUCCIOC: Yes, your Horor,

{Continued on next page.)
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REDIRECT EXAMINATIOR
BY MR. PUCCIO:

[+] By the way, that figure Mr. Brown showed,
you correctly appears later on down the page; is that
right?

A Yes, sir.

+] Wow, Mr. Cook, with respect to the meeting
on the boat in J‘ui.l.y. I think you testified that you under-
stood that money was going to be split as a result of this
casino matter; is that right?

A Yes, sir.

MR, BEN-VENISTE: Objection, your Honor.

Improper redirect.

THE COURT: I don't recall any cross on this
subject.

MR. PUCCIO: May I pursue it, your Honor.

MR, BROWN: We object.

MR. PUCCIO: I will ask another gquestion,
Judge.

THE COURT: All right.

Q You testified, did you not,Mr. Cook, that
thers was nothing improper about the casino transaction
to your knowledge?

A The hotel casino, that's correct.
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Q And you alse testified that it was your
understanding that Teny and Mel, t;he repredentatives and
the employees of the Sheik were themselves to receive

some money in the casino matter; is that right?

A They indicated they wanted a part of it,
yes, sir.
. Q It was your understanding, was it not, that

the Sheik was going to supply the money for the casino

venture? :
A Yes. P
Q And the money transaction was to be negctiated

for the Sheik by Tony and Mel; is that right?

A Yes.

Q Wow, wouldn‘t it be in your view improper
for Tony and Mel to receive some money as a result of this
transaction?

MR, BROWN: I object, if your Honer please.

Improper redirect and an improper conclusion drawa

by the question.

HR. “H—Vm_ﬂSTB: I must differ with Mr.

Brown on this one. I don‘t wmind that the witness

answers this.

THE COURT: We have a aplit in the defernse.

MR. BEN-VENISTE: Slight.

82-077 0—81-—-31 (Pt. 1) BLR
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MR. DUFFY: I may never live it down, but I

am with Mr. Pen~-Veniste, sir.

sir?

MR. CACHERIS: May I join with Mr. Brown,

THE COURT: Well,the votes are even and 1

guess the Chairman has the deciding vote.

MR. BEN-VENISTE: Always.
THE COURT: I will overrule the objection.

THE WITNESS: May the gquestion be repeated,

sir?

THE COURT: Read it.

(The pending guestion is read by the Court
Reporter.}

THBE WITNESS: Improper for them, yes.
Q ¥You know that as a lawyer: is that correct?
A Yes.
Q Now would it be against the law for them to

do that?

MR. DUFFY: Objection.

MR. BEN-VENISTE: Objection.

MR. DUFFY: That calls for a conclusion,
sir.

THE COURT: Overruled.
A I don’t think so undér certain circnmstances.fi
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sir.

Q Well, under what circumstances would it be
proper under the law, Mr. Cook?

MR. DUFFY: Objection, again, sir.
THE COURT: Cwverruled.

A I think the price was the same no matter
whether they received a portion or not. So number cne, it
@id not change what the Sheik was paying. Number two,
if they would have left his employ before it happenec,

I think it atill.would have been improper. They still
were employeces at the time or if the price changed because
of thelr poeition, yes, I think it would have been then
wrong, Bir.

[+] Well, wouldn't it have been fair to say that
the Sheik would have gotten a begter price if his own
employees weren't getting part of --

MR. BEN-VEWISTE: Excuse me, your Honor.

I object to leading guesticns on redirect
into areas thal-:.were not gone into on Cross.

MR, BROWN: And I cbject to the assumption
of fact.

THE COURT: I will sustain the ;:lbjection
on th ground that it's argumentative,

Q Mr. Cook, have you ever been involved in a
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transaction on behalf of a client where you have gotten

a kickback?
A Ro, sir,
Q Or any other fee not known to the clients?

KR. BROWN: Objection,
THE COURT: Sustained.
ME. BROWN: 1 ask the answer be stricken,
your Honor, and ask for a mistrial as a result
of the improper question and the imprudent answer,
THE COURT: The moticn is denied,
Ladies and gentlemen, disregard the question.
Q In any event, Mr. Cock, when you were informed
by Mr. Criden and Mr. Johanson that the Sheik's representa-
tives would be receiving part of the money you weren't
troubled by that; is that correct?
A No, sir. It was coming from us, frcm our
ghare and not the Sheikx's, sir. It was reducing our fee.
o Now, you testified on cross examination
that you had s conversation about a quid pro guo; is that
right?
Yes, gir.
And who did you have this conversation with?

Mr. Criden and Mr. Johanson.

0 > O »

In your office?
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A ¥Yes. Mr. Criden's office, yes.

o What did you say, what 4id Mr. Criden say,
what did Mr. Johanson say about quid pro guo?

A when 211 this was happening, sir, and we
talked about introducing Congressmen to the Sheik's
representatives, we had a discussion, the three of us,
whether there was anything wrong with it or whether they
thought it was improper. We talked about the deal. At
that time Howard said his understanding, there was no guid
pro quo, they wanted to meet the different Congressmen,
have friendly faces in the event he wanted to come to this
country. And we discussed what may have been improper if
we had to register as a foreign agent and if we had to
report income. That's the only things we thought was impm?g:.

[5) In this conversation you decided =-- withdrawn.

wWhat you are saying is --

MR. BEN-VENISTE: I object to the form of the
gquestion now, your Honor.

THE COURT: Sustained as to form.

Q Well, Mr. Cook, was there any mention of the
word illegal during this conversation?

A I don't think the word illegal was used, no,
sir.

4] 1t wae never diacussed that this might be
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illegal; is that right?
A We discussed whether we thought it was
improper under the circumstances, And that's when it came

about that we thought the only things we thought might

be wrong is not reporting the income for the non-registratic-

as a« foreign agent.
] And you did not intend to report any of the
money you réceived on your inccme tax; is that correct?

MR. FRYMAN: Objection.

MR. BEN-VENISTE: Objection.

MR. DUFFY: Objection,

THE COURT: Sustained.

MR. BEN-VENISTE: I ask that the ijury be
instructed that this is not an issue in the case.

THE COURT: This is not a tax case, ladies
and gentlemen, I try lots of these, but this is
not one of them. Tax issues so far have no
bearing on the case. Disregard it.

a Wow, was it your understanding that the
Congressman, let us say Congressman Myers, was not to say
that he would do anything for the Sheik at the proposed
maeting? Ia that your uwnderstanding?

A It was hot disclosed to me. We didn't know

st the meeting what was going to happen.
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Q Now, you testified on redirect examiration,

on cross examination that Mr. Weinberg, you were told, was

aware that you were an imposter at this meeting in Washingtern;

is that correct?
A Yes, sir.
Q Now, were you told about Mr. Amporoso's

knowledge of your identity?

A T didn't think anybody cared who I was,sir.

Q wWhat were you told about Mr. Amoroso's
knowiedge?

a The only way I can answer that, and T am

sorry it's not yes or nmo, I was just toldé that they knew
I wasn't whom I was supposed to be. It was just me. x‘t
was never really defined in particular as to who it was.

o Well, whe would they refer to?

A The only people I knew was the two people
1 met, sir, Mr. Weinberg and Mr. DeVito.

o So you believed that both of them knew that
you were an imposter; is that right?

A what was expiuined to me, sir, is that as
fay as Mel Weinberg was concerned, there didn't have to be

a meating and Mr. A wag straight and he felt that

somebody would have to come to a meeting before he could

send a report. He couldn't send a report without somebody
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being present. That's what was explained to me.
Q S0 you were told that both Mr. Amoroso and
Mr.Weinberg knew that you were an imposter; is that right?
MR. BROWN: Objection.
MR. BEN-VENISTE: I object to form and to

repetiticusness.

THE COURT: Overruled,

A That was my understanding, sir.

4] Well, Mr. Weinberg knew you were an imposter?
A Yes,sir.

Q Mr.Amoroso knew you were an imposter?

A Yes, sir.

Q And obviously Mr. Errichetti knew you were

an jimposter, is that right?

A Yes, sir.

Q So everyone at the meeting knew you were an
imposter? :

A Yes, sir. ]

Q Why did you go to the meeting,Mr. Cook? :

A Because it was explained to me that they needecd

a report sent to the Shelk of why he shoulé invest or what

|
|
I
I
I
|
|
1

would be the benefits of him investing in the hotel casino-

We wanted the hotel casine built because we have a five

million dollar fee riding on it, They said if you show him.
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he being Mr, Criden, meaning Mr. Weinberg, showing Weinborg
if you could show him why it would be & benefit to him
to build the hotel casino, then he would be more interested
in doing it. And that's how the Immigration thing came
about, so the casino could be built and we would make a

fee, sir.

Q What was your understanding of you walking
into a room and presenting to three peoole who knew who
you were that you were somebody else, Mr. Cock?

A Mr. Criden told me that Mr. Weinberqg told

him he didn't care if there was no meeting or not. He

would send a report and Mr. DeVito was straighter and he
had to actvally meet with somebody to send a report in.
That's what was told me.
Q He technically wouldn't be lying to the Sheikl
if he met sornebo::ly who said he was Mr. Moto?
MR. BROWN: Objection. This is not redirect.
It's repetitive and argumentative and not redirect.
THE COURT: Overruled,
A That's what was told to me, sir. You are

asking me and I am telling you.

{Continued on next page.) .
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Q S0 it was told to you that Mr. Amorcso --

MR. BROWN: Objection. Here we go again.

THE COURT: Who made that comment?

MR, BROWN: I did.

THE COURT: You should apologize, Mr., Brown.

MR. BROWN: I do.

THE COURT: Don't let it happen again.

MR. BROWN: I apologize, but ==

THE COURT: I said I don't want it to
happen again.

HR. BROWN: But, your Honor -~

THE COURT: I don't want it to h-lpp‘cn again.

MR. BROWN: I understand, sir, apd I
apologize.

THE COURT: Proceed, Mr. Puccio.

e So it was told to you, Mr. Cock, by Mr. Cride
that Mr, Amoroso didn't want to lie to the Sheik and you
had to go to that meeting; is that right?

A Yes,

o Were you informed, Mr. Cook, of any efforts
made by Mayor Errichetti or anybody else to get the real
Mario Noto to go to that meeting? *

A I understood they tried to get '-'omebody

from immigration to go, but they didn't know anything about
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it. {
Q Were you told that they attempted to get :
Mr. Mario ¥ote to go to that meeting? !
I

A Ho, Bir. ¥ don't have any such recollection.

|

Q Who ig Mr, Tetrazzini that you mentioned,
the so-called Mayor's man?
A I think it'es somebody the Mayor knows in the
immigration Departhent.
Q And who teld you to uge that name?
A Either Mr. Criden or Mr. Errichetti,
THE COURT: Do you have much n;ore, Mr, Pucelo?
MR. PUCCIO: I am just about finished,
{Pause.)
MR. PUCCIO: I have no further gquestions.
THE COURT: Is recross desired by anvbody?
MR. BEN-VERISTE: Very short, your Eonor.
MR. DUFFY: I have one or two, your Honor,
but he may touch upen them, sir,
THE COURT: Well, we will hope that he does.
BECROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

Q 1t was absalutely clear to you and it was

explained to you that Tony was the straight one, that's

the language that was used? i
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A Yes, eir,

Q And after the meeting when Mel came outsida
Mel said we will try to square it with Tony?

A Yes, sir.

Q Fow, about this Mr, Tetrazzini, aside from
there being a dish called Chicken Tetrazzini, do you have
any idea whether there is any such real person in
Immigration or anywhere else?

A No,sir.,

MR,BEN-VENISTE: That's all.
MR. DUFFY: I have a couple, sir,
THE COURT: Yes.

RECROSS EXAMINATION

BY MR. DUFFY:

Q You got scared, as you put it, Mr. Cook,
you sald non-registration as a foreign agent. By that
do you mean that you thought you might have to register

as a representative of a foreign government?

A Yes, sir.

Q You went and looked up the law on that,
didn't you?

A Yes, sir.

Q And you found out that if you represented

Abdul Enterprises and that was « corporation, there would
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be ne requirement to register because you wouldn't be

reprasenting a foreign government or the head of a foreign

government; ien’'t that right?

A
Q
A
Q

A

Q

Yen, sirx.
You locked up the law?
Yas, sir.

But you didn't know it before you loocked it

Ne, sir.

Now, to dgo back t¢ Howard Criden, you are

not pretending tq say or you are not saying to this jury

that Howard Criden told you everything that was going on

between him and Mayor Errichettl, are you?

A

Ro, sir,

So you only knew what he chose to tell you;

isn't that right?

Yes, sir.

And he was a father figure to you; isn't

5till is, sir.

He took care of you, didn't he?
Yes, eir.

MR, DUFFY: That's all, air,

MR, BROWH; I have one or two, Judge,
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THE COURT: All right, Mr. Brown. i
RECROSS EXAMINATION

BY MR. BROWN:

Q You recall the television photo that you just
watched?

A Yes, sir.

Q Now you had originally talked about $25,000;

is that right?

b Y Yeg, sir.

Q And I beliave in examination Mr., Puceio
mentjoned the fact that there would be §25,000, or whatever
addition or division, whatever it was, it involved $25,000.

Do you recall on that box that he said he
was putting $50,000 in there?

A Yes, air,

Q Wow, if 550,000 was going into the case, was
it ever ex plained to you whether or not Weinberg and/or
Amoroeo were to get the extra $15,0007

A Bo, sir.

Q Did you ever have any knowledge that $50,000

was involved until you watched it on the box?

A Last Thursday, eir, when I saw the tape, |
that's the first time,

] That's the first time?
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Yes, Bir.

All the copversation was $25,0007

A

Q

A Yes, sir.
Q But Amorcoso and Weinberg had $§50,0007
A It appeared so, sir,

Q So whatever was promised for this false

pert ' and Weinberg had another $25,000 on

top of that in that box, is that right, this television box?
A Yes, sir.
MR. BROWN: No further questions.
MR, PUCCIO: One further gquestion,
‘THE COQURT: All right,
REDIRECT EXAMINATION '
BY MR. PUCCIO:
[+] Mr, Cook, were you aware that impersonating
a federal official was against the law?
MR. FRYMAN: Objection.
MR. BEN-VEWISTE: Objection.
MR. DUFFY: Objectien.
MR. BEN-VENISTE: It's moot in this case.
There was no such official.
THE COURT: I will sustain the objection.
Q One final question, Mr. Cook.

If you knew or if you were told that
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Mr. Amorosc and Mr. Weinberg and Mr. Errichetti obviously
all knew you were an imposter, why were you 8o petrified

at the meeting?

A I think I already testified, number ona, I
wag afraid not because of that. I was Just aframid, !
Q ¥What were you afraid of if everyone in the ’

rocom knew you were an imposter?
A Because the Sheik may eventually have found
out and I think I testified to that before.

[+] Did you realize something when you walked

into that room about Mr, Amoroso and Mr. Weinberg's knowledce,

Mr. Cook?
A I realized that somebody cared at that meetirn
that I wasn't whom I was supposed to be, yes, sir,
Q And that was My, Amoreso and Hr, Weinberg;
is that rightz
MR. BEN-VENISTE: Objection.
MR, BROWM: I obhject. It's an improper
recapitulation and it's argqumentative.in tone and in
form.

THE COURT: Overruled.

A I thought mainly Mr. Amorcso and Mr, Weinberg
|
had indicated to me he could work it ocut, we could go over

to Immigration and work it out. S0 he thought we would

et e e B



2 R 8 =

1321
Cook-redirect-Puccio

work it out, but Mr. Amoroso gave no impression of working
things out,

THE COURT: Ia that all?

MR, PUCCIO; Yes,

MR. BEN=-VENISTE: One question.
FURTHER RECROSS EXAMINATION

BY MR. BEN-VENISTE:

Q When you were afraid, it was Mr. DeVito you
were afraid of? 1Isn't that right, Mr. Cook? }

A I was afraid for my life, sir.

THE COURT: All right.

You are excused, Mr. Cook.

We will recess for lunch, ladies and
gentlemen.

Don't discuss the case during the luncheon
recess,

We will resume at ten minutes after two.

(The jury left the courtroom.}

(Luncheon recess.}

82-077 0—81——32 (P't. 1) BLR
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ANTHONY AMOROGESDO, called as a withess,
having been previocusly duly sworn, resumed
the stand and teatified further as follows:
THE COURT: Ladies and gentlemen, you may

recall that yesterday we interrupted Mr. Amoroso's

testimony in order to take Mr., Cook. We are now
back te Mr. Amoroso, who if you perhaps have forgottd
is the first witness in this case.

The cross examinaticns I'.lavl been concluded.

We are at the point of redirect exat_linat.ion.

Mr. Amoroso, will you resume the stand.

THE CLERK: Mr. Amoroso, please be advised
that you are still uvnder ocath.

MR. PUCCIO: May I proceed, your Honor?

THE COURT: Yes, proceed.

REDIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO:

Q Mr. Amoroso, you indicated, did you not, that
prior to July 26, 1979, you had met with Mayer Errichetti
on several oc.caaions. is that right?

A ) ‘!b_lt is correct.

[+] How, with relaticn to one of those occasions
which you met Mayor Errichetti, I show you a document which

is marked Government's Exhibit 1B --
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MR. PUCCIO: May 1 approach the witness,

8ir?

THE COURT: Yes.
o {Continuing) Will you examine that document,
A Yes, I have.

MR, BEN~VENISTE: Now, your Honor, may we
have a cautionary instruction with respect to the
defendant Criden as to this area?

THE COURT: Yes. I am not sure of the date i
that is involved here. But I believe the i.nc.i.dent!
we are speaking of involves only the defendant
Errichetti and not any of the other three defendants

MR. PUCCIO: That is correct, sir, I will
place a date on it.

THE COURT: There is a limiting instruction

that yeu are to consider this only with relationship

to Mr. Errichetti, subject to any further instructioas
I may give you later.
MR. PUCCI0: May I proceed, sir?

THE COURT: Yes.

(Continued oh next page.)
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v} How have you seen that document before?
A Yes, I have.
Q .And would you be able to tell us on what

date you first cbserved that document?

A Yes, March 3, 1979.

Q ¥Where was it that you first observed that
document ?

A In the parking lot of the Holiday Inn in

Hauppauge, New York.
Q when you first observed that document who

had it in his possession?

A Mayor Errichetti.

Q And who else was present, if anyone?

A Myself and #r. Weinbexqg.

Q And what is that docyment, Mr. Amoroso?

A It is a legislative index of the State of
New Jersey.

Q It is a book with a number of pictures in

it of legislators in the State of Hew Jersey?
1s that right?
A That is correct.

Q And was there any conversation on March

3,1979 had between you, Mayor Errichetti and Mr. Weinbersg

rnin this dc t, and if there was, tell us what yon;
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said, what Mr. Errichetti said, and what Mr. Weinberg
said as best you can recall?

A As best I recall, the conversation was mainly
directly between Mr. Errichetti and Mr. Weinberg. And
Mr, Errichetti gave Mr. Weinberg this index and indicated
that the pecple that were checked off, and I believe he
was going through the pages and pointing to several of l:hen,i

the pecple that wére checked off would be with us in our

Atlantic City endeavors.

Q Was there anything else said about these
pecple?

A Yes, that the indication was -- well, not
the indication -- he said that they would be with us.

Q And how many pictures are there in that book?

A Shall I count them?

MR. BROWN: If your Honor pl‘eabse, the number =-
we have no cbjection of course because your Honor
has given a direction as to the general testimony ——
but the number we would object to as irrelevant.

THE COURT: Overruled,

A Approximately a 120.

Q All right.

Was there any mention during this conversation

by the Mayor or anyone else about buying those people?
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MR. BROWN: I object to that.
A Well --

THE COURT: Wait just a moment.

.There is an objection. But before we get to
that. You said 1207

THE WITNESS: Approximately. That is the
total number in the book.

THE COURT: That is not the number of people
that you said would be with you?

THE WITMESS: MNo. I was asked about the
total number that were in the book.

THE COURT: Then the objection to the latter

question is overruled.

[+] Would you answer it?
A Would you give me the gquestion again.
Q Wag there any mention by anyone in this

conversation about buying any of the people in that book?

A Yes, there was.
] Well, what was said?
A Mr.Errichettl indicated that we could buy

these people.

o Which pecple did he indicate you could buy?
A The people that were checked off.
Q How many people were checked off? FPlease




k]

1L

15

1%

23

1344

Amoroso-redirect-Puccio
count them.
A I count 13.

13 out of the total number?

L=

Is that right?

Yes, correct,

Is Mayor Errichetti‘s picture in that book?
Yes, there is.

Is there a checﬁ mark next to his name?

Yes, there is.

LI - -

Now, Agent RAmoroso, with respect to the
meeting on the beat about which you have testified and
with respect to the use of electronic equipment, 1 ask
you this question, how were you dressed on July 26, 1979
at the meeting of course with the defendants?

A In casual clothes, meaning a« pair of slacks
and a shirt.

[+] Now, you indicated that you had the attache
cage which is marked as Government's Exhibit 16 with you,
is that correct?

A Yes.

[+ There was a Negra concealed inside that
attache case?

A Correct.

Q Mow, you have indicated that you have worn a

1
H
|
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Megra on certain occasions?

A Not I believe on this cccasion?

Q But on other occasions you have worn a Kegra?
A Yees.

Q And you did not attempt to put the Negra

on your bedy on that day, is that right?
A Correct.
MR, DUFFY: I object to the leading, sir.

THE COURT: I will let that gquestion and

answer stand. But I do not think that is necessary

to lead at this stage.

{Continved on next page.}
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+] How long would it normally take to outfit
yourself with a Negra worn on your beody?
A Probably 15, 20 minutes.
Q And is that something that youw would do alon:_
or with the assistance of someone else?
A You usually do it with the assistance of
someone else, depending upon where you want to conceal
the apparatus.
Q And where would it normally be concealed?
A Well, that varies with the individuval who
is wearing it.
He could conceal it in the small of his back,
againgt a thigh. I think it is just a matter of choice,

depending upon the looseness of the clothing that you-are

wearing.

Q Well, what clothing were you wearing on that
day?

A Well, I was wearing a pair of slacks and

a pullover shirt, in fact, a banlon shirt.

Q Was it a short sleeve or a long sleeve ‘shirt?
A Yes, short sleeved.
Q In your view would you have been able to

successfully have concealed the Wegra on that day?

MR. BROWN: I object to that as a leading
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question and calling for a conclusion.

THE COURT: Overruled.

MR. BROWN: I beg your pardon?

THE COURT: Owverruled.

MR, BROWN: Thank you.
A No, I don't think I could have.

MR. PUCCIO: I have no further questions,
your Honor.

THE COURT: Any recross?

MR, BROWN: I have one or two brief guestions
your Honor.

I am sorry. I dilﬂ.n't understand they were
involved in this,

{Addressing the Court and defense counsel.)

MR, PUCCIO: Oh, if I may, your Honer, I

have one additional questicn.

{Continued on next page.,)
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Q Mr. Amorcso, did you attend a meeting on
September 19, 1979 with an individual who at that time
represented himself to be scomeone with immigration service?

A Yes, I did.

] And before the meeting who were you under
the impression that you would meet with?

A The number 2 man for immigration and

naturalization service, I believe his name was Mario

Roto.
4] Prior to ==
MR. BEN-VENISTE: I didn't hear that name,
your Honor.
A Mario Noto.
Q Prior to September 1%th meeting Mr. Amoroso,

had you had in your possession or had you seen a
photograph ofMr. Mario Noto?

A Yem, I had.

Q And approximately how long prior to the

meeting had you seen that photograph?

A At least the day before.

Q To your knowledge had Mr., Weinberg seen that
photograph?

A Yes, he had,

Q Do you know how he saw the photograph?
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¥Yes, I showed it to him,
And when did you show it to him?

At least a day before when we got it.

o o » Q2 »

By the way, with respect to Exhibit 18, does

it have a received stamp on it?

A Yes, it does,
Q What does it say?
A Recaived January 16, 1979, mayor'a office,

City of Camden, New Jersey.
MR. PUCCIO: - Thank you.
THE COURT: Mr. Duffy, any recrcass?
MR. DUFFY: I pass to Mr. Brown, Eir.
MR. BER-VENISTE: I have one guestion in
the in-between.
THE COURT: You got it.
MR. BEN-VERISTE: Because I think we have
that Nagra here in eourr....
THE COURT: Proceed.
MR. BER-VENISTE: May I have it, please.
It is Exhibit 17.
RECROSS-EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:
Q Would you show the jury, please, Mr DeVito,

where you would put the machine if you were secreting it
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in the small of your back.

A Do you wwant to turn around and I'll show
it?

Q Why don't you show it on you if you can.

A Strap it behind here with a belt, a band

belt, depending on your clothes, bow could lock it in here,
down in l-mre.
There are many, many areas depending on the

size and shape of the individaul wearing it.

[+ And you have worn it before in which places?

A I have worn it in the small of my back and
I have worn it just in a jacket pocket,

o And you didn't have a jacket that day and
it would have looked kind of gilly to wear a sult jacket
on a boat, but you dressed-pourself:that day, didn't
you?

A Correct,

] Hobody told you what you were supposed to
wear other than yourself?

A Correct.

Q And it is fair to say if you wanted to
wear thea Nagra that day you could have worn loosely-

fitting clothes and worn it in the small of your back ar

in your thigh or in your trouser leg?
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Correct. N
Ien't that true?

Correct,

Okay.

Now, who did you send over to get a picture

of Maric Hoto?

A

for that.

» 0 ¥ O ¥ 0O @

there.

e » © » O

I didn't. Mr. Geod would have been responsible

Where were you on the 18th of September?

I would hawe been there.

Where were you, in Washington?

In Washington.

And where Were you staying?

At the town house.

You actually lived there in.the town house?

¥Yes, when we were utili2ing there we lived’

THE COURT: That is the ho_un on W Street?
*THE WITNESS: On W Street, J;es.

Did Me, Weinberg live there?

Yea, he did.

Who else lived there?

Wher alse lived thare?

Yes.
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Who would have been staying there?
Yes.

Probably anyone driving for me at the

time, possibly Mr. Good. It depended.

Q

A

Q
chauffeur?

A

have been.
'3
A

- Q

regulation of the Department of Justice that the FBI tell the

Was Mr., Haridopolos staying there?
Yes.

When you say driving for you he was the

No.

Mr. Bradley or Mr. Bursey probably would

And were they staying there too?
1 don't recall.

Would you tell this jury whether it is the

informant everything that the FBI knows about a case?

A

4

MR. PUCCIO: I object to that.

THE COURT:; Overruled.

Would you repeat the guestion?

MR. BEN-VENISTE: Would you read it back.
{Record read.)

Ie it regulation? No, 1t is not.

Now, are you familiar with the regulations

of the FBI regarding informanta?
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A I believe so.
Q And did you review them and apply them

in connection with this case?

A I did not review them, no.

Q Did you remember them in sufficient detail?
A In respect to what?

Q In terms of the control over the informant.
A I still den't follow what you are getting at.
Q Did you reviaw =-- what regulations are you

speaking of so that the jury understands?

A We have regulations on reperting information
you receive from them. ﬁasically I would say that is what
the area is.

Q Are there regulations which cover the charac-
ter and motivation of the informatn?

A Wot that I know of,

Q Are tﬁere regulations which measure, which
cover the abjlity of the FBI to control the informant's
activities so that his conduct would be consistent with
the instructions that are given to him?

A Yes, We attempt to do that.

Q And are you familiar with the regulations
concerning an informant vioclating the instructions set

forth in furthrance of his assignment, what he is supposed
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Have I read them?

Yes,

No.

Do you know what they are?

MR. PUCCIO: I object to this, Judge.
PHE COURT: Bustained.

Do you know about any requlations regarding

the reliability and truthfulness of the informant?

A

I don't beliave there are anhy regulations

regarding that.

82-077 - 0 ~ 81 - 33 (Pt. 1) - BIR
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RECROSS-RWINH‘IOH‘
BY MR. BROWN:
a ¥r. Amoroso, you referred in the course
of your redirect examination by Mr. Puccio as to 3500-18.

A Yes.
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Q You said it was shown to you in a parking

lot in Hauppauge, is that correct?

Fy Yes. Holiday Inn,

] Holiday Inn?

A Yes.

Q On or about March 3lst of '7%7

A Correct.

Q Am I right?

A Yes.

Q And you stated Mr. Weinberg was there?
A Yes.

o Right?

A Correct,

o Did Mr, Weinberg participate in this?

Do you Xnow whether it was not he who checked
off the names physically?
A No.
‘The book had already been checked off. Mr.
Errichetti h?nded ‘the book to Mr. Weinberg dnd as he did
he opaned the bock and he pointed to various phebograp‘h!.
and referred to some of them by title.
Q Rather than name?
A Rather than name.

[+] And he also sajd in effect that these people
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.will be with us in Atlantic City?
A Correct.
Q And Atlantic City referred to the project

which was then under way, which had been described I beliave
as a legitimate project, and attempts to finance a
casino?
A No.
It was in relationship not only to the
funding of the casino, but the securing of the people
to insure that the casino licenses and any problems we might
incur.
Q I see.
So that these pecple were all members
of the legislature.
Were there any of rhem — and this just a
general reference to the 19%th?
A Yes.
Q They will be with us in Atlantic City with
all of the background that you havejust explained?
A Yes.
.Q But nothing specific about they will do
this or that, just the 19 out of 120 will be with us
when we go to Atlantic City.

A I belisve I said 13,
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Q I wrota down 19, I beg irour pardon.
So it would be 13 out of 1207
A Yes.
Q Ho reference what they will do, just they will

be with us in Atlantic City?

A That they can be bought.

Q That they can be bought?

A Yes.

Q And that was the end of that reference I
take it?

A Correct.,

Q #nd for the future that was the endof the

reference, ia that correct, as far aa 3500~18 is concerned?
A I don*t know if any of the other names were
mentioned because I haven't gone over the names nénin.
Q But that was the end of the refernce insocfar

as the use --

A That is that then.

Q Was 3500-18 ever brought ocut again at any
futore day?

A Ro.

Q I am talking about the actual book.

A No, the actual book,. no,

Q S0 the episcde in the parking lot would be
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the beginning and the end of any refernce to 3500-18,

hm I correct?

A Yea.

Q And that took perhaps five minuts, ten
minuts?

A Maybe less.

Q And no prices named, no places of arrangement

to buy these folks?
A No.
Q And that is literally and practically the end
of the reference?
A Correct,
Q Now, it is alsoc true, jisn't it, that subse=-
gquently when we came to the Mario Noto meeting, the
episcde of September 19th, I believe?
A Xes,
Q That you had had some information prior
to the--
MR. BROWN: Your Honor, I am approaching him.
May I?
THE COURT: Go ahead.
Q It is also true that you had cbtained
certain information that prompted you to make inguiry the day
befors the 19th?
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It would be on the 1Bth you made inquiry?

A As to wht?
4] As to the- identity of Mr. Noto.
A It was o practice in any transaction to

obtain a photograph and to find out who the individual
we were dealing with was,
(] Now, I am showing you a draft of 3500-122.
You may refer to all of it but if I may
call your attention to the part I will be concerned
with, it relates to this, which I am pointing to, and
that.
Examing it all if you please, but that is
what I am concerned with.

A Just the first two pages?

. E Q My examination, if the court will allew

.

me to say this, will be reatricted t;n the first few pnéeu.
THE COURT: %11 right.
a You have access to all of it but my
examination will be restricted to that.
THE COURT: Ask .hikm some guestions and
if he wante tg look at it aqa}l.n he can,,
Q With respect to the date on it it is the
14th, you will notice, Septamber l4th.

A All right.
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Q We are now five days before the actual |
meeting. 1
A Yes. i
Q Isn't it a fact the name that was conveyed i

to_you as the name of the person who was going to appear

would be Mopo?

F It is listed here as Nopo.

Q N—o—-p—-07? !
A Yes. .
Q

And that is not the name you said you checked
out, is it?
A Ho. '
Q The name you checked out as I recall on
September 18th was Moto?

A Yea.

o Now, the name that you got as far as you H

personally were concerned was given to youw by Mr. Weinberg?

]
A Correct.

[+] And what name did Weinberg convey to you as the

name of the chap who was going to show up on the 19th? 4

A From this I would indicate, Mario NWoto, E
Q So that would be this name byou got from i
Weinberg? .
A Yes. L
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o And that would be the name that had been
given to Weinberg by Errichetti, is that right?
A Yes.
Q Now, you said you checked out the man
on the 18th and@ found he was —- I will withdraw it,
What did you say the title was of the Noto
that you checked on the 18th?
A I didn't do the checking, The name was given
to the supervisor.
Q I'1l1 withdraw it. I‘In BOTTY.
wl.ut was the pame -- Noto was the name,
What was the position of that man when you had
it checked out fu; your benefit?
A He indicates here, commissioner —=
MR. EROWN: My cbjectim is it is not
responsive, your Honor, excuse me.
THE COURT: I understand.
Q On the l8th you had it checked out, am I
correct about that?
A Correct.
.Q .What was the information you received after
you had the name Moto checked out?
A T believe it was Noto, N-o-t-o, Mr. Mario T.

Noto was the number two man of immigration and naturaliza-
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tion service.

o If that document before you refreshes your
recollection, may I ask you if it is not a fact when Mr.
Weinberg reported the name to you as he allegedly got
it from Mr, Brrichetti, that it was Mopo, and he was
the commissioner of immigration; is that right?

A That is the way it appears here, yes.

1] So we have two differences, one was when you
checked it out it was a gentleman named Noto and he was a
deputy of some sort.

A I can't answer that.

I didn't check it out,

Q Again I misstated, I beg your pardon.

When you received the result of the check,
it came back to yon as Noto, N-o-t-o, as some smort of
deputy?

A Correct. -

Through our office we could have -- we would
have cross-checked the name with various cross-~checks, and .
come up with Maxio Mota,

Q I understand you ware not testifying frem
direct experience.

A Yes.

[+] S0 you are testifying indirectly that someone
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checked out a deputy named Noto?

A
Q

to you the man to appear was Commissioner Nopo, N-o-p-0,

Yes.

And the fact is that Weinberg reported

is that correct?

A

2

Yes.

Now, then 414 you ever check to find out

if indeed there had heen a commigsioner named Nope as

opposed to Noto?

A

Myself, no.

{Continued an next page.)
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Did anyone report to you with respect to that?

I was only given Woto. I don't know if there

waa anybody named Nopo.

MR. BROWN: I will propose to receive it,

your Hohor.

Q

THE COURT: ALl right.
MR, BROWN: Thank you.
May I take this?
THE COURT: Yes,

Now, with respect to the Nagra recordar

which is G-17, you said that you didn't make any attempt

to put this on your bedy on July 26th, the date of the boat

ride?

» o ¥

Q

Correct.
Correct?
Yes.

And you have stated you believe you could

not have in view of the clothing that you wore, but you

don't say absolutely that you could not, correct?

A

Q

using this?

Also the heat conditioners.

The heat conditioners would deter you from

Yes.

In that heat the clothing sticks to you anpd
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it would cueline the instrument sc someone might be able to

see it,

And Ithought it was not worth being put in that

position.

Q Is this the only kind -- is the FBI immobilized

in hot weather as far as using body eguipment?
A That type, what was accessible to me, that
was it.
MR. BROWN: Thank you.
I have no further gquestions.
THE COURT: Any other gquestions for Mrx.
Amoroso?
MR. DUFFY: I am not knocked out of the
box, am I, sir?
1 only passed.
THE COURT: No.

It acunds like a cenvention when you say you

-

paas.
MR, DUFFY: I am & politician, -~.yoonr Honor.
THE CKJ.UR.'I.': For late consideration.
Proceed.
RECROSS~-EXAMINATION

BY MR. DUFFY:
Q Forgive me, please, Mr. Amoroaso, I have
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to go back to Nopo, Noto. I will be brief.
You told thisjury, and I am really not

intersted when you learned it, but sometime before
the 19th you got a picture of Mario Note, the deputy
commissioner, is that right?

A Correct.

Q Now, what did you get,an eight by ten glossy

or something from a book like Government's 1B7

A Something approximately that size, yes.

Q Did it tell you anything about him?

A We just knew how old he was and what his nane
was.

Q Answer my question, please, Did it tell you

anything about Noto, the picture that you got?
A What way are you referring to?
Q Was there any writing connected with it?
Was it a thing out of that book which said

Maric Noto, father of gix, lives in Pennsylvania and

so forth?
A I don't recall it right now.
Q There was some indication on the video tape

we saw, and I confeas I think it came from Mr. Weinberg,
that you =-- that would mean plural, you, expected somecne

older?
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A Correct. :
Q Did you too expect somecne older?
A Correct, from the photograph.
Q D¢ you have that photograph?
A 1 don't, no.
Q Pid you .turn that photograph in with a 302
in connection with that meeting?
. A Ho.
Q Did you prepare a 302 report in connection with'
that aborted attempt to scam you?
b Y Ho.,
The film was the report.
Q Is there any way we could get our hands on the
plcture that you got? !
A I don't know if it is still an exhibit. I
am not sure,
Q When you got the picture you had asked foo ;
some check-out, as it were, on a man named Mario Neopo, p-o,
is that correct?
A Yes.
4] And -you got back a picture of a man and

you were told that his name was Noto, correct? ]
) Correcb.

Q Now, how did you get the information that
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nis name was Noto? .'.:]?U
Was it vwritten on the picture?
A Mr. Good gave me the picture and gave me the

man's name.
Q You are heolding your hand out.
Did he give you a piece of paper?
A Gave me a photograph of Mr. NHoto.
Q Right. :
THE COURT: How did he give you his name?

Did he say this is Mario Noto?

A His name was on the photograph.

Q Was there any biographic data on the
photograph?

A Not that I recall.

Q So you ha a photograph on the 18th of

September that said, on the front there was a picture of
Mr. Mario Noto, correct?
] I see.
And you discussed that with Me. Weinberg?
A As far as discussing, ne. Just showing the
photograth of whom we were expecting.
Q I see.
When you &'id the predicate to the tape,

when you sat in hat front room in the house on W Street
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in Washington --
A Correct, i
Q You knew from the day before that the man's H
name was Mrio Noto, is that correct? . f
] Yes. |
Q That is what you want this jury to believe, !

is that right?

A Yes. .
Q And why 4id you ay Maric Moto? l
4
A I mispronounced his name. Il
i

MR. DUFFY: I have no further questions.
THE COURT: Any other questions?
MR. BEN-VENISTE: Yes, sir.

FURTHER RECROSS-EXRMINATION

BY MR. BEN-VENISTE:
MR. BER-VENISTE: Just a &econd, byour Honor, ®
THE COURT: All right. I
{Pause.)
MR. BEN-VENISTE: May I ask the question froa '!

here? |

THE COURT: Surely.

Q Mr, Mmorose, when did Mr. Weinberg provide
the name Mario Nopo to you as the person who Mayor

Errichettl mentioned?

B2-077 - 0 - 81 - 38 (Pt. 1) - BIR
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A 1 don't recall.

Sometime within that time frame, from the
time he got it within a day.

Q Where were you during that week? The
meeting occurred on the 19th,

Where were you?

A I don't recall. I would have to loock at some
of the exhibits.

Q What would you like to look at that might
help refresh your recollection?

A Possibly the list of exhibits might.

MR. BEN-VENISTE: May I approach the witness,
your Honor?
- THE COURT: Yos.

A I.would believe -I was. in that are, I was
in Washington at least a couple of days ahead of that
meeting. .

I am not sure. Looking at the list I don't
see my name on any of the other exhibits within a few
day period.

Q Was Mr, Weinberg with you during let's say
the week before the meeting?
A For part of thetime, yes.

THE COURT: Mr, Amoroso, would you look at
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the Saptember l4th entries.

THE WITNESS: September 14th?

THE COURT: The second page they appear on,

the secmdl one from the top.
THE WITHNESS: Yes, correct.
ii ise l.;.‘.herry Hill, New Jersey.
Q You were with Mr. Weinberg in Cherry Hill,
New Jersey?

A Yes.

T see my initials here on one of the exhibits. -

[+] And were you with him on the 15th?
A From this I can't tell.
S
Q But it is guite clear to you that you were

with him on September the 14th?
A I would imagine I was because we show a

telephone call from him in New York to Mr. Errichetti in

New Jersey.
Q And you remember that telephone call?
A Ho. WNot without --
4] But in terms of your recollection in terms

of Cherry RHill reference it is guite clear that you were with

him on the 1l4th, quite clear to you?
A Yes.,

[+] May I have that, please?
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Now, are you aware that Mr. Weinberg

on the l14th obtained the name Mario Nope from Mr.

Errichetti.
A Only since my memory has been refreshed.
Q I see.

Did Hr. Weinberg tell you that he had had
a conversation with Mayor Errichetti that day on the
telephoen that he had tape recorded?
A I don't recall.
+] Do you remember reviewing a tape recording
relating to Mayor Errichetti and Mr. Weinberg setting up

that meeting?

Al I don't recall,
Q Have you since reviewed those relevant tape
recordings?
A I have been reviewing tape recordings during

a period that is ahead of this.
Q Okay.
Is it not « fact, sir, that on September the
14th, the same day you were presnt with Mr. Weinberg,
that Mr. Weinberg made a tape recording thalt you were
not a party to between him arid Mayor Errichetti?
A I don't recall.

[+] Let me show you Exhibit 1500-1332.




8 2 8 N

Amoroso-recross-Ben-vVeniste 1375

A That is the same one I just saw.

Q Does that refresh your recollection, Bir?

A As to whether I was present when it was made?
Q Yes, sir.

I don't recall. I don't recall whers it was
made from. It was made from New York.

I would have to see the location from which
it was made,

I don't know.

[+] You den't know?
A Correct.
Q Is it not a fact, sir, that this conversation,

tha tape recorded version of it, ddes not begin at the
beginning of the conversation, and that the first words
that are recorded are the words, commigsioner of
naturalization in that convarsation.
A I haven't listened to the tape. PBased
on your transcript I see it starts with commissioner.
MR, BEN-VENISTE: If I may your Honmor ==

THE WITMESS: Qur transcript.

Q This is your transcript?
A Yes.
Q * hnd you have no reason to doubt that your

tranascript is an accurate transcription of the material
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that is contained on the tapa recording such as it is?

A Yes.

v And does it strike you odd that the conversa-
tion that is tape-recorded begins with not hello, how
are you, but with the word only commissione?

A No, it doesn't.

{Continued on next page.)
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Q It doesn't strike you odd?
No.
Q Do you think maybe there was some conversations’

between Mr. Errichetti and Mr. Weinberg that it is
not coniained on that tape reccrding?

MR. PUCCIO: I object.

THE COURT:  Sustained.

Q On the basis of your investigative abilities,
and your experience, sir, is it not true that -
conversations do not normally begin in the way that this
conversation appears to begin on this tape recording?

MR. PUCCIO: I object.
THE COURT: Isn't that fairly obviocus, Mr.

Ben-Veniste?

MR. BEN-VENISTE: I think so, sir.

THE COURT: I don't know if it takes expertise

of the FBI to determine that Inn—\"cn.tlt'n if it is

ded I'1ll t the oc ion of the

government.
THE COURT: Concession does not mean a thing.
It is for juries to determine based on their

practical common sensa.

MR. BEW-VENISTE: 1 have no questicns of

this witness.

|
|
|
|
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THE COURT: Any other questions?

MR. PUCCIO: May I just examine Exhibit 18
for a moment?

THE COURT: Yes.

MR. PUCCIO: 1 may have another guestion,
your Honor.

TRE COURT: Just a moment, Mr. Amoroso.

MR. BEN-VENISTE: I'm gorry, your Honor,
may I ask one or two more questions while Mr,

Puccio is leafing through that?

THE CQOURT: Proceed.

Q You have spcken to Mr. Weinberg recently
about hia practice of tape recording, haven't you, sir?

A Recently?

Q Yea.,

I mean, you have seen him every day and you
have testified that you have spoken to him every day?

A I have spoken to him.

(v] Do you know, not that there are some guestions
about thes tape recordings as I pointed them out, at
least some of them --

MR. PUCCIO: I object.
THE COURT: Overruled.

I'1ll let him answer it.
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A Can we have that again?

Q You know that there are some guestions about
some of these tape recordings that either don't l;eqin where
they would logically appear to begin as far as the taped
version is conqerned, don't you?

A Your gquestion?

Q Yes,

You don't have any guestion apparently?

A No.

Q And you know also there are some guestions
about tape recordings that appeared to have been stopped
at some point and started again?

.3 Correct.

MR, PUCCIO: I object, your Honor.

THE COURT: ¥ou are objecting to the
argument being made about the tape recorders through
these gquestions?

MR. PUCCIO: I am objecting to these tape
recordings being asked through this witness,
your Honor.

THE COURT: Overruled,

You are aware of that, aren't you?

A Yes.

Q You are shaking your head yeg?
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0 pid you ever visit -- .
MR, BROWN: Your Monor, excuse me, may 1
approach Mr. Pucclo for just one minute?
(Mr. Brown confera with Mr. Puccie.)
THE COURT: Proceed.
. '+ Did you ever visit Mr. Weinberg's residence

in Florida?

A Yes, I have.

o And did you know where he had his tape machizne

set up down there?

Yes, I did.

Where?

Where he would normally have it set up?
Yes.

In an cutside screened area.

D » © ¥ B W

What is called a Florida rooem? Inside the
house or outaide the house?
THE CQURT: a ac:ae;md—in porch?

‘R If 1 say much more I could possibly give
away the location of the residence.

Q 1 don't think a porch .in Florida is doing
to give away too much, Mr. Amoroso.

A I have to add to that. Itiis not a porch.

Q Could youw just describe the room for the
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jury, please?
A Mo, I don't think I could.

THE COURT: How about the interior of ir?

THE WITNESS: The interior would have a glass

top table where the recorder would have been placed.

Q And how high a table is that?
A Breakfast-type table,
1+] About as high as this table or lower, more

like a coffeec table?

. About that height,

Q All right.

And where was the telephone located?

o A+ -+ The telephone would have been located about
five or six feet to the right of it.
- Q And was there an easy chair or some kind of
chair next to the table?

A I believe that there was, plus the chaira
that went with the table.

Q And did you ever observe Mr. Weinberg tape

record a conversatien?

A Yes, I dil.d.

Q In that room?

A Yes. -

Q And would you describe for the jury where
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he -would sit while he was tape recording?

A He would sit possibly on the easy chair

or on one of the other chairs.

Q And where would he put the tape recorder?

A It would be on the glass-top table.

] And how far is the chair from the table?

A It could be as close as he wanted to pull
it.

+] And how far was the telephone from the glass-
top table?

A It wae appreximately five feet. It had an

extension cord po that he could bring it over to the table,

Q When he was tape-recording the conversations he

hasically used the table as his base of operation and put

everyting on it?

A Coxrect.

Q The phone, the tape recorder next to the
phone?

A Correct.

Q And what -was the floor of that room? Was it

carpet or lincleunm or what?

A I would aay it would.be concrete with an indoor-

outdoor type of carpet.

Q It was cu'petuﬁ
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Yes.,

MR. BEN-VENISTE: I have no further questions.

MR, DUFFY: Just one, sir,

FURTHER RECROSS-EXAMINATION

BY MR. DUFFY:

L]

Was the tape recorder up against the wall

or in the middle?

A
Q
A

middle of the

» O

It wag close to the wall but not the middle.
Tell me how closa.

It was close to the side but not in the
room.

Could you walk all the way around the table?
No.

Because you would bump into the wall?

You bump into the wall.

MR. DUFFY: Thank ycu.

THE COURT: Thank you, Mr. Amoroso, you

may stap down.

MR. PUCCIO: Judge, 1 have same gquestions.
THE QOURT: I'm gorry.
MR, PUCCIO: I'll be very brief.

THE COURT: Procead.

FURTHER REDIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO:
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=] You testified you received that book on tha
31st of March 1979, is that correct?

A Yes.

Q Would you look through it, please and tell
us whether you met with any of the checked individuals
after that date?

Don't tell us the names, jut how many you

met with, other than Mayor Errichetti, of course.

MR, BROWN: My only obijection would be of
course not in the context of Mayor Errichetti
introducing him or -- may I come to the side
bar? Perhaps I am going too far.

THE COURT: Could you focus that guestion a
little bit, Mr Puctio?

Q Mr. Amorosc, did Mr. Brown -- Mr. Brown ask
you if anything was done with respect to this book after
the 31st or whether 1t was over and done with az of that
date?

Do you recall those questions?

A Yes.

Q I ask you, did you mest with any of the people
who were checked?

A Yes.

MR, BROWN: 1 ebject, your Benor, for this
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reason.

May I, your Honor?

THE COURT: Yes.

MR, BROWN: I asked him if it was over and
done with, with respect to this book and Mayor

Errichetti, and he said no.

i
!
|
i
1

i

Now, I submit it is improper redirect if there .

are other areas. And that is why I know your
imitations on argument and I am trying to be very
careful.

T-FIE COURT: The objection is overruled.

Q Did you meat with any of those people after

that day?

A Yes,

MR. BEN-VENISTE: I would have an cbjection
and ask for a cautonary instruction insofar as
Mr. Criden is concerned.

MR. BROWHN: Would you parmit a side bar,
please? I think there is one matter I should call
to your attention.

THE COURT: It gets deecper and deeper,

Side bar.
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{Tthe following occurred in open court.)
MR, PUCCIO: I will not pursue that line of
inguiry any further, your Honor.
Ho further guestiona.
THE COURT: Step down, Mr. Amoroso.
MR. PUCCIO: We call Michael Criden.
MICHAEL CRIDERN, having been
firgt duly sworn by the Clerk of the Court,
testified as follows:
THE CLERK: Please state your full name
for the record,
‘THE WITNESS: Michael Elliot Criden.
THE CLERK: Please spell your last name.
THE WITNESS: C-r-i-d-e-n.
THE CLERR: Please be seated.
DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO:
THE COURT: All right, Mr. Puccico, you may
procesd,
MR. PUCCIO: Thank you, Judge.
Q Mr, Criden, you are the son of the
dafendant Howard Criden, is that correct?
A Yes,

Q Now, 1 direct your attentlon to August of
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of 1979, more specifically August 22nd.
Did you have occasien to take a trip to New
York with your father on that day?
A Yes, 1 d4id.
Q And tell us how you and your father traveled

to New York and from where you traveled?

A We drove to New York from Philadelphia.

Q Who drive the car, do you recall?

A I d.)'.t;.

Q And aboujt what time did you arrive in New

York and where?
A We arrived roughly about 12:00 at Kennedy
l\i'rpott.
THE COURT: Twelve noon?
THE WITNESS: Twalve ncon, yes.
Q And was it just you and your father
in the automobile?
A Yes.
Q And where at Kennedy Airport did you first
arrive?
Can you recall?
A I think it was the Pan Am Terminal.
Q _And what happened when you arrived at the

Pan Am Terminal?

82-077 - 0 - 81 - 35 {Pt. 1) - BIR
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A We parked the car up front and went into the
terminal.

Q And what took place then?

A We waited there for a few minutes.

Then we went upstairs =-- we waited for a
few minutes.

My father was supposed to meet somecne. And
we didn't see whom he was supposed to meet. And then
we went upstairs and I think we had a soda or something,
just to wait.

And he said we had to wait a few minutes.

Q And what happened next?

A A little time elapsed and we went back
downstaira and my father szaw the people he was supposed
to meet with,

And he went over t¢ Speak to them.

[+] And how many people were there?

A I don't recall exactly. There were a few,
Three or four,

Q And you recognired some of these people.

is that right?

A Yes, that's correct.
Q Whom did you recognize?
A I recognized Mayor Errichetti and Mz,
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Johanson. .

Q And there was another gentleman, is that
right?

A I think so, yes,

Q And you were introduced to him, is that
right?

A Yes, briefly.

Q Who was that, Mr, Criden?

A They introduced him as Congressman Myers.

=3 Anyone else présent at that time?

A Not that I recall, no.

Q What happened after you and your father

gbaerved. Mr., Johanson, Congressman Myers and Mr.
Errichetti?

A I stepped aaide and I think they all
talked privately for a few minutes. And then Congressman
Myers, Mr, Johanson, and Mayor Errichetti left and

my father and I wanted in the terminal.

Q Do you recall where you waited in the temiml?:

A Ee waited up on the first floor again,
We had gone down to the basement to meet
them and we were wp on the first floor again.
Q And for how long did you wait?

A I would say it was about an hour or so, mayb
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an hour and fifteen minutes, hour and a half,

Q And what happened then?

A We were walting in the front lobby there of
the Pan Am terminal, and Mayor Errichetti came back in
by himself and motiocned for my father.

And my father went over to speak to Mayor
Errichetti. And I waited inside.

Q Then what?

A ,Then I am not positive. I think I went
outside. My father told me to go outside. Mayor
Errichetti's father was outside.

And he said go talk to him and say hello,
#His name is Josy. He said go introduce yourself.
S0 I went outside.
Q And you went outside and you left your

father and ﬁayur Errichettl in the terminal?

A Yes.
Q Did you introduce yourself to Joay?
A Yen, I told him I was Michael Criden ard we

introduced curselves and just talked about tings.
[+ and then what happened?

A Then my father and Mayor Errichetti came

back out and we went in our car and Mayor Errichetti got in

his car and went home or wherever he was going to go.
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4] How, when you got back in your car to leave,

Mr. Criden, did you and your father have anything
in your peossession?
A My father had given me his briefcase. As
uswal I uswally carry his briefcase.
And when we walked out of the terminal I

took his briefcase and put it in the car.

Q and did he have his briefcase when he left

that morning?

A Yes.

He always had it.

Q And did he carry it with him when he left the

car when you first arrived at the Pan Am Terminal?
A Yes, yes,
I breught it out of the car and we were

standing there.

Q The briefcase was taken cut of the car?
A Yes, He always takes it.
Q ¥When you prepared to leave the briefcase

was put back in the car, is that right?
Yos,
And any other packages or envelopes?

Ho. Just the briefcase.

e ¥ o

Did you look in the briefcase on that day?




15
1%
A1
L]

Fil

Criden-direct-Puccio 1396

A ¥o. I never looked in the briefcase.

Q Excuse me?

A I never locked in the briefcase.

Q Tell us what happened after you and your
father got hack in the car at the Pan Am Terminal with the X

briefcase?

A I asked where we were going and he said he had |

to go hack to his office. i
S0 we drove back to his office in Ehiladelphie.i

Q How, about what time was it that you departed? '

A * I would say somewhere between 1:30 and 2:00.

Q By the way, had your fathe told you what
the purpose was for your trip to New York?

A Bo, he didn't.

Q Well, did he say that he was going to meet
with anyene or that anyone was going to meet with anyone?

A He said he had to meet some gentlemen.

When I saw them that is the first time I

knew =—-
Excuse me?
A That is the first time I knew who it was.
When we got there I didn't know,
Q Had he told you == you knew Mr, Johanson

for years, is that right?
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A Por many years, yes.

Q And you had met Mayor Errichetti before, is
that right?

A Once, yes.

"] And had he told you, that is, he, your
father, told you when you left Philadelphia that morning

that ou would be meeting with Mr. Johanson and Mayor

Errichetti?
A Not that I recall, no.
Q Did he tell you that you would be meeting .

with Congrassman MYes?

A I never heard Congressman Myer®s name mentioned

before I met him,

Q Did your father tell you, before your left or
before you arrived in New York that @ay, that he would be
meeting with Tony and Mel?

A No. I neve heard their name.

Q How, how long did it take you to drive X

back to Philadelphia? .

A - It take only about two hours.
(] Tell us what happend upon your arrival in X

Philadelphia. i
First when you arrived and what happened. :

A We parked the car in my father's garage around
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thie corner and went into hig office.

Q And was anyone presnt up in the office when
yoi arrived?

A Yes,

¥r. Cook was present,

Q Anyone else that ysu recall?

A No, no, I just remember Mr., Cook.

Q what happened after you arrived?

A We came into the office and Mr. Cook motioned

for my father that he wanted to talk to hikm privately.
] Then what happened?
A My father and I, we wnet into Mr Cook's office

where Mr. Cook and my father had a private, a quiet

c sation bety the two of them,
Q And did you overhear any of this conversation?

A A few words,
I really didn’t -- I kind of feigned myself out

of it because it really is none of my business.

o ¥hat few words did you hear?

A I heard Mr. Cook say something that there was
some kind of preoblem, something or ancther, and lomezhing
with money, there was a problem with money,

Q pid you hear that there was less money

than they expected, something to that effect?
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No, not in those words, just that there was a

problem with the money.

Q

. as expected?

A
effect.

Q
fifteen?

A

That's all I heard.

Did you hear that there was not 33 much

Not in those words. Something maybe to that

Did you hear anything about giving somecne

Yes. I recall Mr. Cook saying he had

figured out a way to alleviate the problem. I think theose

were his words, that they would give fifteen, that's

correct.
Q

problem?

D F 0 ¥ 0 » 0O ¥

Mr. Cook said he had a way to alleviate the

Yes.

And they would give somecne fifteen?
Tes.

And- did you take that to refer to money?
Would I take it?

Yes.,

I would imagine =0, yes.

And do you know who was to receive the

fifteen to alleviate the problem?
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Honor?
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No, it would not. It would be unfair teo say.

MR. PUCCIO: May I have one moment, your

THE COURT: Yes.

Mr. Crjden, how old are you?
THE WITNESS: Twenty.

THE COURT: Thank you.

MR. DUFFY: I am not sure everyone heard

that answer, Maybe I am butting in.

Q

THE COURT: The answWwer was twenty.

How, do you recall testifying before the grand .

jury -- perhaps let me ~- first, would you answer that

question.

jury?

Do you recall testifying before the grand

Yesa, I do. .

Let me show you =-

MR, PUCCIO: May I approach the witness?
Page 32 --

Let me show you page 32 of the grand jury

minutes, Mr. Criden, nd ask you if you loock at that

and see if it refreshes your recollection to Mr. Cook's

conversation with you father.
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HR. BEN-VENISTE: I'm sorry, I didn't hear the pagje

number.,

MR. PUCCIO: Jz.

MR. BEN-VENISTE: Thank you.

{Handed to witness.)

MR. BEN-VENISTE: Is there a pending
guestion that this is to refresh on?

THE COURT: With respect to something

to the conversation between Mr. Cook and Mr. Criden,

ar.

Q Have you locked at it, Mr. Criden?

A Yes, I have.

Q Does that refresh your recollection as to

whether or not it was mentioned that there was not as

much money asg expected?

A Yes, I think so, yes.
[«] ‘Tell us .what you recall now.
A Bagically like I said there was = problem

-with money, and Iguess the fact that there was supposed

to be more and that it turned out to be less.
Q Now, what happened after you overheard

this conversation? - What was the next thing that happened?
A . My father left Mr. Cock's office, which is

adjoining to his office, and he went inte his office and

|
!
i
i
|

|
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shut the door and left Mr. Cook and myself in his office.
Q When your father opened the door to go

into his office, did you see anyone?

A Yes, I did.

v] Whom: did you see?

A I saw Mr. Jchanson and Congressman Myers.

Q And after that the door was closed, is that
cight?

A es, yes, sir.

4] And did there come a time when that door

opened up again?
A Hot that door, no.
The other door in my father's office that meets
the hallway, and he called for me and asked me to get the
key and open the door and let Congressman Mfers cut.
*] And how long was it that you first saw

your father say to get the key and let the congressman

ocut?
A How long was the converation?
How lnog was it that they were inside the
room? *
A 20 minutes, maybe.
Q After your father told you to let Congressman

Myers out, did you do that?
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A Yes,

Q What happened next with Congressman Myers niur?
thie day?

A We, my father and I and Mr. Johanson =-- Mr.

Johangon asked if my father can drop him off, he had a
speaking engagenent or something.

And we left the office and we drove to
drop Mr. Johanson off,

Q And where was it -- withdrawn,

pid ou drop Mr. Johanson off somewhere in the
City of Philadelphia?
] A Yes, we did.

Q And do you remember whereabouts it was that

you dropped him off?

A ‘Yes. It was in the West Dak Lane section

of Philadelphia.

Q And he had a speaking engagement in that
vieinity?

A I think it was.

Q At least that is what he said?

A Yes.

Q Prior to you and your father dropping Mr.

Johanson off and while the three of you were in the car

together, 4id anything happen?
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Yes.

The West Oak Lane SEction of Philadelphia

is a little bit of a dangercus section so Mr. Johanson,

he gave me some money to hold for him. He didn't want to

take all his money with him.

And he handed me some money and said if I was

coming into the office the next day would I bring it in

because he didn't want to carry his money with him.

Q
A

rubber band.

B0 B O

And how much meney did Mr. Johanson give you?

I don't know., It was wrapped up in a

About ~- was it a stack of bills?
Well, it was felded over in two,
With a rubber band?

Yes,

About how thick was the atack?

I don't really remémber., 1It's hard to say.

1 didn't really pay attention.

<

A
Q
A

Did you count the money?
Bo.
What did you do with it, Mr. Criden?

I put the money in my pocket and when I

got home to my father I sald it was ridiculous for me to

have to come in. I gave him the money. I said, if you are
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going to the office you take the money.

Q You take it and give it to Mr. Johanson?

A Yes, I didn't understand why he gave it to
me in the first place.

Q And what were the dencminations of the
bills :that Mr. Johanson gave you?

A 1 don't really remember, It was large. It was
either a fifty or a hundred, I think; The outside bill
is the only bill I saw.

(Continued on next page.)
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Q Was the outside bill a hundred?
A It was folder over.
Q Was that a $100 bili?
A 1t was eigher a fifty or a hundred. It's
hard to say now.

Q Now, shortly after this date, Mr. Criden,
did you have occasion to have a discussicn with your father
about a safe deposit box?

A Yes.,

0 And as best you recall -- well, first, when
did this conversation take place in relation to August
22nd?

A That would be real hard to say. I really

don't remember.

Q Was it a few days?

A 1 can't rememer. A week maybe.

Q ExXcuse me?

A A week or so maybs. I can't really be

Bure.

Q Well, as best you can recall what did your
father aay to you about the safe deposit box?

A Just to the effect that he wanted to
opan a safe deposit box and he wanted me ‘to go with him

and sign it ao I c¢apn enter the box along with him,
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Q Where did he want to open the safe deposit box )
up? .

A At Provident Nationa_l Bank. -

Q At the time he said this to you he already

had a safe deposit box, is that correct?

A e had one himself. I never had any.
4] And where did he have the one himself?
A I think it was at Girard BAnk.
Q And is that a bex with your mother?
A Yes.
MR. PUCCIO: May I have a mament, your
Honer?
THE COURT: Yes,
Q Now, did you hae occasion to go with your

fahter to the Provident National Bank to open up a

safe deposit box?

A Yea, I went with him te open the box, yes.
MR. PUCCIO: Your Henor,I would like to

show the witnesa some records which have been

marked as Government's Exhibit 12 for identification.
THE COURT: Proceed. '
Q First I show you a card that is marked -
as Govermment's Exhibit 12 or as part of Government's

.

Exhibit 12 for identification.

82-077 - 0 = 81 - 3§ (Pt. 1) ~ BIR



t1]

5

10

18

19

25

Criden-direct-Pucclo 1408

Do you recognize that?
A Yes, I do.
Can you tell us what it is, please?
A It is the slip for opening the box with
the signatures of my father, myself and my younger
brother.
Q And is that the card pertaining to the
Provident National Bank box that you spoke of?
A Yes.
Q And does that card refresh your recollection

as to the date on which this box was opened up?

A Yes,
o ¥hat was the date?
A August 24th.

THE COURT: Mr Puccio, did I misunderstand
you as to the number of that exhibit?

Is it 12 or 132

MR. PUCCIO: I'm sorry, Judge. It's No. 12,

KR, BEN-VENISTE: We have it as 13..

THE COURT: The list that you gave ua
identifies the Provident Bank records ax 13,

MR, PUCCIO: I'm sorry, Judge, we'll
change it.

THE COURT: Change what to what?
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MR, PUCCIO: Since this is marked we
will change the list, It might be easier.

THE COURT: 13 was referred to yesterday
in connection with Mr. Cook's testimony. That
I think would have been the Trevose Bank records.

Would that be correct?

MR. CACHERIS: Yes, your Honor.

THE COURT: All right. So 12 and 13
are reversed on that exhibit list,

MR. PUCCIO: 13 would be Bell Savings and
12 would be Provident.

THE COURT: I didn't write down the name
of the bank. Yes, Bell Savings & Loan.

So it 13‘\11 and 13 that is reversed.

We have them all mixed up then. 1l is
Bell -- no, 13 is Bell. You said 12 is
Provident -- not it is worse than that,

11 is Bell. 1 didn't write down the name
for 13.

And you say now 12 is Provident. And it
leaves Trevose?

MR. PUCCIO: Right,

THE CQURT: Which must be No. 13.

MR, PUCCIO: I'1l just werify it, Judge.
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MR, BEN-VENISTE: Hay I examine the proferred

exhibit?

THE COURT: Yes. This is the one the withess

MR. PUCCIO: Yes, Judge, 13 is Trevose.

THE COURT: All right.

That straightens me out and I guess everyone

else is clear,

11 is Pell. 12 is Provident and 13 is
Trevose.

MR. DUFFY: It may not be important, but
down our way that first Tis a« long one and
it's Trevose.

THE COURT: Trevose?

MR. DUFFY: Yen.

THE COURT: it svunda like an upstate pronun—

eiation.
MR. DUFFY: The Philadelphia.reporters are

here.

MR. BEN-VENISTE: May I ask a question ok voir

dire?
THE COURT: It is not offered.
MR. PUCCIO: Yes, I am.

THE COURT: Yes, you may ask.
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VOIR DIRE EXAHMINATION

BY MR.

BER-VERISTE:

Q

on this card your name eppears, your father's

name appears and there is another name which appears as

well?

Judge.

Yes.
It is Arthur Criden, my younger brother.

MR. BEN-VENISTE: I have no objection,

THE COURT: All right.

Exhibit 12 is received in evidence.
That is one card, Mr, Puccio?

MR. PUCCIO: Yes.

I also have an access slip dated the

24th, Judge, which I would offer, but in the absence

of a-- this is a record that does not bear the witness

signatura, but it is part of the Provident record

if there is a stipulation.

MR. BEN-VENISTE: No.

MR. PUCCIO; I will call scmeocne from the

bank for that.

MR. PUCCIO: Judge, may Iapproach the

witness?

THE COURT: Yes.
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BY MR, PUCCIO: (continued) .

Q Now, I show you your grand jury testimony,
page 35, and I ask you to look at that page and tell
us if it refreshes your recollection concerning the
amount of money Mr. Johanson gave you on Rugust 22nd,
gave you to hold.

A As I said I saw the $100 on the outside. I

don't recall seeing any more.

o But it was a large sum of money, is that
right?
A It was « good deal folded over in two.
Q And you saw at least one 5100 bill?
A I said a 50 or a 100.
Now I see maybe it must have been a $100
bill.
MR. PUCCIO: I have no other guestions.
THE OOURT: Mr. Duffy?
MR. DUFFY: Your Honor, I will defer to the
lad's father's lawyer.
THE COURT: All right, Mr. Ben-Veniste.
MR, BEN-VENISTE: Thank you, sir.
CROSS-EXAMINATION

BY MR. BEN-VENISTE:

Q Michael, you are 20 years old, are you ::!ot?
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Yes.

And you interrupted your college studies

when the publicity in this case broke, @id you not?

0D » © » O » O

[ =]

MR, PUCCIO: I object to this, Judge.
THE COURT: Sustained.

ﬁell, how far in college have you gotten?
I had completed over twr and a half years.,
At what cellege?

Temple University.

And do you have any brothers or sisters?
I have a younger brother, Arthur.

Aow old is Arthur?

He is eighteen.

And did you have an older brother --

MR. PUCCIO: I object.

THE COURT: You object to the next qguestion?
MR, PUCCIO: Yes.

THE COURT: You are way ahead of me. I have

to hear it first.

Q

brother?

The question is, did youw have an older

MR. PUCCIO: I object.
THE COURT: Sustained.

On August 22nd you testified that your
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father asked you to come with him to New York.
What waa the reason for that as he explained
it to you?

A He didn't explain it to me. My father ‘is
not very well. HRe has diabetes.

¥R. PUCCIO: I object to this, your Honor.
MR. BEN-VENISTE: Your Eonor, the ——

THE COURT: Overruled,

MR. BEN-VENISTE: Thank yeu, sir.

[¢) All right.

A He has .aiabetes and blooc pressure, high
blocod pressure.

He can't drive long periocds himself, from lack
of sugar he gets aleepy. 5o whenever he has to take a
long drive I always go with him. When he.asks me I go.

Q There was no other purpose for your going excepi
to help drive the car and to make sure that your father
got there safety and back safely?

A That's correct.

Q Did you father ever mention to you anything
about an Arab sheik?

A Yes, he did.

3

Q Or an Arab business man or some Arab in

connaction with a hotel project?
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A Yes, he did.

Q Would you tell the ladies and gentlemen,
please, what your dad told you about it?

A He told me that there was an Arab who
was incredibly wealthy and that money meant nothing
to this man and that he would possibly finance and buy
the hotel and casino that my father was working on.

And he was very excited. It would be like
a dream come true for my family because it would make
everything possible for my brother and myself to finish
our education.

I wanted to go to law school and my breother
had just been starting school and he wants to go to
graduate school also.

And it was just a very excited time and he was
very excited about it.

And that's all he really told me‘ about it.

Q Now, you testified about what you saw in your
presence, sums of money and meetings and you indicated
that you had teatified in the grand jury as well?

A Yas.

Q And had you told this jury the truth to the
bast of your knowledge?

A Yes, I have.
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Q And 4id your father tell you teo do anything

other than to tell the truth here in this courtroom?

A Ho.

He told me to tell the truth, and that the

truth would be the best thing and it would prove his

innocence.

HMR.

THE

THE

MR.

THE

MR.
four.

THE

MR.

THE

BEN-VENISTE: I have nothing further.

COURT:

CACHERIS:

COURT:
BROWN:
COURT:

DUFFY:

COURT:
PUCCIO

COURT:

That's reasonable

Mr. Cacharis?

No.

Mr. Brown?
No.
Mr. Duffy?

I don't dare. One minute after

Any redirect?
No, your Honor.

Thank you, Mr,. Criden, step down.

timing.

We will recess for the weekend, ladies

and gentlemen.
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Very good, you may proceed, Mr. Puccio.
- €all your mxt witness.
MR, PUCCIO: W call Malvin Wleinberg to
the stanpd.

{Continued on next page.)




L

4
Wainberg - direct 1087

MELVIRN WEINBERG, a witness called herein,
having been first duly sworn by the Clerk of the
Court, teestified as follows:

THE CLERK: State your name for the record,
and spell your last name,
THE WITNESS: Melvin Weinberg, W-e-i-n-b-e-r-gl
THE CLERK: You may he seated.
MR, PUCCIO: May I proceed, Judge?
THE COURT: You may.
DIRECT EXANINATION

BY MR, PUCCIO:

Hr. Weinberg, how old are you?

55,

Have you ever been convicted of a crime, sir?
Yes,
 Whan?

19'77, I think it was,

Where?

Pittsburgh, Pennsylvania.

In the Federal Court?

Yen.

o > © » 0 ¥ 0O » D »

What was the charge?

Hail fraud and wire frapa,

»

How, Mr. Welnberg, what was your original

0
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tion with that charge?
Three years probatien,

Prior to receiving three years probation, had

you received a three-year jail term?

A
Q
A
Q

I will

Yes,

You didn't serve that jail term?

No.

Would it be fajir to =ay --

MR. BEN-VENISTE: I object to the question.

object to the leading nature of this question

when Mr. Puccio finishes.

Q

Federal Court

» O >

to cooperate?
A
Q

'79, and ‘80,
A

Q

THE COURT: Proceed.

Did anyone intercede on your behalf with the
in Pittsburgh?

Yes.

Whio?

The FBI.

Had you prior to the FBEI intervention agread

I had,

Now, during tha year 1978, and -- years 1978,
were you working with the FBI?

1 was.

Were you paid for your services?
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with the so-called ABSCAM investigation?

A

Q

receive additional monies per month?

A

$3,000 a month. .

Q

A

Q

any expense money from the FBI?

A
bursed.
Q

Angelo Errichetti, the mayor of Camden, New Jersey?

A

Q
A
Q

Heinberg - direct 1559 i
1 started receiving a salary in 1978,
Was that on a monthly ba=sis?
Yas,
How much starting im '}s were you receiving? |
$1,000 a month.

Was this for your activities in connection

That i1s correct.

Did there come a time when you started to

Yes, in 1979, in March, I started receiving
Was your monthly salary ever raised after that?
In 1979, I think November, I got extra money.
In addition to this salary, did you receive
Yes. Whatever expenss I laid out I got reim-
Now, Mr. Weinbery, do you know the defendant
Yes.

Do you see him in the courtroom?

Yes.

Would you point him out, please?
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MR, BROWN: WNWo question af the identificatien,;

HR.

Do you racall when for the first time you rat

PUCCIO:

Thank you, Mr, Brown.

the defendant Angele Errichettli?

A

» 0 0 P o ¥ O

Q

Around Hovember of 1978.

Do you recall where this meeting occurred?

At Abdul Enterprises on Vets Highway.

Whera?

Holbrock.

In Long Island?

Yes

That was the office of Abdul Enterprises?

That is correct,

Did you have occasion to see Mayor Errichetti

after that occasion?

A
Q
26, 1879.

HMr, Exrrichetti and others in a boat in Fort laudardale, Flor-

ida?
A
Q

Yes.

I dfirect your attention specifically to July

On that date, did you have occasion to meet with

"

That is correct.

Now, did you have occasion to speak with Mayor

Exrichettl on the telephone later that day?

BROWN 1

1 object.

It's lesading in a

|
i
|
|
1
|
|
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eritical area, your Honor.
TEE COURT: Rephrase tha guestion, please.
[+] After the meeting on the boat, did you have

occasion to speak with Mayor Errichetti by telephone?

A T did,

Q As best you can recall, what time of day was
that?

A Late in the evening,

Q Was this telephone call recorded?

A No, it wasn't.

Q As best you can recall, can you tell us what
you sald and what Mayor Errichetti said during this conver-
sation?

A I spoke to him. He called the hotel roon
and said the meeting went very well, they were very satis-
fied, and he could do something about the immigration
problem. “

[+] Pid you have occasion to speak with Mayor
Errichetti approximately three days later, on the 29th of
July?

That is correct.
Was this conversation by telephone?

That is correct,

o » o »

Do you recall whers you were, slr, at the time
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the call took place?
A The best of my recollection, I think I was

in Plorida at the time.

Q Do you recall where Mr. Errichetti was?

h In his cffice, most likely.

Q Did you have occaslion to record this telephone
conversation?

A Yes, I did,

Q What type of recording eguipment did vou uge?

A I used Lanier.

Q tanier, L-a-n-i-e-r?

A I think that is correct.

[+] Was there any device attached to this to enable
you to --—

A The thing you put over the earpiece of the
phone.

MR, PUCCIO: Your Honor, may 1 approach the
witness with threa exhibits, sir?
THE COURT: Yes.
{Paupe.}
Q Pirst, with reaspect to the envelope marked as
Exhibit 19-B -- by the way, after you made this recording of
this phone c¢all on July 29th, what did you do with the

cassatte?




a3

the sida.
Q

in the FBI?
A

it to him,

E iy
Weinberg - direct 150

The cassette, I would mark it and put it cn

Uitimately, would that be turned over to anyone

Yes. He would pieck it up or I would deliver

MR, BEN-VONISTE: I object to the form of

the question as put in a hypothetical, what would

you have done with that exhibit.

+]
recall?

M
spoke to, and
put it on the
to0 the FBI or

]

o » O ¥ © >

of July?

THE COURT: Rephrase the question,

What did you do with that exhibit, do you

1 would mark the exhibit, the time, who I
where the call was made from. Apd I would
side of the felephone until I delivered them
they were picked up.

Would you loock at 19-B.

Yes.

Would you tell us what that 1s?

This is an envelope.

Open it, please, and take a look.

A cassaetta tape.

Is that a cassette tape you made ont he 29th

|
|
|

|
)
!
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A Ho. It is not,
w A
Q Let me show you this tapa.and ask you to look

at the handwriting and ase if it refreshes your recollection.
I direct your attention to this writing,
three lines on top.
(Pause while witnese examines cassette.)
A It is my writing all right.

Q. Does that refresh your recellection as to

whather or not that im a taps of a telephone call made on



n
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July 29, 1979, hetween you and Mr. Errichetei?

MR. BEN-VENISTE: I object to the form of
the question. The witness did not say he could
not recall §f that was a cassette, he said it was
not the cassette.

Therefore, his recollection does not need
to be refreshed.

THE COURT: Overruled, you may answer the
question.

A The writing is mine. There is a telephone
recording I made., What threw me off, the cassette ain't
the type I was uszing at the time,

Q Well --

THE COURT: What type were you using? You
said a Lanier machine was used --

THE WITHESS: Most of theém were like this
here {indicating).

THE COURT: I don't ==

THE WITNESS:; Maxell tapes --

THE COURT: You are referring to the brand?

THE WITNESS: There is a possibility I ran
out and we got hold of this. I

MR. BROWM: I object and ask it be stricken.

THE COURT: Overruled,
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Proceed, Mr. Puccio.

Q How that you looked at it and have had an
opportunity te loock at it, can you tell us whether that
is the cassette that you made on the 25th?

A It immy writing, it has to be the one I made
one I made on the 29th.

MR, BROWN: I object and ask that it be
stricken., That is not responsive to Mr. Puccio’'s
question,

MR. PUCCIO: Ovezrruled,

Q Recently, did you have occasion to be present

when a copy was made of an excerpt of that tape?

A Yes.
[+] That is with Mr. Lecnard, seated to my left?
A Yes,

MR, PUCCIO: May I approach the witness?
THE COURT: Yae.
Q I direct your attention to Exhibit 19 and ask

you if that is an excerpt that was made from Exhibit 19-8.

A That is an excerpt, yes.

Q Take a look at Exhibit 15-A,
A Yen.

Q Do you mee it?

A Yes.
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What is that?
That is the transcript from the tape.
Pid you have occasion to listen to the tape?

Yes.

L= -

That is 19, Did you have occasion to compare

it with 19-A?

A Yes, I Qid.
Q Is that an accurate transcript of the excerpt
A To the beat of my ability it was accurate,

MR. PUCCIO: Your llonor, I offer transcript
19-A and the excerpt 19 into evidence.

MR, BROWN: My cbjection is based upon two
grounds. First, we ask for a voir dire as to how
it was made and what circumstances. Secondly, as
to the offer I believe it is extracted, and we
object to the extracted version.

THE COURT: I am not sure what you are saying

MR, BROWM: We have been given a redaction,
and we agk the Court to consider whether or not in
fact that redaction gives a comprehension version
with rezpect to the events and ask your Honor to
permit -- out of the presence of the jury -- to
em;sider that matter.

THE COURT: That ragquest is denied,
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You thinl: there iz more to be taken from tlc

original from which the redaction was made, the excerpt

was made? You may offer whatever other portions of
the tape you feel are pertinent here., But you may
have a voir dire.

MR. BROWN: May I voir dire as to that redac-
tion?

THE COURT: <Cerxtainly.

(Continued on next page.}
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MR. PUCCIO: Your Honor -=
THE COURT: Are there objections?
MR, DUFFY: It might be better if
Mr. Ban-Veniste voir dired first on authenticity,
€t cetera,
MR. BROWN: I defer, with your permission.
THE COURT: Yes.
A JURCR: T would like the witness to
spaak up.
THE COURT: Mr, Weinberg, it's necessary
that we all hear you.
MR, BEN-VENISTE: May I, your Honor?
THE CCURT: Yes.
VOIR DIRE EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:
a Mr. Weinberg, let's lock at Exhibit 19-B
first.
Do you see any of your handwriting orn
19-8, Mr. Welnberg?
A Bo.
Q Now, with respect to l9-A, you say it is
your handwriting on the cassette itself, {s that correct?
A That is coerrect.

Q Is it all your handwriting, or is there
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somecne else'B?

A On the top it is my writing,

i} On the bottom?

A I don't know who is on the bottom.

Q Do you remember when you bought this cassetts

or somecne gave it to you?

A The goverrment gave me those cassettes.

o] You think the government gave you a diffarent
kind of cassette?

A ‘Most of the cassettes I had was this in the
beginning {indicating).

+] I am sorry. Maybe I should ask the guestion

from back hera.

A What threw me off was the box the cassette
was in.

Q The box is different?

A Yes.

Q But, I thought you said that you were using

Maxell which is a brand pame?

A Some of the brands were Maxell.
Q This is called Audio Set?
A That is correct. Either I bought that

myself or a tape somebody gave me was different.

] You think somebody may have given you some
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different tapss other than Maxell?

A

Q

A

Q
tapes?

A

Q

Yes.

You mean someone from the FBI or someone g¢lse?

Tha FBI,

The FBI is the only one who provided you with

Provided me with the tapes plus what I bought.

At the time that you made this tape, sir,

you had a Lanier tape recorder and it has an earpiece that

fits over the telepheone receiver?

A
4]
recordecr?

A

here?

That is correct.

That earpiece iz plugged into the-Lanier

That is correct.

MR. BEN-VENISTE: Do we have one of those

MR. PUCCIO: It was turned over to counsel,

your Honer, at their request.

THE COURT: Mr. Ben-Veniste, if you need ==

1f you need --

lard.

MR. BEN-VENISTE: I'm sorry, 1'm in no man's

I'm sorry, your Honor.
(Pause,)

In the Lanier recorder, for the jury, wmaybe

B82-077 0—81—38'(Pt. 1) BLR
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wo can get one at lunchtime.
It has a series of buttons in the front ard
"record" is one of them? )
A Yes.
Q You had to depress the record button with

ancther button to get record?

A There was a button the bottom.
- Q I'm sorry?
A I think there ip a button on the botton thas

you can stop it.

Q Record buttcn?

A Record, forward, reverse, and stop.
Q In crder to record, de you have to push one

butten or -=-

A I think it's one button, to the best of =
recollection,

Q One only?

A Yes.

Q You used that nachine for how long?

A About a year.

Q How long had you had that particular machire

in your possession prior to the 2%th of July?

A I got tha machine around Rpril, March or

April.
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A
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A

Q

Heinberg=-=-voir dire-Ben-Veniste 1603
You kept it down in Florida?

I kept it with me.

When you travelled you took it with you?
That is correct.

Who gave you the machine?

I bought the machine.

You bought it yourself?

That is correct.

Where did you buy it?

From the Lanier people.

In a store or what?

The salesmen came around. They sell it to you.
House to house?

No, he came down to the yacht.

Somecne came on the yacht and sold you a

Yes.
When was that?
Around March or April.

You say the FBI didn't give you any tape

recorder, you bought it?7

A

Q

A

Thia one I bought myself.
How long did you have that tape recorder?

I still have it. You have it right now.
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[+] The expert has it,
When you say you, you know an expert is
looking at some of these :tapes, is that correct?
A That is correct,
Q Indeed, you talked with an expert from the FBbI;
haven't you?
A I spoke to the fellow from the FBI who asked
me something about it.
[+] He asked you sone gquestions concerning things
ejither on the tapes or not on the tapes?
MR, PUCCIO: I okject to this as not proper
voir dire,
THE COURT: Confine the voir dire to the
two offered exhibits.
MR. BEN~VENISTE: Yes.
Q When you say the transcript was -- may I
approach the witness?
THE COURT: Yes.
Q The transcript which is marked as Exhibit 15-A

actually sets forth the excerpt, your not suggesting to the

Court or te the jury, are youn, that it reflects the whole
conversation you made with Mayor Errichetti on that occasion,

are you?
A That is not the whole conversation.
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Q Indeed, there ig a portion missing from the

beginning of the convaersation, isn't there, sir?

A You are talking about when the tape first
started?
Q When you delivered this tape, Exhibit 19-a ==

I'm sorry, 19-B =-- you don't hear the whole conversation =--

MR, PUCCIO: Excuse me, may I interrupt?
Can you move over? i
MR, BEN-VENISTE: I better mcve back. It's

dangerous here, there is a wire here, MMr. Puccio.

(Pause.)
i

Q When you listened to this tape recording,

P

Mr. Weinberg, you don't hear, nor does anycne else, the whcle
F

tonversation that you had with Mr. Errichetti on the 29th of |

July, do you? ‘

A There is about 15 seconds missing because I

wouldn't put the machine on until he got on the phone.

Q There is 15 aeconds missing, you could be
sure of that?

A From the time he got on, the run in the tape ;
that is missing. From the tape =-- puttipng the tape on

until the time you start recording, that is missing.

Q You are saying there is a lay of about 15

seconds from the time you push the record button and the tice
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the machine starts recording?

A Yes.

Q That ia what you are saying?

A Yes,

[+] You are saying that ie all that is missing?
A That is all, .

o 1s it a fact you were given instructions to

record the whole conversation?

A I was.

Q Wouléd you place this call or did you receive
it from Mr. Errichetti?

Let me see the tape.

Do you recall?

I think I placed that call,

You knew you were going to record it right
very beginning of the conversation?

That is correct.

[ 5.
8
DbEO’O’

It was your intention to record it when you

placed the call?

A One of the problems =--

Q Is that correct?

A You want to repeat the questien?
Q It was your 1 ion to d the

conversation when you placed the call, is that correct?
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A That ip correct.
[+] Even before you placed the call, you said:

I am now going to call Mayor Errichetti and I am going to

tape him?
A I don't know if T said that to myself,
Q ¥ou thought it to yourself, there was no FBI

agent present at the time you made this?

A No, there was no FBI agent present,

Q You were under instructions at this time to
record the entire conversation of any tape recording that
you made, is that correct?

MR, PUCCIO: That has been asked and
answered.
THE COURT: Sustafmed.

Q You were told also that you were to put one
cassette -- gtrike that.

You were instructed to put one conversation
per cassette; do you understand what I am asking?

A That is correct, I understand.

Q You were to take a separate cassette, put it
in the machine every time you wanted to record a
conversation, is that correct?

A That is correct.

Q After you recorded the conversation, you were
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toc remove that cassette, right, and put it aside?
A That is correct.
Q May I appreach the witness, your Honor?
THE CCURT: Yes,
Q Showing you again Exhibit 19=A, it's true,

is it not, that that cassette runs for 90 minutes?

A That is correct,

Q Per side?

A Ho, I think it is for both sides.

Q 45 minutes for each side?

A Yea.

] You knew when you made the recording you

would have plenty of tape to record the whole telephone
conversation, is that correct?

A That is correct.

o But you did not press the record button on
the tape recorder, you say, until Mayor Errichetti actually
got on the phone, ie that correct?

A That is correct.

[+] You also say that you knew prior to that day
that when there was some kind of a lag you say between the
time you pressed the recording button and the time you would
actually start recording something, 15 seconds T think yoa

sald?
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A That is about the time, 15 seconds lapse in

between,
If you take the minutes, you find that is all:
that is missing.
MR. BEN~VENISTE: I think we may de that.

Q With respect to when you turned over this
tape to anybody at the FBI, do you recall seeing anyone from
the FBI at around this time, the 29th?

A I don't remember.

I can't remember that,

MR. BEN-VEWISTE: MHay I have a moment, your

Honor?

THE COURT: Yes.

(Pause.}

MR. DUFFY: May we have a moment, your Hohor?Z

THE COURT: Yes.

(Pause while counsel confer.)

MR, BEN-VENISTE: I wounld like to see 1234
and 1235 if I may? 1214, 3500-1214.

MR, PUCCIO: The numbers don't go that high.

MR. BEN-VERISTE: Rumber 90.

MR. PUCCIO: Judge, I request we deal with
one at a time.

MR. GOOD: We don't have the originals .
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available, they are in the safe.

MR. BEN-VENISTE: Your Honor, may we approach
eide bar?

THE COURT: Side bar.

(Continued on next page.)
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MR. BEN-VENISTE: What warranted it to be
sealed?

MR, PUCCIQ: I --

MR. BROWN: I don't think counsel asked
for it at that time, I have no obkjection.

MR. PUCCIO: I have no objection.

MR. CACHERIS: I have no objection,

MR, BEN=VEWISTE: There may he informatien
relevant to ==

MR, BROWN: We ask it be restricted
to counsel though.

’ THE COURT: I will say that,

4R. PUCCIO: He may sit here for another
hour.

THE COURT: Let's proceed.

(The following takes place in bpen court.)

MR, BEN-VENISTE: flould your Bonor give
that advice to the jury that we requested?

THE COURT: Yas,

Ladies and gentlemen, I explained to you
essentially what a volr dire fs. It's kind of a

preliminary cross examination focusing on an iten

before it is admitted.

Sometimeas it happens that that kind of an
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inguiry just hy its nature gets wrapped up with other
things that can be corresponded to a full cross
examination.

After discussing the matter with counsel, we
have agreed that with this particular problem, there
are a number of gquestions that apparently defense
counsel wish to explore about the original cassette,
Exhibit 19-B, and the excerpt, Exhibit 19, and it
may regquire protracted cross examination and counsel
have agreed they will defer that aspect of the voir
dire until the cross examination,

You are not to assume from the fact that they
are not going into at this peint that they are not
going to raise those questions later.

So we are going to proceed. I think

"Mz, Ben-Veniste has a few more questions on the voir

dire and then we wi.].-l procee;i with the direct
exanination.

But we will get back to the guestion at a
later time, perhaps on the authenticity of Exhibits
19 and 19-B.

All right, Mr, Ben-Veniste.

MR. BEN-VENISTE: Thank you, your Henor.
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VOIR DIRE EXAMINATION BY :

MR, BEN-VENISTE: (Continuing)

4]

over to an FEI agent or showed it for the first time?

A

Q

1979 after you had this meeting on the boat?

p.N

]

correct?

A

Q

after the boat?

A

Q
A

Q

went with Mr.

A

Do you remember vwhen you turned this cassette

- ¥o, I don't remember.

Do you remember the circumstances in July of

I don't follow.

You wera with Mr. DeVitc on the boat, is that '

Yas.

They left, did they?

What do you mean? Left the boat?

Florida, and you stayed?

Mr, DeVito was in Florida,

When did you see Mr, DeVito for the next time
Moat likely when we went back up north again.

When was that?

I have to lock up =-- I don't know where I was

The next time you travelled from Plorida you

DeVito?

I met him up north. I met him up north.
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Q When did you see him for the next time in
Florida?

A I don't ramember when.

Q You have no recollection?

A No.

Q Okay.

testimony to this jury that you tried, you tried to get the

whoele conversation on the tape?

tape,

Weinberg-volr dire-Ben-Veniste 1626

Is it fair to say, Mr, Weinberg, it's your

A I tried to get the whole conversation on the

MR. BEN-VENISTE: Wothing further at this
time, your Honor.

THE COURT: All right.

MR, PUCCIO: May the exhibits that were
offered be received and played to the jury?

THE COURT: 19 and 19-A are received in
evidence,

MR. PUCCIO: 1 am referring to 198-B,

MR. BEN-VENISTE: We have our objections

with respect to reliability and authenticity?

THE COURT: Yes. They are of course subject
to motions to strike.

MR, BEN-VENISTE: Thank you. . I
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MR, PUCCIO: May we circulate Exhibit 19-p
te the jury and the Court?

THE COURT: Yes.
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{Tape played.)



Ex. 19A'pl 1

Date: July 29, 1979
Time: 12:13 P.M. (Approximate)
Place: Telephone call from Mel Weinberg (Florida)

to. Angelo Errichecti (New Jersey)

Participants: MEL WEINBERG (MW)
ANGELO ERRICHETTI (AE)

INAUDIBLE (IA)

MW: Beautiful, what's his name?

AE: Myers

MW Hyers?

AE: Congr.essman Myers

M Beautiful

AE: He's from Philadelphia,

Ml j:lri.ght. When we meet up there, wefll go the . .
over that, alright?.

AE: Well, there's a couple of other ones, too.

M Who else? N

AE: Well, thera's . there's a possibil!.ty e L
chatted with him jus: br:‘.efl on it and I have to
meet with, you know, personally

MW: Who's that?

AE: Congressman Lederer

MW _ _Congressman Leder?

AE: Lederer . . . L-E-D-E-R . . . let's see L-E-D-R ., .
Lederer

MW Alrighty

AE: He's also frl:;m + . . ah, . , Pennsylvania

MW 0.K.

1

82077 0—81—-30 (Pt. 1) BLR



Ex. 19 A p, 2

AE: There's a geui.bility, lika, there might be
twe from Florida,

M Yeah, which ones are :I_‘_-tn!

AE Ah, they're checking them out.

M oh

AE: They . . . they're chec!sing them osut for me (laughs)

MW 0.K. Beautiful.

AE: Now, ah, I've 2lso has the potential for the
Department of Naturalization . . , one of the officlals,

MW Alright

AE: For the green card.

W Right

AE And he said . . ., an , , , I said te hiz what about

. . ah , . . guaranteeing this . . . my, my friend

the shiek « + « (IA) . . . needs one.

MW Right

AE: 0.K.

MW Beautiful

AF: There can ba tws things there..

MW: 0.K.

AE: Alrighe

* * *

—AEy—— —Whap yew coming up?

MW Well, we'll be up, {f you get us by set by, say
sixth, we'll come up that weekend, next weekend.

AE: For . . . ah . . . a couple of those things.

MW: Yéah, and we'll take care of everything at one time,

We'll be up there for a couple of weeks t
AE: 0.K. FHow many can you handle?
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Ex. 19 A p. 3
As many as you can give me.

0.XK.

Alright.

Right

As many e8 you czn pive me, I cen handle,
0.K.

Cause that's number one priority with him.
Well

ecially after they came out with that Samoza
thing.
Well., There's a couple of Congressmen, .I think we

can work these things ., ., . at least, ah . . . may
e .conllld be five or six of them.

Beaytiful
Alright?
* * *

‘Alright. WNow, you know what I meent to ask you
something else I forgot . . . I wanted to ask you,
it's no 1ie. I forgot what the hell it was now.

.'» « ©h, alright, you see if you get 'em set up
for that date, alright, Around the sixth or seventh.

I'll try to get everything set up.
And then -that means we'll come up.
{IA) Well do everything.

And we'll come up next weekend, maybe we'll come
down -and stay down in- Atlantic City, me and Tony,

-and go over everything.

Alxight,



[Tr. 1628 continued)

DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO: {Continuing)
Q Mr. Weinberg, on the very next day, did you
have another telephone conversation with Mayor Brrichetti?
A That is correct.

MR. PUCCIO: May I approach the witness, your

Honor?
THE COURT: Yeas,
(Pause,)
Q Was this conversation, July 30th, 1879,

recorded by you?

A That is correct.

+] What means did you use to record the telephone
conversation? \

A Lanier tape recorder.

Q I direct your attention to Goverament's

Exhibits 20, 20-A and 20-B. Piret with respect to an

envelope which is marked 20«B.

A That is correct.
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conversation?

A

- eanversation.

A
conversation.,

Q
recently?

A

Q
conversation?

A

Wainberg-direct 1629
Will you open that up, plnasc?
Yeo.
w111 you examine that cassette, please?
Yes. |
Have you examined it?

Yes.

Is that the caseette that you made of that
That is the cassette I made of the |

1t bears your handwriting?

Yes.

With respect to Exhibit 20, will you £ind that,

Yos.
Do you recognize that?

Yes, that is the one made part of the

That is the one you made with Mr. Leonard .

Yas,
It only contains & portion of the overall

Yes,
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Q Will you look at the bock in front of you,
A Yes.
Q The Exhibit under tab 20-A, Will you tell

us vhat that is?
A Transcript of the conversation.
Q Did you compare this transcript with the

excerpt, which is Exhibit 207

A Yea.

Q To the best of your ability is it an accurate
transcript?

A Yes.

MR. PUCCIO: Your Honor, I offer Exhibhit 20,
the excerpt of the conversation and the tranzcript,
“

Bxhibit 20-A, into avidence.

MR, BROWN: Continuing objection subjact to

the other ruling, your Honor,
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THE COURT: Mr. Ben-Veniste, you may proceed
if you want a voir dire.
MR, BEN=-VENISTE: VYes, air,
VOIR DIRE EXAMINATION

BY MR, PEN-VENISTL:
Q I show you Exhibit 20-B, Mr, Weinberg.

Is that all your handwriting on there?

A That is correct.

Q Look at the other side too.

A Yen. That is my handwriting.

Q On that one, there is no indication of whan

you turned it over to an FBI agent as there was before?
A I'don't follow.
Q There is no FBI little writing to show that

he recaived it, is that what you are saying?

A Right,

[ +] Do you happen to remenber when you gave this
to the FBI?

A NHo, I don't ramember.

THE COURT: Mr. Ban-Veniste, your queations
that you put to the witness relate to the casasetta

itsalf?
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MR. BEN-VENISTE: Te the original, yes.

THE COURT: 20-P I think is the envelope aad
the cassette.

HR. BEN-VENISTE: VYesa.

THE COURT: I aspume there is writing on the
envelope not in the witness' handwriting?

MR, BEN-VENISTE: Yes, 1 was directing
mysslf to what appears on the cassette itaelf.

THE COURT: I am sure everycne in the court-
room understood but the record might not have heen

erystal clear.

{Continued on next page.)
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May I ask you, Mr, Weinberg, whother you

participated in all these -- the marking of the actual

transcripts, that is the writing out of what was said on

the tape?
A

af tor it was
Q

this?

A

Q

A
working with.

Q
Puccio?

A

Q

transcripts?
.Y
Q

I did not write it out, I did check it
typed up that it was correct.

Did you work with some FDI aqents in deing

Yes, I worked with other agents.
Agent Amoroso?

A few of them, I don't remember who I was

Mr, Puccie == did you go over it with Mr,

Mr, Puccio?

Yes.

Ko, Not offhand,

Just another FRI agent?
Right.

Do you know who actuvally made up the draft

Ho.

But they wers presented to you in Jraft and

you made some changes on them and they got typed up?
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A o, they were corrected by other agents and

I listened to them.

Q If you had a correction you would tell them?

A Yos.

Q That got incorporated?

R What im that?

Q That would get incerporated into the final
varaion?

A That's correct,

MR, BEN-VESISTE: Nothing further at this
time, your Eonor.

THE COURT: ALl right. 20 and 20-A are
received in evidence, as previously indicated.

Ready to proceed, Mr. Pacclo?

MR. PUCCIO: Yes.

THE COURT: You may play the tape.

(Tape played,)



Ex. 20A p. 1

Date: July 30, 1979
Time: 4:25 P.M. (Approximate}
Place: Telephone call from Mel Welnberg (Florida) to

Angelo Errichettl (New Jersey)

‘participants: MEL WEINBERG (¥W)
ANGELG ERRICHETTI (AE)

INAUDIBLE (IA)
AE: How's by you
MW Okay
AE: I've got Mr, Criden sitting here
: ok, yesh ' “Jlike he v~ see page 1951, infra]

iE: - Howard just came in to-say hello and Mike nys
heve jou heard from Mel and I u{ “Adn't ¢

bitch" (IA) on the phone with Mel (laughs)
* * *
AE: Alright, now, one more thing.
Wl Go shead, right
AE: lbzt':hnn 1 schednle those poople that we talked
l;bl: Ah ., . . . schedule that . . . ah . . that week
.. - . ah ., ., the following week, alri;ht?
AE: i _(}AJ week
MW Ye-ah_. c_a;\, give me a week's time to raise, you know,
to get t_lu cash out
AE; (1D
Mt Alright?



AE;

MU
AE:

- Ex, 20a p.2
Where, where you want to wmeet him, in New Yeork?

Ah ., . ., I'l1l have to let you know, Maybe we'll
meet him in the office or what. Ve gotta take one
at a shot.

I understand

Alrighty?

Alright.

* * *

(IA). You'll be up here after I call up, either
seventh or eighth

Oh . . . I'l11l be up on the sixth

Qleay

1'11 probably come up Sunday night

Alright

Alright

Okay, bubby

And you schedule the meetings between the sixth and
seventh. Fact, we ma.{ even come down te Cherr{ Hill
and stay there a couple of days so we can be close by
and go over everything with you

So you don't want any people there in Cherry Hill?

Gotta be in New York

—MW— Well; yeah, be % efereble in New Yoxk there. But,

AE
MM
AZ

you know, I don’'t want to walk around with all that

cash

I understand

You know what I mean?
Alright



Ex. 200 p.3

M And . . . ah . . . well, there was something else I
wanted to tell you. And . . . ya . . , you find
about the guys in Florida?

AE: What guys?

The two s . . . Congressmen

EOE

Well, X don’t have thelr names, but they're tkey're
available .

Ah . . . a&lright , . . you get me their names?
* They're being worked om, yeah

Okay

Okay

Okie doke, babe

A}rig‘ht. bubby

Take care

THEEIRERE

I'll talk to you

g R

Bye bye.
(End of Conversation)
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[Tr. 1634 continued)

DIRECT EXAMINATION
BY MR, PUCCIO (Continuing):

] Mr, Weinberg, did you speak with Mayor
Errichetti on the next day, July 31, 13797

A That is correct.

e e e

MR, PUCCIO: May I approach the witness,sir?

THE COURT: Yanm.
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Weinberg-direct
{Pause.]}
o Was this a telephone conversation?
A That is correct.
Q Did you have occasion to record this conver-

sation in the same manner?
A Yes, I did,
Q I show you, you have in front of you Exhibit

21-B, Will you examine that, please?

A ¥YeB.
Q Would you tell us what that is?
A A cassette that I made a recording of from

Flgrida to Mayor Errichetti's office,

Q Oon what day?

A July 31, 197%,

[+] Now, will you examine Exhibit 21, pleass?

A Yes.

Q Can you identify.that?

A A casmette that was made as part of the
conversation.

Q Turn to tab 21-A in the book in front of you

and tell us what that ia.

A A transcript of the conversation put on the
cassette.
Q Put on 217
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Weinberg-direct
A Exhibit 21,
Q tthich is the excerpt?
A Yes,
Q Is that transcript an accurate transcriot

of what was on the excerpted cassette?
A To the best of my ability it was correct,
MR. PUCCIO: Judge, I offer 21-A and 21 in
evidence at this time.
THE COURT: The same objection, I assume.
The same ruling.

Do you have a volr dire, Mr. Ben-Veniste?
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VOIR DIRE EXAMINATION

BY MR. BEN-VENISTE:
Q Mr. Weinberg, have you reviewed both of the

conversations you had with Mayor Errichetti on the 31lst?

A I read both transcripts.

Q Did you listen to the tape also?

A T think I did.

Q Mr. Puccio asked vou a moment ago if you

listened to the tapes and compared the transcripts and

you seamed certain that you had.

A You're asking me about other transcripts,
both of them.

[} pid you?

A I aspume I listenad to the other cne.

1] One of the conversations doesn't gtart at

the very beginning, is that correct?

A 1t ia the same thing, I put it on when he

got on ths phone,

82077 0—81——40 (Pt 1) BLR
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Q The same explanation? There was a lag betwaen
!

‘the time you pushed the button of some 15 secondsz? i

A That is correct, i
Q Do you recall having testified on some other
occasion it was 30 seconds? !
A I may have said 30,
Q On one of the conversations on the 3lst, there

ie & gap in the tape, is there not, a time when you stop

recording and the machine starts up?

A The machine fell off the table. ]
Q ¥ou renember that happened that day? i
a Yas. |
Q |

By explanation, you mean to tell this jury I
when it fell off the table it starts recording by reason

of the fact it fell off the table?

A That is what your expert said.

Q I don't think you really know what our ex-
pert sald unless you talked to him. a

A I haven't spoken to him. I heard that.

[ +] The jury will hawe an opportunity to listen.

*+ I am asking you, what you're telling the

jury, on that day when your taps recorder fell on the

floor, that stopped it from recording?

A For about two seconds.
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Two seconds?
A Yes,
In other words, on that day, when it s_!:opped
for two seconds, you didn't push the record down aqaiin.
is that what you're saying? It just got bumped but didn't
stop?

A L didn't say that.

Q You tell the jury what you understand hapyg
on the Jlat when the machine fell off the table?

A The recorder fell off the table, I picled {t
up and put it back on,

Q You picked the recorder up and put the re-
corder back on the table?

A Ho, I put it back that it was working.

Q Doaes that mean that you pushed the record

button in because it popped out?

A You don't have to put it in, you push it up
to record.
Q 1 am not sure I understand you, mir,

Thare is a button you push ==
A You don't have to push the button,
Q You are saying you had to press some BM of
button in the machine after it dropped to get it to work?

A 1f you put the switch back on to record,.
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[+] You're saying.on that day. after the machine
ifell on the floor, you picked it up and you flipped some .
_‘-kind of a switch to get it back to record; is that correct? '
A That is correct.
Q Okay. The .portion, so that the jury knows
where this happened, is not part of what is being presentcd

at this time? . [

A 1 den't know, T haven't read it. .
[« I thought you had, i
A ‘I don't remenber from yesterday to today on ;
it.
Q ‘Okay. Go ahead, Take a look at it and telli

the jury if that portion is going to be played to them at

this time.
A I don't think it is in there,
Q I say it ims not but =--

MR, PUCCIO: Judge, I cbject. The entire
tope is here and marked, It will be offered, It
could be offered by either side.

THE COURT: Mr. Ben-Veniste was trying to

- focus on the incident of the tape racorder ;allinq

on.the floor, and that did not occur dur.inf-th&

period we have covered by Exhibit 21 and Exhibit

21-A. I
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MR. BEN-VENISTE: Yes,
. THE COURT: I don't think there is a dispute
on that, is there?
MR. PUCCIO: HNo.
THE COURT: 21 and 21-A received in evidence,
(Exhibits 21 and 21-A received in evidence.)

THE COURT: You may play it to the jury

and ql._ve them the tranacripts.



Ex. 21 A p. 1

Date: July 31, 1979
Time: 5:00 P.M. (Approximate)
FPlace: Telephone call from Mel Weinberg (Florida) to

angelo Errichetri (New Jersey)

Participants: MEL WEINBERG (MW)
ANGELOQ ERRICHETTI (AE)

INAUDIBLE (IA)

MW - What else is doin?
AE: Uh, the same old shit.
MW Same old shit.
AE: I got those guys, I'm gettin’ those guys lined up.
MW Right.
AE; I got one of ‘em definitely.
* w* *
AE: All those things are ready for that for .
MW _Everything is ready. No problem.
AE: Everything's ready?
MW : Everything is ready.
AE:

Okzy. Because I'm reaching out, this guy's reaching
out for me. Okay, that's my man?

MW _Yeah. .
AE: And .he, he's talking to this other guys and he hopes

to have two from Florida, one from Georgia, and maybe
cne from Califormia.
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Besides the two from Pennsylvania?
Yeh,

Goed, Now what price we using?

One.
One? You think we should cut it down to fifry?

They're getting five zero (IA)

Okay.

That there's a, I thought I was explaining to them
what the deal was, How it was gonna bea done. And
they said fine.

All righe, 1I'1l take care of that, too.

Okay?

Okay, and I'1l get back to you in the half hour,
Okie doke.

All right bubby.

Bye bye

I'l1l talk to you,
(End of Conversation)
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THE COURT: Go ahead, Mr, Ben-Veniste,

MR, BEN-VENISTE: Thank you, your Honor.

If the Court please, I would like to take a
moment and ask another question. I think I misspoke
myself addressing myself to the wrong transcript
on the question of a gap.

THE COURT: You want to clear that up?

MR. BEN-VERISTE: Yes. I take responsibility
for not being more precise,’

THE COURT: All right, I will let you do it.

VOIR DIRE EXAMINATION
BY MR, BEN-VENISTE (Continuing):

Q Loock at page two of the tranacript, Ms.
Weinberg, July 31, 1979, 5:00 o'clock p.m.

A Yea.

MR. BEN-VENISTE: May I approach the witness
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for this purposa?
THE COURT: Yes.
] Lovk at the portion vhere Mr, Errichetki's
initials appear. “"They're getting five-zero."

Do you sea that, sir?

A I don't see it.
(Pause,)
A I Bee it.
Q Did you listen to that and hear an interrup-

tion in the recording? Is that where the tape recorder
fall?

A I.don't ramember., I know there is an inter-
ruption of recording.

Q ¥You listened to it and then ~- may I ask the
question after the witnese listens to the recorder?

TRE COURT: You want to know after he hears
it what happened at that point when'the tape
recorder fell on the floor?

MR, BENR-VENISTE: Yes,

THE COURT: Will you keep that in mind?
THE WITNESS: Yes, your Honor,

MR. PUCCIO: May wa play it, Judge?
THE COURT: Play it.

(Tape played.}
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MR, BEN-VEKISTE: May I, your Honor?

THE COURT: To keep orderly procedure, let
mhe ask a question.

Mr. Weinberyg, did you ligten to that portion
of tha tape carefully as indicated in the transcript

"They are giving five-zero”?

THE WITNESS: That'e where it fell, your

Honor.

THE COURT: -Having heard that, that i{s what
you recall?
THE WITNESS: That is correct, your Honor,
THE COURT: You nay proceed.
DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO {Continuing):

Q Oon the second page of that transcript, you
say, "Good. What price we using?" And Mr. Errichetti
Bays, "One.”

You say, “One? You think we should cut it
down to 507"
I ask you what you took ona to refer tp?
$100,000.
.';0 is -~

350,000,

2 » D ¥

Later on the same day, did you have another
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conversation with the Mayor of Damden?

A

That is correct..

{Continued on next page,)
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HMR. PUCCIO: May 1 approsch the witness, sir
THE COURT: Yes.

That was a. telephone conversation that was

recorded by you?

A

A

o

Yes,
In the same manner?
Same manner.

I show you Exhibits 22-B, 20 and 22 and I

ask you to refer to the book in front of you,

A

Q

please?

>

0 O

A

Yes,

With respect to 22-B, will you examine it,

This is .a reeocrding I made.

22, will you examine that, please?
Yes,

This i8 o trial copy that was made.
The sxcerpt?

Yes.

22+A?

22-h is a transcript made from this here

recording (indicating).

[+

A

Q

You checked that over for accuracy?

Yes.

-+ The .transcript is correct to the .best of your
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ability?
A Yes.
MR. PUCCIO:t We offer 22 and 22-A into
evidence at this time. '
THE COURT:  Same objections?
MR, BEN-VENISTE: HMay I just see the
originals, your Konor?
THE COURT: Yes.
MR. BEN~VENISTE: May I approach the witness?
THE COURT:  All right.
The same ruling as with respect to the three
preceding tapes.
VOIR DIRE EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:
] Do you know whether this conversation is one
» that bagan =-- that you began tal record at the beginning of

the conversation?

A I recorded the same way. I put it on when
he got on,
Q Tell the jury, because this is an excerpt

they are locking at, the very beginning, was it on tape,?

does that reflect the whole conversation or --

A To the best of my knowledge, I think you are

miesing a portien.

i
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A portion is missing?

A That 1s correct.

MR, BER-VENISTE: ‘Thank you, seir,

164y

THE COURT: All yright. You may distribute

22=-A to the jury and play 22,
Anyone who does not have a transcript?
One, Juror No, 10.

(Pause,}

THE COURT: All ‘right, you may play Exhibit 2

to the jury.

(Tape played,)

2




Date:
Time:

Flace:

Ex. 22 Ap. 1
July 31, 1979
6:00 B.M.

Talephone ¢all from Mel Weinberg (Florida) te
Angalo Errichetti (New Jersey)

participants: MEL WEINBERG (MW)

z

$ 5 5B

2 &

5 EaEE SR EE

ANGELO ERRICHETTI (AE)
INAUDIRLE (1IA)

* * *

Yeah. WNow one other thing, you got to get me those
names of those Congressmen.

Okay, I'll have the names for you.

Olay?

Alright,

Get me all the names and we'll get that and then
Monday we'll a . . . in fact we can go right from

there probably down te Cherry Hill,

To meet who?

Well, we'll have a meeting with the lawyers down

there.

You want tc see the guy there? In Cherry Hill?

Well, how far is Philly from there?

Fifteen minutes.

So, we might as well take Cherry Hill and stay
there.

And have, and have him come there?
Yeah.
Instead of golng to New York?

Well, If you want him to come to Mew York, he can
come to Mew York.

No, ic'a better im Cherry Hill.
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And this way we can lock at the site and everything.
And then we can shoot down to Atlantic and look at
the site.

Do anything you want bubby.

Alrighty?

I would make it for Tuesday though.

Alright.

Cause Monday, the Senate's (IA) got me all screwed
up in the Senate.

Okay.

S5hall I tell that guy to be there, to be there
Tuesday.

Tell him to be at Cherry Hill Tuesday.

Okay, you'll have the, you'll have, you'll have the
stuff for him?

When you say, what stuff?
The suitcase
No, no you're misunderstanding me now.

I thought you meant that there was Congressmen you
wanted there.

Wo, let me get the, I got . . . I need some t .
Ha. I need scme time.

Okay.

The fellows

-~ %hoodo yuu wanl Lo see, who do you want to see

Tuesday?
The fellows who were down on the yacht.
You mean Miler and that bunch?
Yeah.
Ch, positively. I'll set it up.
* * *
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(Tr. 1647 continued]

DIRECT EXAMINATION
BY HR. PUCCIO: (Continuing)

Q Now, Mr. Weinberg, on August 5th, 197%, did
you attend a meeting at Kennedy Adrport with Mr. Amoroso,
Mayor Erxichetti?

A Yes.

Q On the 6th, 7th, 8th of August, 1973, did you
attend meetings at Cherry Hill, New Jersey?

A That is correct.

Q With respect to ==

MR. BEN-VENISTE: May we have who was present?

[+] Do you recall ‘who was .present at the neetin!

in Cherry Hill on the 6th first?

82<077 = 0 = 81 - 41 (Pt. 1) - BIR

1
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. A On the 6th I think Meiler waa there, I think
Efnie Haridopolos was there, and I think Criden was there,
Q Mr. wal':;herg. do you recall if there was 2
meeting with Mr. Criden and !r. Meiler and &..Exricﬁtti
on the Tth?
MR, BEN-VENISTE: 1 object to the leading,
your Honor.
THE COURT: Overruled.
A I remember that we had a meeting between the
S5th, 6th, and 7th down there. Who was at the exact
meeting of the Sth, I would have to see the transcript.
MR, PUCCIO: May I approach the witnaess?
THE COURT: Yes.
Q i’ixst. with respect to the 6th, will you
examine the document which I just gave you?
A Yes.
o Does that refresh your recollectlon who you

met with on the &th?

A Yes.

Q Who did you meet?

A Errichettli and Tony DeVito.

] With respect to the 7th?

A Mr. Criden, I vas there, Angelo Errichetti,

and Tony DeVito.
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Q On the next day, the 8th of August, do you
recall who was at the meeting in Cherry Hill?
MR. BROWN: I assume these ore transcripts
that were introduced?
MR. PUCCIO: Yes,
‘MR, BROWN: He is showing him ==
THE COURT: Yes.
A I was there,.Errichetti, and DeVito,
Q Wow, may I approach the witneas?
THE COURT: Yes.
Q With respect to August 22, 1979, were you at
the Travel Lodge International Hotel on that day?
A That is correct.
Q Mr. Welnberg, did you meet with Congressman
Myers on that day?
A Yes.
With Mayor Errichetti?
Mayor Errichetti was there,
Was Mr. Amorcsc present?

Yes.

o ¥ B ¥ D

De you recall -- whers do you recall thig
meeting taking place at the International Travel Endq-?:
A A place in a.suite of rooms we had upstairs.

[+] ‘Prior to this meeting taking place on the
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22nd, did you have occasion to speak with Mayor Errichettiy

A

Hayor --

Q

Mayor prior to

Yes, I was told to go downataira and tell the

HR. DUFFY: Objection to that.

Tell us what you did? Bu epoke to the
the meeting?

Yos.

How long prior to the meeting did you speak

Ten or filfteen minutes.
Tell us what you did?

I went downstairs and spoke to tha Mayor and

told him we were only giving him $50,000 instead of $100,000

Q How long did that conversation take?
A Approximately ten minutes,
Q Prior to this day, had you ever met or
pok with Congr Michael Myers?
A I never met him before or spoke to him.
[+] Since August 22nd, 1979, did you ever speak

or meet with Congressman Myers?

A

I nover mat him after that meeting.
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at 3:17 o'clock P.M.)

MEL WE

exanination of Mr.Weinberg.

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO:

Q

with Mayor Errichett] concerning someone called the Chief

mnvestigator?

A

Q

1669

{The jury thereupon returned to the COUII‘.ZOOI’E{

INBERG, called as o witness,
having previously been duly sworn, resuned
the stand and testified further as follows:

THE COURT: All right, we are still on the

Proceed, Mr. Puccio.

{Continuned)

Mr. Weinberg, did you ever have a conversatiof

Yes, I did.

And as best you can recall, what was said by

you and what was said by Mr. Errichetti concerning this

gentleman?
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A He said he had a friend who was a Chief
.i‘lxwestigator in the Department there and that he could
E-get us a green card for the Araba.
k] And was this person supposedly in the
Immigration Service? I
A Yes, that is correct.
[+] Wag there any mention of any money in
connection with this matter?
MR. BROWN: I object, your Honor. It is
leading. Can we have the conversation?
THE COURYT: Sustained as to form.
Q All right.
As best you can recall tell us what the
conversation was?

A The convesation was that $50,000 was to be

given to thims Chief Investigator who was going to send his

bos& in, the second in charge, and they were going to

split 25 each, or whatever it waa,

Q And what was the boss of the Chief Investigato

called? Do you remember?

Mr. Moto.

Mr. Ecrichetti.

0 » O »

Now, who did you first hear that name from?

-

And did he say Noto, N-o-t-o, or something else?
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A Note or. Mopo. The name wasn't pronounced
right.
o Do you remember which way it was proncunced

by Mr. Errichetti?

A Not of fhand.

Q pid you ever hear the name Nopo?

A Nopo: yes.

Q Did Mayor Errichetti ever call this gentleman"
Mr.Nopo?

A Yes, that is correct.

Q Now, did you attend a meeting in Washington,

D.C. at the Town House on the 19th of September, 13792

A That is correct.
[« And who was at that meeting, do you recall?
A Mr. Noto was there, Errichetti was there,

Mr. DeVito was there and I was there.

[+] And prior to that meeting had you seen any-
thing?

A Yes, I had peen a picture of Mr. Noto.

Q And when you say this individual at the

meeting on tha 19th -=-
-MR, BEN-VENISTE: Can we fix = time, your
Honor,

[+ When did you see the picture, Mr. Weinberg?
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A The day before the meeting.
Q By the way, prior to the meeting ha‘d you
n\_r'or seen photographs bafore?
A Yes. Everytime a Congressman would come ‘;-in

we would see a picture of him.

Q Before the meeting?
A Before the meeting.
Q Would it be fair to say then that your seeing

this picture of Nr, Noto —
MR. BEN-VEMISTE: Objection, your Honor.
THE COURT: Sustained.
Q Mow, when you saw this gentleman on the 19%th,

was it the same gentleman that you had seen in the picture?

A No, it wasn't.

Q Do you recall anything that was different?

A Well, he as much younger than the picturl;.

Q Now, after this meeting with Mr. Errichetti

and yourself and Mr. .ﬁ.mroao, and this gentleman who called
himself Noto or whatever, was there another meeting that
same day?

A Yes. Right after Mr. Noto left we pat iim.

Mr. Exrichetti, myself and DeVito, and we mpoke.

Q And as best you can recall, what was said

by you and what was said by DeVito, and vhat was said by
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Errichetti?

A Well, we asked him, you know, if the FBI
uué'involved in this; di@ he say anything out of the way
that we could get into trouble --

MR, BENWN-VENISTE: I object, your Honor.

“There is a tape recording of this. I think the

best evidence is that and not this witness”

characterization.

MR. PUCCIO: Judge, I have no objection.

I offer the tape into evidence.

THE COURT: what Exhibit is this?

MR. PUCCIQO: Your Honeor, the original has
been marked as 23B.

We have a redacted trial copy which is marked

as 23.

And we have a transcript which I would like
the witness to authenticate which is marked as 23A.

I also have Agent Birch in the Courtroom
who made the tape if necessary.

1f there is an objection, I will ask to
excuse Mr. Weinberg and call Agent Birch to the.
etand,

THE COURT: It may not be necessary. Let us

see if the witnese can identify the documenta. Perha

PS
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there won't be any guestion.
BY MR. PUCCIO:
1] Mr. Weinbergq, will you look at Bxhibit; 23A

that has been put in front of you, please?

A Yes,

Q Do you recognize that Exhibit?

A Yes. It is a transcript of the tape.

Q Is that the tape of the meeting that you had

with Mr. Errichetti and Mr. DeVito after the gentleman

called Noto or Nopo left?

A That is correct.

Q And is that as accurate as you were able to
get it?

A Yesa, that is correct.

MR. BEN-VENISTE: Just one or two questions.
THE COURT: You are offerring 23 and 23A in
avidence?
MR. PUCCIO: That is correct.
THE COURT: All right. Voir Dire.
VOIR DIRE EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:
Q Mr. Weinberg,of course you didn't cperate
the video equipment, did you?

A Ho, I did not.
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Q You had ne contrel over that except to come
in-or out of the camera range?

A That is correct.

o But you knew that you were being video
taped and you knew that the FBI was going to have immadiate
control of the video taped material?

A That is correct.

Q In other words, it was not going to come
inte your control at all as far as you were concerned?

A That is correct.

MR. BEN-VENISTE: We have no cbjection.
THE COURT: All right.
‘MR. PUCCIO: May we distribute 232 and play

237

THE COURT: Yes.

thirticles referred to were received and
marked Government's Exhibits 23 and 23A in evidence,

THE -COURT: All right,

MR. PUCCIO: We are ready to begin.

(Tape played.)

(Tape completed playing.)




Dace:
Time:

Place:

September 19, 1979 Fx. 232 p. 1
12:40 B.M

4407 W Street, N.W.
Washington, D.C.

Particigants: ANGELO ERRICHETTI (AE)

3 &

8% 88886 95

5B

SH BB

MEL WEINBERG (MW)
TONY DE VITO (TD)

INAUDIBLE (IA)

That's a, that's the prerequisite. Huh,

Ya didn't say anything to this guy right that would
nail him dowm?

Ho I, I don't know, I told you

Oh, no, no what I'm lookin' at now is if ya got two
guys that are gonna go against ya

Jackpot you
Yeah
Yeah, I understand. No.

We didn't, we didn't really say anything in here
te the guy.

Ko,

To the guy. 5o there's no problem as far as what
;i:"lre. we're talkin' of, but now we gotta protect
1'm covered

Huoh-

I'm covered

Hew the hell can you cover it?

We'll see

Well he's only on

I had

He's only



Bx. 23A p. 2

Only the one coversation that's gotta be mouth to

AE:
mouth, him and I
TD: Yeah
AE: OK (pause) and him I'll, confront him with it.
MW Did your friend introduce ya to him as a
AE: Thizs morning?
MW Yesh,
AE: All he said;, yeah that's that's where I met this
moxrn , then he brought him in. Brought him down.
Said this was a, commissioner., I said, fine thank
¥ou, I sald, he said things arranged? I says as
ar as I know, I don't really know, I'm sure it
is. But that was the conversatrion, there wae
nothing of -any, -ne monies discussed, or ncne
of that shit in my presence and the kid dida't
say to me do ya have the money for me, you know,
he didn't he didn't like bait me,
TD: Yum-hum
AE: This, in frout of this guy. But you know scemed
awfully awfully perfect. (Laughs)
s Yeah maybe it was .too perfect, huh?
AE: Well
TD: Alright, thé only thing I can see is we, we're
we're on safe grounds, asz far a8 the guy's
concerned. The only thing that could be &
problem
AE: Me and that guy
ID: Is you.and thet guy, but you say it's just one on
- — one-wrhth somvorsotics, your word against his.
Unless, unless
AE: The.only time I .spoke to him
TD: He got, he got you recorded, I don't know.
AE: .Well that you never know
MU I don’t think he had anything on him
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No, I don't mean this guy, I'm talkin' about Angelo
talkin' wich his friend. That's the only thing

That's the a, that's the, well that's the only a,
a, drawback in conmslf.ion. a conversation is
not, is not suffice its gotta be conspiracy, with
three, three of us gotts be sitting. )
And you weren't followed though?
No, I'm positive of that.
Can we get off the subject 2 second

* * *
Alright
But you have, you have

Our other problem is, no chance of us being grabbed
on the way to the airport now is there?

‘Nothing was said

I don't think so, 'cause we didn't say anything.
That's why when

Not here
That's when I come in here and asked him for the

card and you know just ah, he seemed too mervous,
this guy. He seemed vary nervous

Well we talked as you know, we talked ocutside,
just for a few minutes

He was talkin about he came from ah

Peoria, Illinois, He's been there since 1970. A,
hals a career guy, he's 42 years old, he's a career
bureaucrat, he's gomna be there, he's seen them
all come and go. And he is the administrative
officer, he says the commissioner's the one who
makes speeches, he goes about. He's a Mexican,
what igs Castile (PH) he name was, Castile? :

Mexican guy ha said
I don"t know
Mexican guy's his boses
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Yeah
He's never in the office, he's always out on the
screet, on the roads whether it be with a Hexican-
Americans or whoever, Spanish-Americans
Well, I don't know who he was but Ernie, Ermnie
spotted now I use Ernle for that a lot anéd the
guy that we were talkin' about, Hoto, N-0-T-0
is the guy., That's not him, he says.
That's not him

That is not him, now unless this, I don't know
that's when, he gave me the sign, I says

Well there's also, there's also

Come in here

I'm thinkin' there's another thing you know, with
my guy, OK, who's bullshitting me. Meaning he's
got somebody. I'm convinced this guy works there as
Yeah

OK, so, I don't think he'as FBI, to be very honest
with ya

Yeah

Eot when I got done talkin' anyway. I think he may
1-]

T don't know he didn't say not;hin out there
Cne of his, one of his

To say he is isn't FBI

Excuse me

He didn't say nothin' that didn't say he wasn't
F3I

I didn't say, I'm not I'n not sitting here sayln;
he s or isn't, I says I gotta believe in my hegrt
that he, I'm just tryin' to analyze it B

Yeah
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Objectively without, without being emotionmal. I
could thinK he I'm mot gomna crack up because I
think he's FBI, I don't give a fuck. OK, I can
handle that my way. I gotta believe that he's
in the department, but ga‘s not the deputy, as
Ernie says, he may be somebody above this guy or
in between

Well now he may be a friend or your friends and
they're gonna just a

Yeah

You know we'll never know anything else

Ne. I think that my guy, OK, the chief investigator
who is, so-called friend proposed to me that this
deputy commissiocner's his man and he gets the green
cards, OK? And that's what he told me, fine set
him up and we can get the things worked out. He
may be one of the guys Iin the office

Yeah

Not at the same level as the deputy, or maybe
under or in between or something or he maybe has
some strength he can de something okay

I don't know

1 don't, I don't know either

We don't take, you know, like if he woulda come

te us with the fact that that's who the guy is
that he's got

It's different story

You know that makes me feel better and we meet the
guy as who is is, tells us

_Well I, well I'll find out (IA)
You know, but based on on what

My, my my immediate thoughts are. (kay because hg‘a
conning me okay

That's takin' a big chance though
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AE: 1 don't know the guy from a bag of piss, the
guy that sat here,

™: I, I agree, 1 think ya got one or two situations
here

AE: Oh, it'= either FBI or it's a con game one or the
other

1D: Yeah, I think it's either , . .

AE: (1)

TD: It's elther the, you know, tryin' to

AE: Jackpot me

! Make « score, alright on their own

AE: Positively

TD: Or it's that they settin' you up. It's one of
the tWwo

AE: Well there's no other, there's nothin’ in between

TD: And I hope it's that cthey're tryin’ te set ya up,

ya know, jack pot ya for money, ya know, not set
ya up. The money's no problem but a

M You'll find out soon enocugh

AE: 1'11 find out scon enough

TD: Yeah

AE; I personally will find out soon enough

TD: Alright, what time you guys gotta go over there.
You gonna leave now

M. We_pgotta leswve now

AE: Okay

TD: Alright, Why don't you go ahead, I'll call ya, %

you're gonna be down at the hotel, alright. I =2
gotta see some people here tonight and a I got an
afternoon flight so I'll be down there in the
afternoon

B2-07%7 - 0 - 81 - 42 (Pt. 1) - BIR
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Okay

In fact I can give ya, vhen ya talk to Rusty,
I'm gonna, be

It makes ya think
Huht

Makes ya think

I don't like it

Neither do I. You don't like it, you oughta been
me sittin' here

Well, I expect to see some cars comin' up outside
any second

No, no, we didn't say anything we didn't, what the
ﬁml:tlx we said hello to him. That's sll we said
ello

That’s right, I'm the guy that did all the talkin'

I'm only worried about Angelo

At this :tage

Angelo's the guy that's a

It's a very simple thing, it's either for real
and they've latched on ta me, with that fucken'
telephone, maybe, now you never know

I'm gonna try to make the flight that gets in at
4:42, alright. If not 1°'l]l take this National
flight and it"11l get in 6:15 but it'll be in Miami

This ones in Lauderdale

' ﬁu-_;hz_;'_r; both Miami

OK

Two different airlines, I'm gonma I think I'm
gonna make the first one

Alright
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Alright, but if I can't make the first one I'll

definitely mske the second one and 1'll be in by
6:15, We don't have to meet the guy until 8:30

right?

Yeah

" Alright, so tell Rusty that I need ta have him

bring the car over to the airport. I'll call,

try and call, those are gonna be either one of the
twe times, so, he'll keep himself available for
me. Alright why dom't yo1 guys get geing.

Mind if, I use, to call
No, sure

Before I get, on the plane, wants make a phone
call. Dial direct? Fucker. (IA)

Who

It's a good thing I'm a careful guy

:&, Theresa, is Dani there, Bazbe? You being care-
ful, might of saved the whole ball of wax, errx,
yes Dan how are ya darlin'’ whata yz got kid, yes,
ya better stop somethin' before it happened

Well you know

That's the most important part

Ya see with congressmen and senators there's nd
problem, "cause all ya do 1s go to the newspaper
morgues and ya got a pieture, right, and that's
easy ya see, you know, look at t ?_i.cture you
gsee t uy know who you dealin' with, but with
a Euy lige tm who's not in a picture I gotta send
somebody to look, see what he looks like

“What 1 sald, what T don't control, I can't say
Neo
T say, I don't know. I don't know, Yeah, Dan.

* * *

Right, yeah Ton, I think we n.pped something in
the bud here. '
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Huh

The worst, the worst iz FBI and a, and «, and a,
the least is a con game.

Well 1 hope really that they're tryin' to rip
you off because this could be a you know a serioys

problem for ua. Because If they start looking st

us ah you guys gotta be very careful now when ynn
go dovn there.

Hoh telling me

If it seems to you in any way I think that somebody
is following you

I'1ll divert em

Just, you know, I a wouldn't even make thase meetings,
* * ¥*





